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سرهنگ »سید احمد موسوی«  رئیس پلیس فتا زنجان در 
تشریخ این خبر گفت: درپی شکایت و مراجعه حضوری تعدادی 

از بانوان جوان مبنی بر تهدید و اخاذی؛ مراتب به ... ��ح ا�تان ز�جانروز��
به  اشاره  با  کوبا  جمهور  رئیس  با  دیدار  در  انقلاب  رهبر 
ظرفیت های فراوان سیاسی و اقتصادی دو کشور تاکید کردند: 

باید از این ظرفیت ها برای تشکیل یک اتحاد و ....

تاکید رهبر انقلاب بر تشکیل ائتلاف جهانی  

در برابر زورگویی های آمریکا و غربی ها

عامل تهدید و اخاذی از دختران جوان 
دستگیر شد

گزارش

نهضتِ سنگی

صدای زنجان از روند اجرای نهضت پیاده روسازی گزارش می دهد؛
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۶۶واحداستانزنجانبهچرخهاقتصادیبازمیگردد

  از برخی مدیران راضی نیستم اما تغییرات در دست استاندار نیست! همه استانداران از این قضیه ناراضی هستند
 واگذاری کارخانه » روغن نباتی جهان« غیر قانونی نبود

استاندار زنجان در نشست با دانشجویان دانشگاه زنجان 
از به روی کار آمدن  هیئت  مدیره جدید در کارخانه روغن نباتی جهان خبر داد؛

خلع ید مالک »جهان«خلع ید مالک »جهان«

داخلی

اعتماد/ روح الله جمعه ای نوشت: مصادیق 
بارز جریان اصولگرایی اصیل را می توان 
مشی مرحوم عسگراولادی دانست که تا 
آخرین لحظات عمر خود بارها و بارها 
با شخصیت های بارز جریان اصلاح طلب 
نشست  نبوی  بهزاد  مهندس  ویژه  به 
نوری  ناطق  آقای  منش  یا  داشته اند 
که نه تنها در سوم خرداد 1376 نامه 
تبریک به رقیب خود نوشت بلکه تا الان 
نیز تعاملات دوستانه و مناسب با آقای 

سیدمحمد خاتمی را حفظ کرده است.
عنوان   »! نیست  اصولگرایی  »این؛ 
یادداشت روزنامه اعتماد به قلم روح الله 
جمعه ای است که در آن آمده: انقلاب 
اسلامی ایران در عین وحدت در راهبرد 
قائل به تکثر در نظرات و دیدگاه ها بود 
ابتدا  از همان  نیز  و در عرصه سیاسی 
شاهد حضور قوی و پرتلاش دو جریان 
انقلابی برای ایجاد ساختار حکمرانی در 

کشور بودیم.
دو جریانی که از ابتدا با عناوین چپ و 
راست یا روحانیون و روحانیت نام گرفته 
با عنوان اصلاح طلب و  و امروزه عمدتا 
اصولگرا شناخته می شوند در سه دهه 
نهادسازی  به  موفق  انقلاب  ابتدایی 
جمهوری اسلامی در تمام ارکان شدند.

دو  میان  رقابت  هفتاد  دهه  ابتدای  از 
حادتر  کمی  و  عیان تر  شکلی  جریان 
به خود گرفت که اوج این رقابت ها در 
انتخابات ریاست جمهوری سال 1376 با 
پیروزی غافلگیرکننده اما قاطع جریان 
اصلاح طلب بود که این پیروزی 8 سال 
با حاکمیت مطلق در دوره ششم مجلس 

شورای اسلامی تکمیل و ادامه یافت.

رهبر  و  اسلامی  جمهوری  بنیانگذار 
و  سلایق  وجود  بر  بارها  انقلاب 
دیدگاه های مختلف سیاسی در کشور به 
ویژه رسمیت دادن به فعالیت دو جریان 
مذکور تاکید داشته اند و تردیدی نیست 
ضامن بقا و استحکام نظام مردمسالاری 
نظرات  و  دیدگاه ها  همه  حضور  دینی 
تمامی  به  اعتنابخشی  و  رسمیت  و 
برنامه های حکمرانی مردمسالارانه  است.
اما به واقع آنچه این روزها از اصولگرایی 
جریانی  عملکرد  و  می شود  برده  نام 
تمامیت خواه با عنوان جریان خالص ساز 
و  دینی  مردمسالاری  راهبرد  که 
حاکمیت  به  را  اسلامی  جمهوری 
باندی  و  جریانی  مطلقه  و  یکدست 
به  را  کرده اند  تحریف  و  داده  تقلیل 
جریان اصولگرا ربط داده و این جریان 

را میراث دار اصولگرایی می دانند به نظر 
در  که می تواند  است  فاحش  اشتباهی 
تحلیل های سیاسی و تاریخی منجر به 

بروز انحراف  در  واقعیات شود
جریان اصیل اصولگرایی قائل به حفظ 
از  اعم  انقلاب اسلامی  اولیه  ارزش های 
غربی،  نه  شرقی،  نه  آزادی،  استقلال، 
هیچ  به  و  است  اسلامی  جمهوری 
عنوان سنخیتی با اقتدارگرایی جریانی 

و تمامیت خواهی باندی ندارد.
جریان اصولگرا در عین رقابت سالم با 
جریان اصلاح طلب، حذف یک جریان با 
اصالت انقلابی و تاریخی را برنمی تابد و 
اساسا آن را منطبق بر اهداف و آرمان های 
انقلاب اسلامی نمی داند. مصادیق بارز و 
و  مشی  می توان  را  جریان  این  عینی 
دانست  عسگراولادی  مرحوم  عملکرد 

بارها  خود  عمر  لحظات  آخرین  تا  که 
جریان  بارز  شخصیت های  با  بارها  و 
اصلاح طلب به ویژه مهندس بهزاد نبوی 
نشست و مذاکرات در راستای تعاملات 
بین جریانی داشته اند یا منش و رفتار 
سوم  در  تنها  نه  که  نوری  ناطق  آقای 
خرداد 1376 نامه تبریک به رقیب خود 
نوشت بلکه تا الان نیز تعاملات دوستانه 
و مناسب با آقای سیدمحمد خاتمی را 

حفظ کرده است.
جریان  امروز  آنچه  با  اصولگرا  جریان 
خوانده  و...  سوپرانقلابی  یا  انقلابی 
می شود سنخیت ماهیتی و ذاتی ندارد 
و براساس آموزه های انقلابی خود معتقد 
است هر آنچه به ارکان اساسی و بنیادین 
مشارکت  جمله  از  اسلامی  انقلاب 
گسترده مردم در تعیین سرنوشت شان، 
چارچوب  در  اجتماعی  آزادی های 
سازنده  تعاملات  اجتماعی،  هنجارهای 
سبیل  نفی  قاعده  حفظ  با  بین المللی 
شرق و غرب، تلاش برای توسعه متوازن، 
همه جانبه، عدم تبعیض، برقراری عدالت 
اصولگرایی  تنها  نه  بزند  آسیب  و... 
نیست بلکه مصداق بارز نفوذ و اقدامات 

ضدانقلابی است.
جریان اصولگرای اصیل و انقلابی واقعی 
تندروی  که  همان گونه  است  معتقد 
اصلاح طلب  جریان  در  افراط گرایی  و 
هرگونه  می شود،  براندازی  به  منجر 
تمامیت خواهی و خالص سازی در جریان 
اصولگرایی هم از دیگر شقوق براندازی 
هویتی انقلاب اسلامی است و هیچ کدام 
از موارد فوق در مدار بازیگری دو جریان 

اصلاح طلب و اصولگرا  جایی  ندارند.

با دلار  اختلاس چای  رویداد 24/ خبر 
دولتی آن هم در روز هایی که با نام روز 
حالی  در  بود،  شده  نامگذاری  مجلس 
افشا شد که نظارت در کنار قانون گذاری 
محسوب  مقننه  قوه  وظیفه  اصلی ترین 
می شود و از این رو برخی از کارشناسان 
در ارزیابی عملکرد مجلسی که تنها چند 
ماه از عمر آن باقی مانده معتقد هستند 
بزرگ  نشان دهنده ضعف  اختلاس  این 

مجلس در حوزه نظارت است.
حشمت الله فلاحت پیشه، نمایند ادوار 
قانونگذاری و  از مشی  انتقاد  با  مجلس 
می کند؛  تاکید  فعلی  مجلس  نظارتی 
دولت  همسویی  ادعای  دیگر  بار  »یک 
اینکه  کما  مواجه  با شکست  و مجلس 
مشاهده کردیم به جای اینکه همسویی 
مذکور منجر به نظارت فراگیر شود، منجر 
به سکوت نظارتی مجلس شد چنانچه 
یکی از بزرگترین رسوایی اختلاس افشا 
دولت  در  آن  عمده  بخش  که  می شود 

سیزدهم شکل گرفته است.«
وی می گوید؛ در هیچ دوره ای به اندازه 
این دوره دولت برای دور زدن مجلس از 

در پشتی خود استفاده نکرد.
بخش هایی از گفت و گوی فلاحت پیشه 

را در ادامه می خوانید:
از مشکلات است  ایرانی سرشار  جامعه 
که عمده ترین مشکلات مربوط به حوزه 
اقتصادی است. این مجلس هم با شعار 

اقتصادی روی کار آمد.
وقتی کارنامه مجلس یازدهم را بررسی 
می کنیم، کارنامه با سخنرانی نمایندگان 
مجلس بسیار متفاوت است البته این به 
این معنا نیست که مجالس گذشته به 
خوبی عمل کردند چرا که بنده معتقد 
هستم که متأسفانه به نوعی در سراشیبی 
را داشتیم منتها  نزول کارنامه مجالس 

کارنامه این مجلس قابل دفاع نیست.
باور بنده این است که بزرگترین ضعف 
این بود که فن سالاران  یازدهم  مجلس 
رئیسی  دولت  منظور  که  همسو  دولت 
اصلی  حوزه های  از  را  مجلس  است، 
دور کردند. بخش عمده مجلس صرف 
از  قانون صیانت  از جمله  چند موضوع 

و حجاب،  عفاف  مجازی، لایحه  فضای 
قانون انتخابات و مواردی شد که عملًا 

هیچ کدام به نتیجه نرسید.
حجاب  و  عفاف  لایحه  عمده  بخش 
بی سابقه ترین نواقص را دارد که در تاریخ 
قانون گذاری ایران یک بدعت محسوب 
می شود، در حقیقت 161 ایراد شورای 
نگهبان به لایحه مذکور نشان دهنده اوج 
ضعف قانون گذاری است که در مجلس 

خود را نشان داد.
علاوه بر این بسیاری از طرح ها و لوایح 
در مجلس طبق اصل 8۵ مورد بررسی 
قرار گرفتند. وقتی یک طرح و یا لایحه 
ذیل 8۵ بررسی می شوند یعنی مجلس 
در تصویب آن توفیق نداشته لذا آن را 
در یک مسیر استثنائی و آزمایشی قرار 

داده است.
علاوه بر این باید بررسی کرد که در طول 
عمر مجلس یازدهم چه اتفاقاتی افتاده 
است، چند اتفاق بی سابقه در تاریخ کشور 
صورت گرفت. اولین مورد این بود که در 
بزرگی  عرصه سیاست خارجی قسمت 
دست  از  ایران  خارجه  سیاست های  از 
رفت و مجلس در سیاست خارجی نقش 

حاشیه نشین را داشت.
میزان  بالاترین  که  بود  این  دیگر  مورد 
تورم به کشور تحمیل شد و در ادامه آن 
ویرانی نیز تحمیل شد و در این شرایط 
یکی از صدا هایی که از مجلس و دولت 
شنیده شد این بود که برای کاهش تورم 
وعده دادند نه گرانی، در صورتی که این 
یک عوام فریبی بود. در حقیقت سنگینی 

تورم، گران شدن و سخت شدن اقتصاد 
بر دوش مردم سنگینی می کند، اما این 
دولتِ  و  مجلس  عمر  طول  در  اتفاق 

همسوی با آن شکل گرفت.
درصدی   1۵۰ افزایش  بعدی  موضوع 
مالیات هایی بود که در تاریخ برنامه ریزی 
تاریخ  در  و  کم سابقه  جهان  کشور های 
ایران بی سابقه است چرا که عملًا مجلس 
در راستای شعار های اقتصادی خود عمل 

نکرد.
یکی از مسئولان مجلس در سال آخر 
عمر این مجلس اعلام کرد که ما باید 
تغییر  کشور  در  را  بودجه نویسی  روند 
جلوی  به  رو  فرار  یک  این  و  دهیم 
انتخاباتی ارزیابی می شود چرا که مجلس 
4 سال در حوزه قوانین برنامه و بودجه 
منفعل عمل کرد و در حال حاضر طرح 

این مباحث جنبه انتخاباتی دارد.
جمله  از  اصلی  ویژه  کار  دو  مجلس 
دارد.  برعهده  را  نظارت  و  قانون گذاری 
شکل  قانون گذاری  حاشیه  در  مجلس 
این  اندازه  به  دوره ای  هیچ  در  گرفت. 
دوره دولت برای دور زدن مجلس از در 
برای  دولت  نکرد.  استفاده  پشتی خود 
استفاده  از در پشتی  دور زدن مجلس 

می کند.
که  است  محلی  پشتی  در  از  منظور 
دولت ها زحمت قانون گذاری در مجلس 
را به خود نمی دهند و یکسری آئین نامه، 
بخش نامه و مصوبات اجرایی را در دولت 
شکل می دهند، این مصوبات را از طریق 
بر  نظارت  هیئت  در  فن سالارانه  روش 

دولت،  لذا  می گذارند،  دولت  مصوبات 
مجلس را عملًا در حاشیه قانون گذاری 
قرار داد و هر آنچه خواست رادر قالب 

مصوبه اجرا کرد.
این  به  وضعیت  نیز  نظارت  حوزه  در 
ادعای  دیگر  بار  یک  که  بود  ترتیب 
شکست  با  مجلس  و  دولت  همسویی 
مواجه کما اینکه مشاهده کردیم به جای 
اینکه همسویی مذکور منجر به نظارت 
نظارتی  سکوت  به  منجر  شود،  فراگیر 
از بزرگترین  مجلس شد چنانچه یکی 
رسوایی اختلاس افشا می شود که بخش 
عمده آن در دولت سیزدهم شکل گرفته 

است.
و  مصوبات  به  دولت  عجیب  گرایش 
بودجه های خارج از شمول نشانه ضعف 
دوره  این  در  متأسفانه  که  بود  مجلس 
قضیه  در  که  همناطور  داشت.  وجود 
بودیم  نکته  این  شاهد  نیز  مولدسازی 
که در سکوت مجلس مولدسازی پیش 
اگر  این است که  نتیجه آن،  و  می رود 
رسوایی مربوط به اختلاس چای نتیجه 
شمول  از  خارج  سیاست های  از  یکی 
در کشور باشد، باید منتظر شکل گیری 
کشور  در  سیاسی  الیگارشی  یک 
با  عملاً  که  سیاسی  الیگارشی  باشیم 
حاشیه نشین کردن و دور زدن مجلس و 
دستگاه های نظارتی و محاسباتی شکل 
گرفته و منجر به پیوند میان قدرت و 

ثروت شده است.
که  افرادی  از  برخی  دلیل  همین  به 
نماد  اما  می دهند،  انقلابی  شعار های 
پیوند ثروت و قدرت هستند در آستانه 
انتخابات مجدداً از حاشیه به متن آمدند 
و سعی می کنند به سمت شکل گیری 

انتخابات یکدست حرکت کنند. 
ایران  بنده معتقد هستم که هم مردم 
مجلس  که  بدانند  باید  نخبگان  هم  و 
ساکت کنونی یکی از نتایج کسانی بود 
که هموراه سعی در تضعیف مجلس و 
پیش برد سیاست های اقتصادی خارج از 
شمول خود داشتند. اگر مجلس باز هم 
تضعیف شود، کشور دچار الیگارشی های 

خطرناکی خواهد شد.

روحاللهجمعهای:

اصولگرای اصیل یعنی رفتار و منش مرحوم عسگراولادی و ناطق نوری
جریان اصولگرا در عین رقابت سالم با جریان اصلاح طلب، حذف یک جریان با اصالت انقلابی و تاریخی را برنمی تابد

فلاحتپیشه:

یکی از بزرگترین اختلاس ها که بخش عمده آن در دولت سیزدهم 
شکل گرفته افشا شده است

حال  در  که  زنجان  شهر  پیاده روسازی  هضت 
اجرا است، به نظر می رسد روند خوبی داشته 
باشد اما برخی از شهروندان با یادآوری تخریب 
مصالح بکاربرده شده در پیاده روها در دوره های 
قبل؛ آن هم در مدت زمان کوتاه بعد از اجرا، از 
مجریان می خواهند تا »کیفیت« مصالح همراه 
با »کمیت« در روند اجرای این نهضت مدنظر 
باشد. پیاده روسازی و نصب سنگ فرش به عنوان 
یکی از مهم ترین وظایف شهرداری است که در 
حوزه شهرسازی زمینه تردد آسان و سهولت در 
فعالیت شهروندان را به دنبال دارد، موضوعی 
که همواره یکی از مهم ترین مطالبات شهروندان 

بوده و هست. 17 تیرماه 14۰2 بود که علیرضا 
فیروزفر، شهردار زنجان در نشست خبری خود 
از آغاز نهضت پیاده روسازی در زنجان خبر داد و 
گفته بود تا چند روز آینده با اعتبار بالای 1۰۰ 
کیفیت  آیا  شد.   خواهد  آغاز  تومانی  میلیارد 
توجه  اجرای طرح سنگفرش مورد  مصالح در 

است یا مجریان فقط به دنبال کمیت هستند؟
یکی از شهروندان در گفت و گو با صدای زنجان 
با اشاره به اینکه برای اینکه بتوانیم به امورات 
خود چون خرید، حضور در ادارات و بهره گیری 
از خدمات روزانه مدت طولانی را در خیابان ها از 

پیاده رو استفاده می کنیم، بیان...

شهروندان:آیاکیفیتمصالحدراجرایطرحسنگفرشموردتوجهاستیامجریانفقط 
بهدنبالکمیتهستند؟

شهردارزنجان:مصالحبهکاررفتهدرپیادهروسازیدورهقبلمناسبنبودهاستوگرنه
کیفیتازتاکیداتمادراجرایاینطرحاست

رئیسکمیسیونعمرانوحملونقلشورایشهرزنجان:کیفیتپیادهروهاخوبنباشد
پیمانکاربایدپاسخگوباشد

مجامع شرکت های سرمایه گذاری سهام 

عدالت  در استان زنجان برگزار می شود

 جایگاه تجاری زنجان 
)WCF( در فدراسیون جهانی

صفحه  ۲

صفحه ۲

بین المللی  بازرگانی  اتاق  ایرانی  دبیرکل کمیته  نشست 
)ICC( و فعالان اقتصادی استان زنجان، در سالن جلسات 
اصل  یوسفی  صمد  شد.  برگزار  اتاق  شهریاری  شهید 
رئیس اتاق بازرگانی زنجان در ابتدای این جلسه، اهمیت 
در  که   ICC بویژه  بین المللی  سازمان های  با  همکاری 
زمینه ایجاد ارتباط بین فعالان بخش خصوصی کشور های 
مختلف تمرکز دارد را مورد اشاره قرار داد و افزود: میزان 
صادرات استان زنجان طی سال گذشته ۶۰۰ میلیون دلار 
و در همین حدود نیز واردات داشته است و ترکیه و عراق 

در زمره شرکای اصلی تجاری استان ....

مهدی حاجی وند در خصوص موضوعات مرتبط با سهام 
عدالت افزود: برای دریافت تمامی خدمات مربوط به سهام 
و  وراث  به  متوفیان  انتقال سهام  از جمله سود،  عدالت 
برگزاری مجامع شرکت های سرمایه گذاری استانی نیازی 
نیست.   مربوطه  مراجع  به  پرداخت هیچ گونه وجهی  به 
دستیار ویژه و مشاور رئیس سازمان بورس در امور سهام 
به  مربوط  خدمات  تمامی  دریافت  برای  گفت:  عدالت 
سهام عدالت نیازی به پرداخت هیچ گونه وجهی به مراجع 
مربوطه نیست.  حاجی وند ادامه داد: باید این نکته را تاکید 

کنیم که حتماً دارندگان سهام عدالت ...

داخلی
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خلع ید مالک »جهان«
۶۶واحداستانزنجانبهچرخهاقتصادیبازمیگردد

 از برخی مدیران راضی نیستم اما تغییرات در دست استاندار نیست! همه استانداران از این قضیه ناراضی هستند
 واگذاری کارخانه » روغن نباتی جهان« غیر قانونی نبود

صدای زنجان / سمیه محرمی: استاندار زنجان در جلسه 
پرسش و پاسخ دانشجویی از خلع بیژن اسماعیلی از مالکیت 
کارخانه روغن نباتی جهان خبر داد و گفت: این کارخانه به 
کمیته حمایت سپرده می شود، با این اقدام هیئت مدیره 

جدید، اداره مجموعه را برعهده می گیرد.
به مناسبت روز دانشجو محسن افشارچی استاندار زنجان 
سه شنبه )14 آذرماه ( در جمع دانشجویان حاضر شد و به 

سئوالات آنها پاسخ داد.
 نحوه واگذاری شرکت روغن نباتی جهان غیر قانونی 

نبوده است
استاندار زنجان در پاسخ به سئوال یکی از دانشجویان حاضر 
در نشست در خصوص سرنوشت شرکت روغن نباتی جهان 
اظهار کرد: چند شرکت مانند روغن نباتی جهان به دلیل 
انتقال مالکیت به یک شخص دارای مشکل بودند و به همین 
منظور جلسه ای با مالک شرکت ها برگزار شد تا مشکلات 
حل شود. البته نحوه واگذاری شرکت روغن نباتی جهان 
قانونی نبوده و وی پس از تحویل شرکت ها، موجب تعطیلی 

آنها شده است.
استاندار زنجان با اشاره به اینکه نخست به وی این امتیاز 
داده شد که برود و تقسیط مالیاتی انجام دهد، اضافه کرد: 
وی یک هزار و 2۰۰ میلیارد تومان به دولت مالیات بدهکار 
بود که 6۰۰ میلیارد تومان آن را به شرکت بخشیدند و قرار 

شد مابقی به صورت قسطی پرداخت شود.
وی با اشاره به اینکه 3 فقره چک 2۰۰ میلیارد تومانی برای 
تقسیط مالیات از این فرد دریافت شد، بیان کرد: این چک ها 
نقد نشد چرا که چک ها از حساب مسدود، داده شده بود و 

دیگر کار حقوقی نبوده و کیفری شد.
بیژن  از  نباتی جهان  مالکیت شرکت روغن   خلع 

اسماعیلی
افشارچی با اشاره به اینکه ادامه مشکلات موجب شد جلسه 
دیگری با مالک این شرکت برگزار شود، گفت: در جلسه 
دیگری که با حضور وی برگزار شد، او در وسط جلسه اخراج 

شد.
استاندار زنجان با اشاره به اینکه مالکیت شرکت روغن نباتی 
جهان در حال خلع است و اداره آن به کمیته حمایت سپرده 
می شود، گفت: با این اقدام هیئت مدیره جدید اداره شرکت 
را برعهده می گیرد چرا که وی )بیژن اسماعیلی( دیگر مالک 

این شرکت نبوده و خلع شده است.
افشارچی با اشاره به اینکه وی در حال تلاش از سوی قوه 
قضائیه برای جلوگیری از این اقدام است، تصریح کرد: در 
اقدامی قضایی بوده به همین دلیل  انتقالات  این  مجموع 
زمان بر شده ولی اقدامات در شورای حمایت کار در حال 

انجام است.
66 واحد استان زنجان به چرخه اقتصادی بازمی گردد

استاندار زنجان در پاسخ سئوال دیگر دانشجوی حاضر در 
جلسه با اشاره به وعده ها برای بازگرداندن شرکت های راکد 
به چرخه فعالیت عنوان کرد: 66 واحد تولیدی به چرخه 
اقتصادی بازگشتند. در این زمینه دولت تلاش خود برای 
بخش  که  چرا  داده  انجام  را  راکد  شرکت های  از  حمایت 
خصوصی به دلایل مختلف مشکلاتی داشتند که رفع آنها 

زمینه بازگشت به چرخه را فراهم می کند.
 زنجان؛ یکی از استان های برتر در زمینه اشتغال 

غیردانشگاهی ها
وی در پاسخ به سئوال دیگر در مورد اقدامات دولت برای 
از تحصیل  افزایش اشتغال و کاهش دغدغه اشتغال پس 

مهم  شاخص های  از  یکی  اشتغال  کرد:  بیان  دانشجویان 
اقتصادی است.

افشارچی با اشاره به اینکه در زمینه شاخص اشتغال نیروهای 
غیر دانشگاهی در کشور رتبه یک هستیم، بیان کرد: این 
شاخص در استان زنجان 4.۹ است در حالی که این شاخص 

در کشور ۹ است.
استاندار زنجان تصریح کرد: به دلیل احیای شرکت ها این 
این زمینه  شاخص در استان وضعیت مطلوبی دارد و در 

مشکلی نداریم.
وی با اشاره به اینکه اگر منظور دانشجویان داشتن شغل 
دولتی است باید این توضیح را بدهیم که ایران دارای دولتی 
غیرچابک است، تصریح کرد: در ایران 3 میلیون و ۵۰۰ نفر 
کارمند برای 8۰ میلیون جمعیت وجود دارد که این میزان 
در کشور 13۰ میلیون نفری ژاپن 3۰۰ – 4۰۰ هزار کارمند 
است. افشارچی ادامه داد: اشتغال دولتی تنها از طریق اتفاق 
می افتد که نمونه آن به زودی در قالب طرح شهید زین 

الدین خواهد بود.
استاندار زنجان با اشاره به اینکه بهترین روش برای ایجاد 

اشتغال برای فارغ التحصیلان دانشگاهی هدایت به سمت 
باید توسط  بنیان است، گفت: زیرساخت ها  اقتصاد دانش 
بالا  را  بتواند خودش  ایده  دارای  فرد  تا  ایجاد شود  دولت 
بکشد کاری که و در این دولت تقویت این زیرساخت ها 

انجام شده است.
  زوم بهره گیری از ظرفیت مردم

مورد  دانشجویان حاضر در  به سئوال دیگر  پاسخ  در  وی 
برنامه های دولت برای مردمی سازی امور با اشاره به اینکه 
امورات  در  مردم  از ظرفیت  استفاده  یعنی  »مردمی سازی 
کشور و به تبع آن استان« گفت: در دولت به این مسئله 
ارزش می گذاریم که نمونه بارز آن خیریه ها هستند چرا که 
بخشی از بار دولت را بر دوش می کشند و دولت باید از آنها 
حمایت کند. برای نمونه موسسه خیریه ام اس باری از دولت 
بر دوش برداشته و موسسه خیریه غدیر که جشن غدیر را 

جشن گرفتند، در اقتصاد هم همین است.
افشارچی با بیان اینکه استانداری یک جایگاه دراز مدت بوده 
و ساختار دولت ها نیز همینطور است، بیان کرد: مثلا مهاتیر 
محمد 2۰ سال کار کرد که مالزی بعد با مالزی قبل فرق 
کرد. استاندار زنجان با اشاره به اینکه  برنامه ما این است که 
تولید ناخالص ملی استان بالا برود، اضافه کرد: البته در این 
حوزه یک سری کار کوتاه و بلند مدت درحال انجام که نتایج 

برخی مشخص و مشهود است.
از برخی مدیران بسیار راضی هستم اما از برخی دیگر خیر!

وی با اشاره به اینکه برخی اقدامات دیگر مثل برق یا آب 
که گاز زیرساختی است اما اینکه چند درصد محقق شده 
نمی دانم اما از سرعت کار راضی نیستم، گفت: البته این دیگر 
تقصیر من نیست چون بیشتر از این نمی توانم انرژی بگذارم.

نیز رضایت من نسبی  ادامه داد: درباره مدیران  افشارچی 
است از برخی بسیار راضی هستم اما از برخی دیگر خیر.

استاندار زنجان با بیان اینکه برخی مدیران همراه نیستند 
این  ایجاد کردند و  ولی برخی در جایی که رفتند تحول 
کاملا مشهود است، عنوان کرد: کلی اگر بگویم از مدیران 

زیرساختی مثل گاز، آب و برق راضی هستم.
وی با بیان اینکه برخی از مدیران نیز می توانستند موثرتر 
باشند که این کار را کردند، اضافه کرد: اما این را بگویم که 
تغییر مدیر صرفا در اختیار من نیست و همه استانداران از 

این قضیه ناراضی هستند.

برابر رای هیات قانون صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای سید رضا صفائی  فرزند سیدجواد نسبت به ششدانگ 
روستای  در  واقع  اصلی  از ۱۰  فرعی  پلاک ۱۴۶۶  مترمربع  مساحت ۱۲۴۰/۹۳   به  مزروعی  زمین  قطعه  یک 
دیزج بالا بخش ۷ زنجان خریداری از آقای هادی رحمتی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در  می شود  آگهی  روز  فاصله ۱5  به  نوبت  دو  در 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم  اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت  رسید ظرف  اخذ  از  پس  و 
نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۲/۰۹/۱5
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۰/۰۲

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت

یک  ششدانگ  به  نسبت  عباس  فرزند  رحمتی   سعید  آقای  مالکانه  تصرفات  صدرالعشاره  قانون  هیات  رای  برابر 
قطعه زمین مزروعی به مساحت ۲۰۴۳/۱۱  مترمربع پلاک ۱۲۳۶ فرعی از ۱۰ اصلی واقع در روستای دیزج بالا 
مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  مرتضوی  محمدحسین  آقای  از  خریداری  زنجان  بخش ۷ 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در  می شود  آگهی  روز   ۱5 فاصله  به  نوبت  دو  در 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و  اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.
شد. خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  مقرر  مهلت  در  اعتراض  وصول  عدم  صورت  در  است  بدیهی 

تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۲/۰۹/۱5
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۰/۰۲

برابر رای هیات قانون صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای علی اوجاقلو  فرزند محرمعلی نسبت به ششدانگ یک 
دیزج  واقع در روستای  اصلی  از ۱۰  فرعی  مترمربع پلاک ۱۳۹۶  به مساحت ۱۴۱۷/۳5   زمین مزروعی  قطعه 
بالا بخش ۷ زنجان خریداری از آقای حسین حقانی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
اعتراضی  به فاصله ۱5 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی  نوبت 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
نمایند. تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید  اخذ 
شد. خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  مقرر  مهلت  در  اعتراض  وصول  عدم  صورت  در  است  بدیهی 

تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۲/۰۹/۱5
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۰/۰۲

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۲۷۰۰۲۰۰۴۶۳۳ مورخه ۱۴۰۲/۰۷/۱۲ کلاسه ۱۴۰۱۱۱۴۴۲۷۰۰۲۰۰۰۴۴۱ هیات اول/دوم موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ابهر تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی خانم مریم لطفی فرزند قدیر علی بشماره شناسنامه ۳۸۸ صادره از ابهر در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به 
مساحت ۱۰۰۴۴/۶۱متر مربع پلاک ۱۷ اصلی واقع در ابهر بخش سه زنجان)ابهر روستای جندسین(خریداری از مالک رسمی آقای 
) علی اوسط لطقی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهی میشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند بدیهی است. در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۸/۳۰
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۹/۱5

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند مالکیت

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده سعید بهرامی رئیس اداره ثبت اسناد و املاک

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

کارشناساقتصادی:

تثبیت قیمت دلار زیر ارزش ذاتی، خیانت است
کارشناسان  با  مرکزی  بانک  کشمکش  سایه  در  رویداد24/ 
اقتصادی بر سر سیاست های ارزی کشور حالا ماجرای فساد 
ارزی ۳.۵ میلیاردی برای واردات چای سر و صدای زیادی به 
پا کرده است. همین چند روز پیش بود که رئیس کل بانک 
مرکزی با بیان اینکه مشکلی در بازار ارز نداریم یادآور شد »ارز 

مفت به کسی نمی دهیم«. 
قیمت دلار مدت زیادی است که در نیمه اول کانال ۵۰ هزار 
تومانی مانده و با نوسان در یک محدوده کوچک نه سر پایین 
آمدن دارد و نه پای بالا رفتن؛ سکونی که به تعبیر بانک مرکزی 
آرامش بازار است، اما به نظر کارشناسان اقتصادی سرکوب نرخ 

ارز.
رئیس کل بانک مرکزی به تازگی گفته با استفاده از نهادسازی 
و ابزارسازی، بازار ارز را کنترل کرده، اما در مقابل کارشناسان 
درمانی  را صرفا خبر  آن  »برزو حق شناس«  اقتصادی، چون 
می داند. تاکید دوباره محمدرضا فرزین بر روند ورود پول های 
بلوکه شده ایران در قطر و یا دیدار وزیر امور خارجه سلطنت 
عمان با همتای ایرانی اش شاید در راستای همین سیاست باشد.

بانک مرکزی می بینم  از  ما  تنها چیزی که  برزو حق شناس: 
صرفا خبر درمانی است؛ امید به سفر وزیر خارجه عمان یا هر 

کشور دیگری به ایران. بانک مرکزی در حوزه اقتصاد کلان فقط 
آمارسازی کرده و با خبر درمانی موفق شده است قیمت ارز را 

ثابت نگه دارد.
او می افزاید: بعید می دانم این نهاد بتواند به همین منوال ادامه 
دهد چرا که منطق اقتصادی این را قبول نمی کند. نرخ ارز باید 
شناور و تک نرخی باشد. در غیر این صورت خیلی بعید است 
که بتوانند آن را نگه دارند. نگه داشتن دلار زیر ارزش ذاتی 
یک خیانت است چرا که یارانه ای برای خروج سرمایه راحت و 
قیمت پایین تر است. هر چقدر هم تعلل کنند به ضرر اقتصاد 

تمام می شود.
بر  اقتصادی  کارشناسان  با  مرکزی  بانک  در سایه کشمکش 
 ۳.۵ ارزی  فساد  ماجرای  حالا  کشور  ارزی  سیاست های  سر 
پا کرده  به  برای واردات چای سر و صدای زیادی  میلیاردی 
است. همین چند روز پیش بود که رئیس کل بانک مرکزی با 
بیان اینکه مشکلی در بازار ارز نداریم یادآور شد »ارز مفت به 

کسی نمی دهیم«.
او در ادامه از شرایط خوب ارزی کشور گفته بود، اما حالا با 
بازرسی کل کشور مشخص شده یک شرکت  اعلام سازمان 
واردات چای در مقابل ارز دریافتی هیچ چایی وارد نکرده است. 

سازمان بازرسی در گزارشی اعلام کرد: »کل ارز دریافتی یک 
شرکت خاص از سال ۱۳۹۸ تا ۱4۰۱ )در قالب واردات چای و 
ماشین آلات( معادل ۳ میلیارد و ۳۷۰ میلیون دلار بوده که از 
این مبلغ حدود یک میلیارد و 4۷2 میلیون دلار از ارز نیمایی 
تامین شده برای ماشین آلات و مابقی آن برای واردات چای 

بوده است.«
نباید به یک فرد منحصر   پیگیری فساد ارزی چای 

شود
این  نیز درباره  اقتصادی  »حمید حاج اسماعیلی« کارشناس 
پرونده می گوید: بانک مرکزی مسئول این ماجراست. این نهاد 
باید توضیح دهد چطور به این شکل ارز تخصیص داده شده 
داشتیم.  مشکل  امروز  تا  گذشته  از  ارزی  حوزه  در  ما  است. 
یکی از ایرادات اساسی چند نرخی بودن ارز در کشور است. 
تا مادامی که ارز را در نرخ های مختلف در کشور عرضه کنیم 
رانت  ارائه  بعدی  این مشکلات وجود خواهد داشت. موضوع 
به افراد خاصی است که اقدام به واردات می کنند. این ها نفوذ 
دولتی و حاکمیتی دارند. باید پرسید چه منافعی بین گروه هایی 
که مشروعیت برای این افراد درست می کنند وجود دارد تا به 
راحتی بتوانند از ارز های دولتی برای واردات استفاده کنند؟ 

انحصاری که برای یک گروه تعریف شده منافع چه گروهی را 
تامین می کند؟

به گفته این کارشناس اقتصادی، غیر از این مسائل حمایت ها 
از تولید داخل هم همیشه با اشکال مواجه بوده است، یعنی 
بر  که  دارد  وجود  کار ها  این  در  خاص  افرادی  سود  و  نفع 
خلاف رویه های تولیدی و تامین منافع ملی اقدام به واردات 
در مقاطعی می کنند که به تولید داخی ضربه و موازنه بازار را 
بر هم می زند و ضرر عمده آن متوجه مصرف کننده و مردم 
می شود. حاج اسماعیلی می افزاید: مضاف بر این باید گفت خود 
سیستم های نظارتی با مشکل جدی مواجه است. اینکه فسادی 
اتفاق می افتد و بعد برای برخورد اقدام می کنند. معمولا این ها 
باید در مبدا کارشناسی شود. نباید پیگیری این ماجرا به یک 
فرد منحصر شود که این کار را انجام داده است. باید عقبه کار 
در توزیع منابع که توسط خود بانک مرکزی انجام می شود و 
برای تخصیص ارز کارشناسی می کند شناسایی شود، آن هم 
در زمانی که کمبود ارز در کشور وجود دارد و خود می تواند به 
فساد بیشتر دامن بزند. همانطور که بار ها شنیدیم که تحریم ها 
برای بسیاری محبوب است چرا که مجوز های لازم را می گیرند 

و با انجام واردات سود سرشاری نصیبشان می شود.

صدای زنجان / سرپرست شرکت آب و فاضلاب استان زنجان گفت: در دولت سیزدهم تنش آبی 
2۱۶ روستای استان زنجان رفع و اهالی این روستاها از خدمات تامین آب شرب پایدار برخوردار 
شدند. »علی محمد نادرخانی« اظهار کرد: با بهره برداری از این طرح ها، جمعیتی افزون بر ۹۶هزار 

نفر تحت پوشش خدمات تامین آب سالم و پایدار قرار گرفتند.
وی افزود: برای اجرای طرح های آبرسانی به 2۱۶ روستا در استان زنجان اعتباری بالغ بر 22۸ 
میلیارد تومان هزینه شده است. سرپرست شرکت آبفا استان زنجان بیان کرد: همچنان 2۸۶ 
روستا در استان نیاز به ارتقا خدمات آبرسانی دارند که با برنامه ریزی های انجام شده، این تعداد 

روستا نیز در کوتاه ترین زمان ممکن آبرسانی خواهند شد.
این مسئول خاطرنشان کرد: استان زنجان در امر آبرسانی روستایی جزء استان های پیشرو بوده و 
با همراهی و مشارکت مردم، خیرین و گروه های جهادی انتظار می روند این روند همچنان ادامه 
داشته باشد. وی با تاکید بر اینکه برای مدیریت بحران آب، مدیریت مصرف اولویت شرکت آب و 
فاضلاب استان زنجان است گفت: در این راستا اقدامات گسترده ای انجام شده تا با کاهش هدر 

رفت به تامین آب پایدار برای روستائیان اقدام شود.
گفتنی است: استان زنجان بیش از یک میلیون و ۱2۰ هزار نفر جمعیت دارد که از این تعداد بیش 
از ۳۰۰ هزار نفر از جمعیت روستایی استان تحت پوشش خدمات شرکت آب و فاضلاب قرار دارند.

سرپرستشرکتآبفااستانزنجانخبرداد:

رفع تنش آبی 216 روستا در استان زنجان

تسنیم/  مهدی حاجی وند در خصوص موضوعات مرتبط با سهام عدالت افزود: برای دریافت تمامی 
خدمات مربوط به سهام عدالت از جمله سود، انتقال سهام متوفیان به وراث و برگزاری مجامع 

شرکت های سرمایه گذاری استانی نیازی به پرداخت هیچ گونه وجهی به مراجع مربوطه نیست. 
دستیار ویژه و مشاور رئیس سازمان بورس در امور سهام عدالت گفت: برای دریافت تمامی خدمات 

مربوط به سهام عدالت نیازی به پرداخت هیچ گونه وجهی به مراجع مربوطه نیست. 
حاجی وند ادامه داد: باید این نکته را تاکید کنیم که حتماً دارندگان سهام عدالت خبرهای رسمی 

را از مبادی رسمی و به ویژه رادیو و تلویزیون پیگیری و جستجو کنند. 
مجامع  کرد:  خاطرنشان  عدالت  سهام  امور  در  بورس  سازمان  رئیس  مشاور  و  ویژه  دستیار 
شرکت های سرمایه گذاری استانی سهام عدالت فعلًا به صورت آزمایشی در دو استان زنجان 

و خراسان شمالی برگزار می شود و سایر استان ها نیز از سال آینده مجامع خود را آغاز می کنند.

مجامع شرکت های سرمایه گذاری استانی سهام عدالت 

به صورت آزمایشی در استان زنجان برگزار می شود

صدای زنجان/  نشست دبیرکل کمیته ایرانی اتاق بازرگانی بین المللی )ICC( و فعالان اقتصادی 
استان زنجان، در سالن جلسات شهید شهریاری اتاق برگزار شد.

صمد یوسفی اصل رئیس اتاق بازرگانی زنجان در ابتدای این جلسه، اهمیت همکاری با سازمان های 
بین المللی بویژه ICC که در زمینه ایجاد ارتباط بین فعالان بخش خصوصی کشور های مختلف 
تمرکز دارد را مورد اشاره قرار داد و افزود: میزان صادرات استان زنجان طی سال گذشته ۶۰۰ 
میلیون دلار و در همین حدود نیز واردات داشته است و ترکیه و عراق در زمره شرکای اصلی 
تجاری استان زنجان محسوب و امارات، هند، روسیه، پاکستان، افغانستان، چین و چند کشور دیگر 

نیز از دیگر شرکای تجاری ما هستند.
یوسفی اصل با اشاره به اینکه اتاق بازرگانی زنجان در نظر دارد تا کار در حوزه بین المللی را به 
صورت تخصصی و با نیروهای متخصص پیش ببرد، خاطرنشان کرد: به دلیل وجود مشکلات و 
نقص در سازوکارهای اقتصادی به خوبی نتوانسته ایم جایگاه اصلی خود را در بازارهای جهانی 

پیدا کنیم و اگر این مشکلات نبود، رتبه های بالایی را در زمینه تولید و تجارت در دنیا داشتیم.
محمد خزاعی دبیرکل کمیته ایرانی اتاق بازرگانی بین المللی نیز در این جلسه با بیان اینکه استان 
زنجان دارای ظرفیت های بسیار خوبی در بخش های مختلف می باشد که یک واقعیت است، ابراز 

کرد: زنجان در مسیر توسعه قرار دارد و با همه مشکلات موجود، آینده بسیار روشن است.
وی با بیان اینکه خوشبختانه استان زنجان دارای مسئولان با رتبه های علمی بالا می باشد، ابراز 

کرد: تسهیل تجارت کار اصلی اتاق بازرگانی بین المللی است.
خزاعی با اشاره به عملکرد، ساختار، وظایف و رسالت های اتاق بازرگانی بین المللی در ایران، ابراز 
کرد: از صنوف و بخش های مختلف در این سازمان عضو بوده و اتاق بازرگانی زنجان  نیز با عملکرد 

خوب در لیست عضویت WCF میباشد.  
دبیرکل کمیته ایرانی اتاق بازرگانی بین المللی با اشاره به شاخه های مختلف این سازمان از جمله 
کنفدراسیون اتاق های بازرگانی جهان، تصریح کرد: بحث قراردادهای حقوقی و فرمت های آن از 

اصلی ترین مباحث ها در اتاق بازرگانی بین المللی است.
خزاعی با اشاره به ظرفیت های اتاق بازرگانی بین المللی و لزوم بهره مند شدن از آنها در راستای 
توسعه صادرات و حل مشکلات در این حوزه، ابراز امیدواری کرد تا با توسعه روابط و ایجاد پل های 

ارتباطی بین استان ها زمینه این مهم هرچه بیشتر فراهم شود.
در ادامه این جلسه مباحث مختلفی از جمله صادرات استان زنجان و موانع و مشکلات آن، 
و  اقتصادی  فعالان  حقوقی  مشکلات  پیگیری  و  اختلافات  حل  برای  موجود  سازوکارهای 
صادرکنندگان، زمینه های مستعد فعالیت در بخش های مختلف استان زنجان و ظرفیت های آن 

مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت.

دبیرکلکمیتهایرانیاتاقبازرگانیبینالمللی

درسفربهزنجان:

)WCF( جایگاه تجاری زنجان در فدراسیون جهانی 
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شهر  پیاده روسازی  نهضت  محرمی:  سمیه  زنجان/  صدای 
زنجان که در حال اجرا است، به نظر می رسد روند خوبی 
تخریب  یادآوری  با  شهروندان  از  برخی  اما  باشد  داشته 
آن  قبل؛  پیاده روها در دوره های  در  بکاربرده شده  مصالح 
هم در مدت زمان کوتاه بعد از اجرا، از مجریان می خواهند 
تا »کیفیت« مصالح همراه با »کمیت« در روند اجرای این 

نهضت مدنظر باشد.
پیاده روسازی و نصب سنگ فرش به عنوان یکی از مهم ترین 
وظایف شهرداری است که در حوزه شهرسازی زمینه تردد 
دارد،  دنبال  به  را  شهروندان  فعالیت  در  سهولت  و  آسان 
موضوعی که همواره یکی از مهم ترین مطالبات شهروندان 

بوده و هست.
17 تیرماه 14۰2 بود که علیرضا فیروزفر، شهردار زنجان در 
نشست خبری خود از آغاز نهضت پیاده روسازی در زنجان 
خبر داد و گفته بود تا چند روز آینده با اعتبار بالای 1۰۰ 

میلیارد تومانی آغاز خواهد شد.
 آیا کیفیت مصالح در اجرای طرح سنگفرش مورد 

توجه است یا مجریان فقط به دنبال کمیت هستند؟
یکی از شهروندان در گفت و گو با صدای زنجان با اشاره به 
اینکه برای اینکه بتوانیم به امورات خود چون خرید، حضور 
در ادارات و بهره گیری از خدمات روزانه مدت طولانی را 
در خیابان ها از پیاده رو استفاده می کنیم، بیان کرد: همین 
موضوع موجب می شود به عنوان یک شهروند از شهرداری 
بخواهیم تا نسبت به ایجاد پیاده روهای مناسب برای تسهیل 

تردد شهروندان اقدام کند.
علیرضا با اشاره به اینکه هنوز این هدف و خواسته مردم 
توسط شهرداری محقق نشده است، گفت: باید برنامه ریزی 
مدونی برای این موضوع اتفاق بیفتد که مهمترین برنامه در 
این زینه استفاده از مصالح با کیفیت برای ماندگاری طرح ها 

است.
وی همچنین با اشاره به اینکه در سال های گذشته بارها 
بافت  ویژه  به  شهر  مختلف  خیابان های  فرش  سنگ 
»مرکزی« نوسازی شده است، عنوان کرد: به دلیل اینکه 
از تجهیزات باکیفیت بالا و ماندگاری مناسب برای این اقدام 
عمرانی استفاده نمی شود به سرعت تخریب آن آغاز شده و 

مردم را با مشکل مواجه می کند.
این شهروندان با اشاره به اینکه کافی است کمی بی حواس 

در خیابان های شهر تردد کنید تا ببینید سنگ فرش های 
شکسته و تق و لق چقدر خطر آفرین است، ادامه داد: لیز 
بودن سنگ فرش ها در روزهای آفتابی هم خطر پیچ خوردن 
پا را به دنبال دارد چه برسد به روزهای بارانی و برفی شهر 

زمستانی همچون زنجان!
وی گفت: این شرایط پیاده رو برای یک انسان سالم و دارای 
شرایط جسمی شاید تا حدودی مساعد باشد اما یک سالمند 
یا یک معلول جسمی و حرکتی و یا یک نابینا برای تردد در 

این شهر با این شرایط چه مکافاتی را تحمل می کند.
قبل  دوره  پیاده روسازی  در  رفته  کار  به  مصالح    
مناسب نبوده است وگرنه کیفیت از تاکیدات ما در 

اجرای این طرح است
درهمین زمینه شهردار زنجان به صدای زنجان گفت: تقریبا 
در برهه ای از زمان بافت مرکزی شهر سنگ فرش هایی اجرا 
مورد  این  فرش ها  کیفیت سنگ  دلیل  به  که  است  شده 
اعتراض شهروندان بوده و در این سال ها این پیاده روسازی 

مطالبه شهروندان بوده است.

علیرضا فیروزفر با اشاره به اینکه در آن زمان معیار انتخاب 
این مصالح چه بوده جای سئوال است، عنوان کرد: ولی این 
اقدام در هر حال اتفاق افتاده و بیشتر موضوع مربوط به لیز 
بودن و سرخوردن شهروندان و آسیب هایی که متوجه عابران 

وارد شده؛ مورد انتقاد شهروندان است.
وی با اشاره به اینکه با توجه به مطالبات جدی اصلاح معابر 
با مصالح مناسب بوده است، اضافه کرد: هم از نظر دوام و 
مقاومت و هم عدم سُرخوردگی معابر شهر زنجان آغاز شده 
است و خیابان سعدی نخستین معبری بوده که سرتاسر 

مسیر اصلاح شده است.
فیروزفر خیابان »بعثت« محور دیگر در دست اصلاح توسط 
شهرداری است، گفت: این خیابان از دروازه رشت به سمت 

خیابان بعثت در دست ساخت است.
شهردار زنجان گفت: محورها به ترتیب اصلاح می شود تا به 

مرور مطالبات شهروندان را پاسخ داده باشیم.
باید  پیمانکار  نباشد  خوب  پیاده روها  کیفیت    

پاسخگو باشد

سعید نجفی رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای 
شهر زنجان نیز در گفت و گو با صدای زنجان با اشاره به اینکه 
هنوز به ایده آلی که بگوییم 1۰۰ درصد از پیاده روسازی 
راضی هستیم نرسیده ایم، اظهار کرد: این بدان دلیل است 
که در سال های متمادی پیاده روسازی مدونی در شهر انجام 

نشده بود و حتی در هسته مرکزی شهر مشکل داشتیم.
رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر زنجان 
روسازی  پیاده  در  استفاده  مورد  مصالح  اینکه  به  اشاره  با 
دوره های قبل مشکل ساز بوده است، گفت: سر بودن پیاده 
ورها به ویژه در زمان زمستان مشکل اصلی آنها بوده که 
تعویض این پیاده روها از سال گذشته آغاز شده و امسال 

تشدید شده است.
وی با اشاره به اینکه از کوی ثمین و مهرآرا تا گلشهر در هر 
4 منطقه پیاده روسازی اجرایی شده است، گفت: آمار هر 
منطقه به صورت مجزا قابل ارائه بوده و برای پیاده ورسازی 
هم از دستگاه پیورسازی خود شهرداری و هم از استا  های 

همجوار استفاده شده است.
نجفی با اشاره به اینکه هر منطقه نزدیک به 2 هزار مترمکعب 
از پیورهای تولیدی خود شهرداری استفاده کرده اند، گفت: 

این جدای از خریدهای پیمانکاران است.
رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر زنجان 
با اشاره به اینکه پیاده روسازی زیادی انجام شده و از کلیات 
راضی هستیم، تاکید کرد: به صورت تمام و کمال راضی 

نیستم اما کار قابل توجهی انجام شده است.
نجفی با اشاره به اینکه مصالح پیاده روها در زمان اجرا به 
و  سایش  استحکام  آب،  جذب  نظر  از  و  رفته  آزمایشگاه 
غیره مورد بررسی قرار می گیرد و به صورت سندی ثبت 
می شود، افزود: این اقدام انجام می شود تا در صورت بروز 
همانند اتفاقی که در آسفالت ریزی شرکت جهاد نصر روی 
داد و پیمانکار موظف به اصلاح محور با هزینه شخصی شد، 

پیمانکار مربوطه نیز پاسخگو باشد.
وی در پاسخ به سئوالی در مورد رعایت موارد مناسب سازی 
عنوان  پیاده روسازی   نهضت  طرح  در  معلولان  تردد  برای 
کرد: از آخرین آپارتمان کوی ثمین تا آخرین نقطه در این 
سوی شهر، پیاده روسازی همراه با پیش بینی خط بریل 
و شیب های مناسب برای تسهیل در تردد معلولان بوده و 

احداث پل بر روی کانال ها در دست اجرا قرار دارد.

خبر صدایزنجانازرونداجراینهضتپیادهروسازیگزارشمیدهد؛

نهضتِ سنگی
شهروندان:آیاکیفیتمصالحدراجرایطرحسنگفرشموردتوجهاستیامجریانفقطبهدنبالکمیتهستند؟

شهردارزنجان:مصالحبهکاررفتهدرپیادهروسازیدورهقبلمناسبنبودهاستوگرنهکیفیتازتاکیداتمادراجرایاینطرحاست
رئیسکمیسیونعمرانوحملونقلشورایشهرزنجان:کیفیتپیادهروهاخوبنباشدپیمانکاربایدپاسخگوباشد

روزانه 10 نفر جانشان را به دلیل این تصمیم از دست می دهند
همشهری آنلاین / بسیاری از افرادی که در لیست انتظار برای 
گرفتن اعضای پیوندی هستند به دلیل راضی نشدن خانواده 
بیماران مرگ مغزی به اهدا، جانشان را از دست می دهند 
و بررسی ها نشان می دهد که بسیاری از این خانواده ها در 

نهایت دچار پشیمانی می شوند.
شاخص اهدای عضو در ایران ۱۲٫۵ نفر در هر یک میلیون 
نفر و با ارقام ایده آل )4۰ نفر( و قابل قبولی )2۵ نفر( که در 

سطح دنیا مطرح می شود، فاصله دارد.
پزشکان می گویند یکی از علل اصلی پایین بودن این آمار 
رفتن جان  از دست  به  منجر  که  پیوندی  کمبود عضو  یا 
سالانه هزاران بیمار نیازمند پیوند می شود، پایین بودن نرخ 

رضایت گیری از خانواده های افراد مرگ مغزی است.
علم پزشکی به قطعیت اعلام می کند که مرگ مغزی یعنی 
مرگ کامل بیمار و سالانه ۵ تا 8 هزار مرگ مغزی سالانه در 
کشور رخ می دهد که حداقل نیمی از آنها قابلیت پیوند عضو 
دارند. اما آمار رضایت مندی خانواده های ایرانی برای اهدای 
عضو عزیزانشان آنقدر پایین است که حتی به 1۵۰۰ مورد 
اهدا هم نمی رسد. محقق نشدن این رضایتمندی هم باعث 
شده که روزانه 7 تا 1۰نفر به دلیل نرسیدن عضو پیوندی 
در کشور فوت کنند. البته که با وجود همین آمار پایین در 
میزان رضایتمندی خانواده ها اما ایران در زمینه اهدای عضو 
در منطقه رتبه یک و در دنیا رتبه 32 را دارد و طی دو 
سال اخیر این روند افزایشی هم بوده است، به طوری که 
از 64۵ مورد در سال ۹۹ به ۹28 مورد در 14۰۰ و 1۰16 
مورد در 14۰1 رسیده است. ظرفیت بخش های پیوند در 
کشور هم قابل توجه است و شامل 3۰ بخش پیوند کلیه، 
11 بخش پیوند کبد، 3 بخش پیوند ریه،  4 بخش پیوند 
پانکراس، 18 بخش پیوند مغز استخوان، 22 مرکز فراهم 
آوری و 3۵ مرکز شناسایی پیوند. اما در دنیا کشورهایی در 
مقوله پیوند رتبه یک را گرفته اند که توانسته اند مفهوم مرگ 
مغزی مساوی با مرگ قطعی را در جامعه نهادینه کنند و در 

این باره، نظام سلامت کشور نیازمند فرهنگسازی است و 
پاسخ به چند پرسش می تواند ابهامات این حوزه را تا حدودی 

مشخص کند.
آیا بیمار مرگ مغزی، برمی گردد؟

در  ایرانیان  عضو  اهدای  انجمن  رئیس  نایب  قبادی،  امید 
این باره عنوان می کند: کشورهایی در مقوله پیوند و اهدای 
عضو رتبه یک را گرفته اند که توانسته اند مفهوم مرگ مغزی 
مساوی با مرگ قطعی را در جامعه نهادینه کنند. در این 
باره باید این سؤال را مطرح کرد که اگر اورژانس بالای سر 
آیا  او اعلام کند که دچار مرگ شده،  به خانواده  نفر  یک 
خانواده این مساله را رد و عنوان می کنند که او هنوز زنده 
است؟ قطعا پاسخ خیر است اما درباره مرگ مغزی با وجودی 
که فرد دچار مرگ شده، مردم هنوز چنین چیزی را قبول 

ندارند و امیدوار به زنده ماندن عزیزانشان هستند. هر فرد اهدا 
یا  از مرگ  را  نفر  کننده عضو روی هم رفته می تواند ۵3 
افراد 8 عضو قابل اهدا دارد که  معلولیت نجات دهد. این 
می تواند زندگی بخش دیگران باشد و همینطور نسوج بدن 
او مثل قرنیه، ربات ها، تاندون و پوست هم می تواند به افرادی 
که معلولیت دارند، کمک کند وی ادامه می دهد: همانطور 
که صدها سال پیش مردم متوجه شدند مرگ چیست و چه 
کسی دچار آن شده، اکنون هم باید همه دست به دست هم 
بدهند و این نگرش نهادینه شود که مرگ مغزی مساوی با 
مرگ است. علت این که خانواده ها در ایران رضایت نمی دهند 
این است که مرگ مغزی را مرگ قطعی نمی دانند. مردم این 
مساله را نمی پذیرند چون در این باره آگاهی ندارند. قطعا 
اگر این خانواده ها آگاه شوند و از آنها سؤال کنند که بین 
انتخاب  را  انسان یکی  تا 8  خاکسپاری و نجات جان یک 
کند، انتخاب آنها مورد دوم خواهد بود و این مساله نیاز به 

فرهنگسازی دارد.
افزایش  برای  فرهنگسازی  مسئول  که  این  درباره  قبادی 
در  می دهد:  توضیح  کیست،  عضو  اهدای  در  رضایتمندی 
این باره نیازمند هم افزایی بین نظام سلامت، سازمان های 
فرهنگ ساز و رسانه ها هستیم. این یک مشکل حاکمیتی 
نظام سلامت است و هر کسی باید سهم خود را ایفا کند. 
شامل  است  سه پایه  یک  دنیا  جای  همه  در  عضو  اهدای 
2۰درصد علم، 3۰ درصد ساختار و ۵۰درصد فرهنگ. نظام 
سلامت در دنیا تنها شاخه ای است که این میزان علمی – 

اجتماعی است و در بخش اهدای عضو، نقش سازمان های 
فرهنگساز نسبت به پزشکان 2.۵ برابر عنوان شده. قطعا اگر 
این تغییر نگرش ایجاد و منجر به افزایش رضایتمندی در 
اهدای عضو شود، بیماران در لیست انتظار فوت نخواهند کرد.

 راهکار افزایش رغبت خانواده ها چیست؟
اوایل هفته جاری هم بود که رئیس اداره فراهم آوری و پیوند 
وزارت  بیماری های  درمان  و  پیوند  مدیریت  مرکز  اعضای 
از  رضایت گیری  تخصصی  آموزشی  نشست  در  بهداشت 
خانواده اهداکننده مرگ مغزی، این حوزه را یک علم دانست 

و تاکید کرد که باید اصولی و علمی انجام شود.
ساناز دهقانی با بیان این که بالا بردن دانش و به روزرسانی 
اهمیت  رضایت گیری  درباره  هدف  گروه های  اطلاعات 
زیادی دارد، عنوان کرده: در زمینه رضایت گیری، پزشکان 
و پرستارانی هستند که در بخش اهدای عضو بیمارستان ها 
فعالیت دارند و باید دانش و اطلاعات این گروه های هدف 
افزایش پیدا کند.  درباره رضایت گیری به روزرسانی شود و 
زبان  و  مغزی  مرگ  فرد  خانواده  با  مؤثر  ارتباط  همچنین 
بدن هم بسیار مهم است. در این باره کتابی تحت عنوان 
»تکنیک های رضایت گیری« برای فراگیران تدوین و چاپ 
رفرنس  یک  گذشته  سال  از  هم  بهداشت  وزارت  و  شده 
بین المللی را ترجمه کرده و در اختیار همه دانشگاه های علوم 
پزشکی قرار داده است. دهقانی پیش از این هم در پاسخ به 
سؤال که آیا پیمایشی درباره وضعیت خانواده هایی که راضی 
به اهدای عضو نشده اند انجام شده است، گفته بود: همه 
خانواده هایی که به هنگام رضایت گیری راضی به اهدای عضو 
نمی شوند، بعداً پشیمان می شوند و می گویند کاش از آن 
فرصتی که به ما داده شده بود استفاده کرده بودیم. اهمیت 
این موضوع در این است که هر فرد اهدا کننده عضو روی هم 
رفته می تواند ۵3 نفر را از مرگ یا معلولیت نجات دهد. این 
افراد 8 عضو قابل اهدا دارد که می تواند زندگی بخش دیگران 
باشد و همینطور نسوج بدن او مثل قرنیه، ربات ها، تاندون و 
پوست هم می تواند به افرادی که معلولیت دارند، کمک کند.

  روش های رایج رضایت به اهدای عضو در دنیا
1. رضایت اعلام شده یا آگاهانه )Opt in(: اعلام رضایت 
کشورهای  در  که  ثبت نام  طریق  از  اهداکننده  مستقیم 
امارات،  ژاپن،   جنوبی،  کره  چین،  ایران،  جمله  از  آسیایی 
ترکیه، عربستان، همچنین آمریکا، بزریل، استرالیا و... رایج 
به رضایت  نیازی   :)Opt Out( است. 2. رضایت مفروض 
مستقیم از اهداکننده یا بستگان فرد ندارد و در کشورهای 
بلژیک، سوئد، سوئیس،  اتریش، بلاروس،  از جمله  اروپایی 
دانمارک، فرانسه، آلمان، همچنین برخی ایالات کانادا و... در 

حال اجراست.

مدیرعاملپایانهصادراتیمحصولاتکشاورزیاستانزنجان:

مشکلی از بابت تامین میوه شب یلدا 
در استان زنجان نیست

موج رسا / مدیر عامل پایانه صادراتی محصولات کشاورزی استان زنجان گفت: از بابت تامین میوه 
شب یلدا پایانه صادراتی محصولات کشاورزی استان وارد عمل شده و قریب به ۱4۰ تن انار و 

حدود یک هزار تن سیب تامین شده است.
عبدالله اسماعیلیان اظهار داشت: از بابت تامین میوه شب یلدا پایانه صادراتی محصولات کشاورزی 

استان وارد عمل شد به طوری که سیب و انار به اندازه کافی تامین شده است.
وی با اشاره به اینکه میوه تامین شده توسط پایانه صادرات محصولات کشاورزی بیشتر از نیاز 

استان است، گفت: قریب به ۱4۰ تن انار و حدود یک هزار تن سیب تامین شده است.
مدیر عامل پایانه صادراتی محصولات کشاورزی استان زنجان با بیان اینکه کیوی و پرتغال فعلا 
توسط پایانه صادرات تامین نشده است، گفت: در صورتی که برنامه ای توسط سازمان جهاد 
کشاورزی ابلاغ شود در این زمینه نیز پایانه صادرات ورود خواهد کرد و تامین میوه را انجام 

خواهد داد.
وی تصریح کرد: بخش خصوصی تامین کننده میوه شب یلدا در استان است و با این حال هیچ 

مشکلی ازبابت تامین میوه شب یلدا در استان نیست.
اسماعیلیان با اشاره به اینکه قیمت میوه شب یلدا بر اساس قیمت بازار است، اذعان کرد: هر میزان 

میوه ای که عرضه شود قیمت ۱۰ درصد پایین تر از قیمت بازار خواهد بود.
وی با بیان اینکه تامین میوه شب عید را نیز پایانه صادراتی محصولات کشاورزی استان انجام 

خواهد داد؛ گفت: سیب تامین شده و برای تامین پرتقال نیز رایزنی ها انجام خواهد شد.

ایسنا/  علی جمادی در افتتاحیه کارگاه شناسایی اموال، مبارزه با بنیان های مالی قاچاق و پولشویی 
حاصل از مواد مخدر، با بیان اینکه امروزه نقش مواد مخدر در انحرافات اجتماعی، ناهنجاری ها و 
کج روی ها بر کسی پوشیده نیست، گفت: همه می دانیم بحث مواد مخدر به عنوان یک سلاح در 
ارتباط با توطئه های سازمان یافته علیه نظام مقدس جمهوری اسلامی به کار برده می شود و در انحراف 
اقشار مختلف جامعه، به ویژه قشر جوان و سست کردن باورها و اعتقادات دینی تلقی می شود. این 
موضوع موجب می شود افراد به نوعی در ارتباط با مسائل اخلاقی که از نیازهای اساسی جامعه است، 

از ارزش های انسانی فاصله بگیرند.   
وی در خصوص اهمیت موضوع مبارزه با مواد مخدر ادامه داد: اهمیت این موضوع به حدی است که 

علاوه بر بحث ملی، در سطح منطقه ای، فراملی و جهانی به این موضوع توجه خاص می شود.  
جمادی تصریح کرد: به ویژه در بحث های تحقیقاتی به جایی رسیده ایم که موضوع مواد مخدر که 
عمدتا بحث سازمان یافتگی مطرح می شود، به عنوان یکی از جرائم بین المللی توجه می شود. گرچه 
شاید این اجماع به صورت کلی در سطح جهانی حاصل نشده اما به این سمت حرکت می کنیم که 
موضوع مواد مخدر به عنوان جرمی سازمان یافته فراملی، صرف نظر از محل وقوع جرم، بتواند در هر 

جایی که دسترسی به متهمان حاصل شود، به این موضوع رسیدگی کنند.
معاون قضایی دادستان کل کشور خاطرنشان کرد: در حال حاضر در سطح بین المللی، سازمان های 
بین المللی، به ویژه سازمان بهداشت جهانی مسئله اعتیاد و قاچاق مواد مخدر و روانگردان ها را در کنار 
تولید و انباشت سلاح کشتار جمعی، آلودگی محیط زیست، فقر و شکاف طبقاتی یکی از چالشهای 
جدی برای بشریت می داند و به دلیل ارتباط تشکیلاتی و عمیق تولیدکنندگان و توزیع کنندگان 
مواد مخدر، سازمان ملل قاچاق مواد مخدر و همچنین جرائم مربوطه را جز جرائم سازمان یافته تلقی 

کرده است.
جمادی با اشاره به اهمیت برگزاری این کارگاه و بروزرسانی تجربیات دست اندرکاران حوزه مبارزه 
گفت: در سطح ملی و داخلی مواد مخدر منشأ بروز و ظهور بسیاری از رفتارهای مجرمانه نظیر 
قتل و ضرب و جرح و به طور کلی جرائم مهم است و مبارزه به درجه ای از اهمیت رسیده که در 
سیاست های کلی مبارزه با مواد مخدر و در صدر سیاستها، مبارزه قاطع و فراگیر علیه کلیه فعالیتها و 
اقدامات غیر قانونی مواد مخدر، روانگردان و پیشسازهای ان است. در قانون اصلاح مبارزه با مواد مخدر 
نگاه تخصصی نیز به این موضوع وجود دارد که در سطح کلان نشان از دیدگاه نظام مقدس جمهوری 

اسلامی به این موضوع دارد.

تاکید معاون دادستان کل کشور بر مبارزه هوشمندانه
 و دانش بنیان با مواد مخدر

صدای زنجان /  سرهنگ »سید احمد موسوی«  رئیس پلیس فتا زنجان در تشریخ این خبر گفت: 
درپی شکایت و مراجعه حضوری تعدادی از بانوان جوان مبنی بر تهدید و اخاذی؛ مراتب به  صورت 

ویژه در دستور کار کارشناسان پلیس فتا قرار گرفت.
سرهنگ موسوی گفت: برابر اظهارات شاکی و بررسی های انجام شده معلوم شد، شاکیان در سایت 
همسریابی با متهم آشنا شده و با چرب زبانی پس از اعتماد اقدام به ارسال تصاویر خصوصی کرده 
و متهم با تهدید به انتشار تصاویر خصوصی آنها در فضای مجازی قصد اخاذی و رابطه نامشروع را 

داشت که توسط پلیس فتا دستگیر گردید.
وی ادامه داد: با اقدامات فنی و شگردهای خاص پلیسی متهم به هویت  معلوم در استان زنجان 
شناسایی و با هماهنگی مقام قضایی  در یک عملیات غافلگیرانه دستگیر و به پلیس فتا زنجان 

انتقال داده شد.
این مقام انتظامی تصریح کرد: در تحقیقات اولیه، متهم منکر بزه  ارتکابی شد ولی پس از رو به  
رو شدن با مستندات به جرم خود اعتراف و بیان نمود از طریق سایت همسریابی و شبکه های 
اجتماعی با بانوان جوان آشنا می شد و پس از جلب اعتماد آنها و به بهانه ازدواج، تصاویر خصوصی 
آنان را دریافت می نمود و نهایتا با تهدید به انتشار این تصاویر برای اخاذی از قربانیان اقدام می کرد.

سرهنگ موسوی با بیان اینکه متهم دستگیر شده به بیش از۳۰ فقره اخاذی از بانوان جوان 
اعتراف کرد، افزود: شهروندان باید توجه داشته باشند فضای مجازی به ویژه سایت های همسریابی 
محل مناسبی برای آشنایی، ازدواج و اشتراک گذاری اطلاعات خصوصی و ارسال آن به افراد 

غریبه نیست.
وی با بیان اینکه افراد سودجو با ترفندهای مختلف درصدد سرقت تصاویر و اطلاعات شخصی 
شهروندان هستند، افزود: کاربران فضای مجازی تحت هیچ عنوان به افرادی که با وعده های 
مختلف، قصد برقراری ارتباطات اجتماعی با آنها را دارند اعتماد نکرده و اطلاعات و تصاویر شخصی 
خود را برای آنها ارسال نکنند، چرا که امکان سوء استفاده افراد فرصت طلب از اطلاعات شخصی 

افراد متصور است.
رئیس پلیس فتا زنجان گفت: کاربران توصیه های پلیس فتا را جدی بگیرندو در صورت مشاهده 
هرگونه موارد مشکوک موضوع را از طریق مرکز فوریت های سایبری به شماره ۰۹۶۳۸۰ یا سایت 

پلیس فتا به آدرس: www.cyberpolice.gov.ir با کارشناسان در میان بگذارند.

رئیسپلیسفتازنجان:

عامل تهدید و اخاذی از دختران جوان دستگیر شد

بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان زنجان در نظر دارد  اجرای 6 بلوک شمالی

 از پروژه 96 واحدی طرح اقدام ملی مسکن آببر تا اتمام سفت کاری  را برابر مقررات مربوطه 
و شرایط مندرج در اسناد مناقصه از طریق مناقصه عمومی واگذار نماید.

علاقه مندان می توانند جهت اطلاعات بیشتر و خرید تا تاریخ 1402/10/02به آدرس)زنجان-میدان آزادی-بلوار 
کشاورز-بنیادمسکن انقلاب اسلامی استان زنجان-امور برنامه ریزی و بودجه(مراجعه فرمایند.  

شماره تماس: 024-33106223

آگهی مناقصه عمومی      

روابط عمومی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان زنجان 

بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
حساب 100 امام )ره(

استان زنجان

نوبت اول



چهارشنبه  ۱۵   آذر   ۱40۲   *   سال بیست ودوم   *   شماره ۲۵۱۹ روز��] فرهنگ و هنر   [۴

خبر

ایلنا/ مستند »ناتمامی« به کارگردانی عاطفه صبور که 
سال گذشته در جشنواره سینما حقیقت نمایش داده شد 
به تازگی در پلتفرم هاشور به صورت آنلاین عرضه شده 
است. این مستند با دنبال کردن دغدغه های یک جوان 
2۰ساله سعی دارد نگاهی به مسئله مهاجرت و دلایل 

آن داشته باشد.
درباره این مستند با کارگردان آن گفتگویی داشتیم که 

در ادامه مشروح این گفتگو را از نظر می گذرانید:
 ایده ساخت »ناتمامی« چگونه شکل گرفت و با 

چه دغدغه ای به سراغ این موضوع رفتید؟
حدود ۷ یا ۸ سال پیش قصد مهاجرت داشتم و به همین 
دلیل دوره فشرده IELTS را گذراندم و در آن دوره با 
رومینا )کاراکتر اصلی فیلم »ناتمامی«( آشنا شدم که آن 
زمان دختری ۱۷ یا ۱۸ساله بود و قصد مهاجرت داشت 
و می خواست هر طور شده از ایران برود اما هیچ هدفی 
برای این مهاجرت نداشت و در این جامعه هم سبکی از 
زندگی را داشت که شاید برای جامعه ما تعریف نشده بود.

او در رابطه اش با خانواده و دیگران به شکلی بود که شاید 
از نگاه عرف جامعه ناهنجار تلقی شود و من در آشنایی 
با رومینا احساس کردم ما با نسل جوانی روبرو هستیم 
که ارتباط چندانی با آن ها نداریم و آن ها هم به هیچ 
قید وبندی در عُرف جامعه پایبند نیستند و مهاجرت 
یکی از گزینه های اصلی آن ها در زندگی است و به آن 
به عنوان یک تجربه نگاه می کنند و حتی نمی دانند که 
وقتی به کشور دیگری رفتند قرار است چگونه زندگی 
کنند و می خواهند چه کاری انجام دهند. در واقع همین 
مسئله که رومینا هیچ تصمیمی برای ادامه زندگی پس از 
مهاجرت نداشت و احساس کردم نمونه های زیادی چون 
او را می توان در جامعه امروز مشاهده کرد، دلیلی بود که 
احساس کردم باید به او نزدیک شوم و فیلمی درباره این 

شخصیت بسازم.
 آیا می توان رومینای »ناتمامی« را نماینده ای از 

جوانان امروز ایرانی دانست؟
نمی توانم رومینا را به کلیت جوانان ایرانی تعمیم بدهم. در 
بین جوانان ایرانی افرادی هم هستند که برای مهاجرت 
برنامه ریزی دارند و هدفشان پیشرفت و رسیدن به یک 
هدف است اما به نظر می رسد در نسل های دهه ۱۳۷۰ 
و ۱۳۸۰ اکثر جوانان با توجه به گعده های دوستانه ای 

که تجربه می کنند نگاه دیگری به مهاجرت دارند و این 
مهاجرت به نوعی تجربه برایشان تبدیل شده است و یک 
آن ها شکل  در  زندگی  به  نسبت  تنوع طلبانه  نگاه  نوع 
گرفته که می خواهند هر چیزی را تجربه کنند و مهاجرت 

هم یکی از همان چیزهاست.
اگر پای صحبت این جوانان بنشینید متوجه می شوید 
که آن ها می گویند که جامعه ایران امثال ما را نمی پذیرد 
من  شویم.  پذیرفته  که  برویم  جایی  به  می خواهیم  و 
نمی خواهم وارد این بحث شوم که آیا سبک زندگی این 
یا خیر  پذیرش است  قابل  جوانان در کشورهای دیگر 
تصویری  نسل  این  جوانان  از  بسیاری  می کنم  فکر  اما 
فانتزی از مهاجرت دارند و فکر می کنند که می توانند 
انتخاب های بعدی زندگی شان را با مهاجرت تجربه کنند. 
معمولاً در پرداختن به موضوع مهاجرت بیش از هر چیز 
بحث مشکلات اقتصادی مطرح می شود. اما در »ناتمامی« 
مسئله مشکلات اقتصادی را کنار گذاشتید و موضوع را 
جوانان  این  کردید.  دنبال  فرهنگی  مشکلات  منظر  از 
تصور می کنند که جامعه پذیرای آن ها نیست و آن ها 
به دلیل همسو نبودن با جامعه یا حاکمیت جایی در این 
کشور ندارند. در مستند »ناتمامی« اگر به صحبت های 
رومینا توجه کنید متوجه می شوید که او می گوید من 

همه چیز را تجربه کردم و از تکراری که در زندگی ام 
وجود دارد خسته شدم و کافه رفتن و گشتن با دوستانم 
دیگر برای خسته کننده است، پس بهتر است برای تنوع 
و تجربه جدید مهاجرت کنم. واقعیت این است که ما چه 
بپذیریم و چه نپذیریم بخشی از جامعه ما نگاه و فکرش 
متفاوت از نسل های پیشین و حاکمیت است و این قشر 
باید آن ها را  یا  با همه تفاوت هایش بپذیریم  باید  یا  را 
توانایی دارند  افرادی که  این صورت  بزنیم که در  پس 
مهاجرت می کنند و افرادی که نمی توانند مهاجرت کنند 
به انزوا کشیده می شوند و ما شاهد منزوی شدن قشر 
عظیمی از جوانانمان خواهیم بود. مردم و به خصوص 
جوانان سرمایه های اجتماعی هستند و اگر یک حاکمیت 
به این موضوع معتقد باشد جلوی این رویه را می گیرد که 
قشری از جوانانش منزوی شوند چون در این صورت یک 
جوان که می تواند به جامعه اش قدرت دهد به باری روی 
دوش جامعه و حاکمیت تبدیل می شود. من معتقدم برای 
جلوگیری از مهاجرت و انزوای جوانانمان باید نگاه های 
متفاوتشان را بپذیریم و پس زدن آن ها هزینه ای بسیار 

بیشتر از پذیرش خواهد داشت.
ساخت این فیلم سه سال به طول انجامید و امروز چهار 

سال از زمان شروع فیلمبرداری می گذرد. 

 آیا همچنان دغدغه مطرح شده در »ناتمامی« 
به همان شکل وجود دارد؟

من فکر می کنم این دغدغه به شکل جدی تری وجود 
این مسئله هستند. من  بر  تأییدی  مهر  آمارها  و  دارد 
همچنان معتقدم که پذیرش نگاه های متفاوت تنها راه 
چاره است و ریشه اتفاقات سال گذشته را هم باید در 
متأسفانه  کنیم.  جستجو  نپذیرفتن ها  مسئله  همین 
بسیاری بر این عقیده اند که مردم ما از دهه 4۰ تا ۹۰ 
باید یک نگاه داشته باشند و به یک شکل زندگی کنند در 
حالیکه جامعه پویا جامعه ای است که تفاوت ها را بپذیرد 
و در آن افراد با عقاید مختلف بتوانند در کنار هم زندگی 
کنند. در این صورت است که مردم یک جامعه می توانند 
سرمایه های اجتماعی آن باشند و در جامعه ای که مردم 
با عقاید خودشان پذیرفته می شوند این احساس وجود 
دارد که وطن یک پناهگاه است و حس وطن دوستی در 
جامعه تقویت می شود اما متأسفانه امروز شاهد هستیم 
که نه تنها این نگاه کمرنگ شده بلکه قشر زیادی تلاش 

می کنند از این وطن هر طور شده مهاجرت کنند.
 با وجود اینکه »ناتمامی« قصه و دغدغه های یک 
جوان را دنبال می کند. آیا می توان گفت که مخاطب 

اصلی این مستند مسئولان کشور هستند؟
اصلی  مخاطبان  خانواده ها  و  کشور  مسئولان  قطعاً 
»ناتمامی« هستند. قطعاً هر خانواده می تواند یک نگاه 
اعتقادی و هر کشور می تواند قوانینی داشته باشد اما هیچ 
چیزی نباید باعث شود که جوانان آن خانواده و آن جامعه 
پس زده شوند و امکانی برای پذیرششان وجود نداشته 
باشد. در مستند »ناتمامی« با جوانی روبرو هستیم که 
اتفاقاً خانواده اش هم نگاهی سنتی ندارد اما با این حال او 
نه از سوی خانواده و نه از سوی جامعه پذیرفته نمی شود. 
تلاش من بر این بود که بر این پذیرش تأکید کنم و 
بگویم که ما نیاز داریم که تفاوت ها را بپذیریم و بدانیم 
با نسل متفاوتی روبرو هستیم که متأسفانه بسیاری از 
آن ها امروز در شرایطی هستند که از نیروی جوانی شان 
به درستی استفاده نمی کنند در حالیکه اگر ما می خواهیم 
جامعه ای رو به پیشرفت و پویا داشته باشیم باید از انرژی 
جوانانمان استفاده کنیم و از اینکه تمام دغدغه بسیاری از 
آن ها امروز یافتن راهی برای مهاجرت است نگران باشیم 

و سعی کنیم که جلوی این وضعیت را بگیریم.

کارگردانمستند»ناتمامی«مطرحکرد؛

با پذیرش تفاوت ها از انزوا و مهاجرت جوانان جلوگیری کنیم

زنجان پرس / رئیس شورای شهر زنجان گفت: با موضوع کلی دیوارنگاره موافقیم؛ اما جانمایی آن 
سلیقه شخصی بوده و مصوبه شورا را ندارد.  

ناصحی افزود: خالفتی با اجرای این دیوارنگاره وجود ندارد؛ اما درباره جانمایی دیوارنگاره استعلام 
و یا مصوبه ای از شور اخذ نشده است و شهرداری با اختیارات خودش این کار را کرده است. 

رئیس شورای شهر زنجان عنوان کرد: این دیوارنگاره با سلیقه شخصی و در واقع یک تصمیم از 
طرف سازمان سیما و منظر بوده است، سازمان سیما و منظر و شهرداری بابت موافقت شورا را 

درباره محل دیوارنگاره نه سوالی از شورا کرده و نه تاییدیه دریافت کرده است.  
رئیس شورای شهر زنجان ابراز کرد: شهرداری و سازمان های تابعه باید در این موارد نظر گروه های 
کارشناسی را اخذ کنند، برای اجرای چنین سازه بزرگ در این محل باید مراحل کارشناسی طی 

شده و نظر متخصصین اخذ می شد.  
به گفته رئیس شورای شهر زنجان، دیوارنگاره میدان ولیصعر زنجان؛ یک کار فرهنگی است که از 
میدان ولیعصر تهران الگوبرداری شده تا در مناسبت های ملی و مذهبی مورد استفاده قرار گیرد.

مجیدناصحیمقدم،رئیسشورایشهرزنجان:

 جانمایی دیوار نگاره میدان ولیعصر مصوبه ندارد 

صدای زنجان/ سمیه محرمی: شاهمرادی، دبیر نهمین جشنواره ابوذر  گفت: در مجموع 71 
این  افراد در بخش های مختلف  این  ابوذر شرکت کرده اند که   نهمین جشنواره  خبرنگار در 
جشنواره تعداد 742 اثر به دبیرخانه نهمین جشنواره رسانه ای ابوذر استان زنجان ارسال کردند. 
در روزهای آتی داوری آثار توسط هیئت داوران انتخاب شده آغاز خواهد شد و در نهایت در روز 
21 دیماه مصادف با روز بسیج رسانه با حضور اصحاب محترم رسانه  و مقامات استان و کشوری 

آیین اختتامیه جشنواره برگزار و نتایج همان روز اعلام خواهد شد.

742 اثر به نهمین جشنواره ابوذر ارسال شده است 

آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

پلاک قطعه نام پدر نام و نام خانوادگی ردیف

55/۲۲۷ 54۲ خا نعلی علی اسکندری 1

55/۲40 49۶ خا نعلی علی اسکندری ۲

55/۲۶۳ 5۷9 خا نعلی علی اسکندری ۳

55/۲۶4 54۷ علی اسکندری خانعلی 4

55/۲۳9 ۲۶0 محمد نجم الدین 
اسکندری

5

55/۲4۲ 8۷ اصغر موسی اسکندری ۶

55/۲48 19۳ احسان اله حسین اسکندری ۷

55/۲5۲ ۶85 حبیب اله مالک اسکندری 8

55/۲۲8 ۲۲9 محمد 
حسین

موسی اسکندری 9

55/۲۳5 5۷8 خا نعلی محرمعلی 
اسکندری

10

55/۲۳8 51۶ خا نعلی محرمعلی 
اسکندری

11

55/۲۳4 8۷۶ خا نعلی محرمعلی 
اسکندری

1۲

55/۲۳۶ 1۲۲ خا نعلی محرمعلی 
اسکندری

1۳

پلاک قطعه نام پدر نام و نام خانوادگی ردیف

55/۲۳۷ ۲1۳ خا نعلی محرمعلی 
اسکندری

14

55/۲۳0 ۲9 اله یار یوسف جهانشاهلو 15

55/۲۳1 ۶1۶ قیاسعلی محمد حسن 
اسکندری

1۶

55/۲۳۲ 48۲ اله یار محمد جهانشاهلو 1۷

55/۲9۷ 19۶ سیفعلی محمد علی مقدم 18

55/۲9۶ ۲0۲ سیفعلی محمد علی مقدم 19

55/۲94 ۲۲۳ وجیه اله شفقت علی 
اسکندری

۲0

55/۲9۳ 59 وجیه اله شفقت علی 
اسکندری

۲1

55/۲۶۶ ۶59 احسان اله حسین اسکندری ۲۲

55/۲۶۷ ۲8 احسان اله حسین اسکندری ۲۳

55/۲۷۳ ۷۳۷ سیفعلی محمد علی مقدم 
آقاجری

۲4

55/۲۶8 ۳5 جهانبخش جلال اسکندری ۲5

 برابر آرای صادره برابر مصوبه شماره ۳2۷۰۵/۱4۰2 مورخه ۱4۰2/۰2/2۷ هیات اول/دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خدابنده تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضیان ذیل آگهی از پلاک ۵۵ اصلی بخش ۵ زنجان واقع در قریه خوش خریداری از مالک رسمی 
و یا قرار داد عادی و مبایعنامه لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست 

خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱4۰2/۰۸/2۹
تاریخ انتشار نوبت دوم :۱4۰2/۰۹/۱۵

جوادشفیعی رئیس اداره ثبت اسناد و املاک

18۷0008

ایرنا/ رئیس سازمان سینمایی گفت: 17 اثر از بنیاد سینمایی فارابی آماده ارائه به هیات انتخاب 
جشنواره فیلم فجر است، شاید بخشی از این فیلم ها به جشنواره برسد و بخشی نرسد؛ این به این 

معنا نیست که هر نهادی هر تعداد اثر تولید می کند در جشنواره حضور خواهد داشت.
محمد خزاعی  درباره وضعیت فعلی فروش سینمای ایران و استقبال مخاطبان عنوان کرد: در حال 
حاضر در بین 12 فیلم در حال اکران، 8 الی ۹ فیلم غیرکمدی است و از امروز چند فیلم دیگر نیز 
اضافه می شود. اینکه مردم از فیلم های غیرکمدی استقبال کنند و جلوی سینماها برای یک فیلم 

دفاع مقدسی صف بکشند، آرزوی من است.
فیلم کمدی همیشه رکورد فروش را زده و این واقعیت وجود داشته استوی ادامه داد: ما در دهه 
6۰ این استقبال را داشتیم، باید به راهکار برسیم که مردم را چطور به سینما مرتبط و در درام، 
شخصیت پردازی و انتخاب روایت کاری کنیم که مردم به سینما برگردند. این مساله ای است که 

باید با همت همه ما مانند سال های گذشته تکرار شود.
خزاعی افزود: با بررسی سال های سینما می بینیم که فیلم کمدی همیشه رکورد فروش را زده و 
این واقعیت وجود داشته؛ با اینکه فیلم های غیرکمدی هم مخاطب داشته اند. بسیاری از آثار دفاع 

مقدس، فروش خوبی داشته اند؛ موقعیت مهدی و غریب نمونه های خوبی هستند.
وی اظهار داشت: به شرایط امروز نگاه نکنید. این فیلم ها در شرایطی اکران شدند که مخاطب 
به خاطر کرونا و شرایط سیاسی با سینما قهر کرده بود. اگر این فیلم ها در همان روزها اکران 

می شدند، به نظرم استقبال بسیار خوبی از آن ها می شد.
  محمد خزاعی رئیس سازمان سینمایی

امسال در تولیدات فارابی برای اولین بار قصه دینی و فیلمی درباره صنعت نفت تولید و همچنین 
درباره وقایع کربلا اثری ساخته شده استرئیس سازمان سینمایی تاکید کرد: علیرغم برخی نقدها، 
من معتقدم نه صرفا فیلم های کمدی بلکه سینمای ایران در جذب مخاطب موفق بوده و رشد 

کرده است. سایر فیلم ها هم از نظر تعداد بیننده وضعیت خوبی دارند.
خزاعی درباره حضور بنیاد سینمایی فارابی با 17 اثر در جشنواره فیلم فجر گفت: تولید فارابی 
تنوع موضوعی و ژانر بندی دارد و این گونه نیست که فقط موضوعات دفاع مقدسی باشد. امسال 
در تولیدات فارابی برای اولین بار قصه دینی و فیلمی درباره صنعت نفت تولید و همچنین درباره 

وقایع کربلا اثری ساخته شده است.
وی اضافه کرد: قرار نیست تمام آثار نهادها در جشنواره فیلم فجر حضور داشته باشند. جشنواره 
فجر هیات انتخاب مستقل و مجزا دارد و فیلم ها را مستقل از آنکه این برای کدام نهاد است، 
انتخاب می کند. این به این معنا نیست که هر نهادی هر تعداد اثر تولید میکند در جشنواره حضور 

خواهد داشت.
رئیس سازمان سینمایی 17 فیلم فارابی را از آثار آماده حضور در جشنواره دانست و گفت: این 
تعداد اثر، آماده برای ارائه به هیات انتخاب است؛ البته شاید بخشی از این فیلم ها به جشنواره 
نرسد ولی در حال تلاش هستند که این تعداد فیلم به جشنواره برسد. تلاش فارابی برای کمک 

به تولید و چرخه سینما است.

قرار نیست همه آثار نهادها در جشنواره فیلم فجر باشد

سند مالکیت کاداستری ششدانگ یک قطعه زمین به شماره پلاک ثبتی ۱5۱۰۰ فرعی از ۴۱ 
اصلی بخش ۷ زنجان به شماره چاپی ۶۷55۴۴ سری الف سال ۹5 به آدرس:زنجان-کوی 
شهریار-خیابان ۱۲ متری اول طعه ۴۰5۰ به نام خانم لطیفه سلامی نور صادر و تسلیم گردیده 
است.سپس مالک با ارائه دو برگ استشهادیه مصدق،مدعی مفقود شدن سند مالکیت گردیده 
و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی را نموده است که مراتب به استناد تبصره ۱ ماده ۱۲۰ 
اصلاحی آئین نامه قانون ثبت آگهی میگردد تا هرکس به نحوی از انحاء ادعایی نسبت به 
ملک مذکور دارند یا معاملاتی به نفع آنها انجام شده است از تاریخ انتشار این آگهی به 
مدت ده روز ضمن مراجعه به این اداره اعتراض خود را با ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله تسلیم نماید در غیر این صورت سند مالکیت المثنی به متقاضی تسلیم خواهد شد.

فرعی   ۱۵۳۰۸ ثبتی  پلاک  شماره  به  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  کاداستری  مالکیت  سند 
از 4۱ اصلی بخش ۷ زنجان به شماره چاپی ۶۷۵۶۰2 سری الف سال ۹۵ به آدرس:زنجان-
کوی شهریار-بهار۷ قطعه 4۰۱۶ به نام خانم لطیفه سلامی نور صادر و تسلیم گردیده است.

گردیده  مالکیت  سند  شدن  مفقود  مصدق،مدعی  استشهادیه  برگ  دو  ارائه  با  مالک  سپس 
ماده   ۱ تبصره  استناد  به  مراتب  که  است  نموده  را  المثنی  مالکیت  سند  صدور  تقاضای  و 
۱2۰ اصلاحی آئین نامه قانون ثبت آگهی میگردد تا هرکس به نحوی از انحاء ادعایی نسبت 
آگهی  این  انتشار  تاریخ  از  است  شده  انجام  آنها  نفع  به  معاملاتی  یا  دارند  مذکور  ملک  به 
به مدت ده روز ضمن مراجعه به این اداره اعتراض خود را با ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله تسلیم نماید در غیر این صورت سند مالکیت المثنی به متقاضی تسلیم خواهد شد.

از  فرعی  ثبتی ۱۵۰۰4  پلاک  به شماره  زمین  قطعه  یک  کاداستری ششدانگ  مالکیت  سند 
4۱ اصلی بخش ۷ زنجان به شماره چاپی ۶۷۵۵4۵ سری الف سال ۹۵ به آدرس:زنجان-کوی 
شهریار-سبلان ۱- قطعه ۱۵42 به نام خانم لطیفه سلامی نور صادر و تسلیم گردیده است.
گردیده  مالکیت  سند  شدن  مفقود  مصدق،مدعی  استشهادیه  برگ  دو  ارائه  با  مالک  سپس 
ماده   ۱ تبصره  استناد  به  مراتب  که  است  نموده  را  المثنی  مالکیت  سند  صدور  تقاضای  و 
۱2۰ اصلاحی آئین نامه قانون ثبت آگهی میگردد تا هرکس به نحوی از انحاء ادعایی نسبت 
آگهی  این  انتشار  تاریخ  از  است  شده  انجام  آنها  نفع  به  معاملاتی  یا  دارند  مذکور  ملک  به 
به مدت ده روز ضمن مراجعه به این اداره اعتراض خود را با ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله تسلیم نماید در غیر این صورت سند مالکیت المثنی به متقاضی تسلیم خواهد شد.

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیت

اعضای خانه مطبوعات زنجان بر لزوم 

اجرای اساسنامه این تشکل تاکید کردند

ایرنا/ شماری از اعضای خانه مطبوعات زنجان روز گذشته 
با ارسال نامه ای به مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان، 
خانه  اساسنامه  طبق  را  قانون  صحیح  و  صریح  اجرای 
مطبوعات با توجه به نزدیکی انتخابات آن درخواست کردند. 
در متن نامه که به امضای شماری از اعضای خانه مطبوعات 
استان رسیده، تاکید شده است: این درخواست از مدیرکل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان با توجه  به رعایت نشدن 

اساسنامه از سوی هیات  مدیره فعلی خانه مطبوعات استان 
زنجان و برگزار نشدن مجمع  عمومی سالیانه به امضا رسیده 
است. در قسمتی از این نامه آمده است: برگزاری مجمع  
عمومی خانه مطبوعات به صورت حضوری بر اساس فصل 
رسانه های  و  مطبوعات  خانه  اساسنامه   ۱۶ ماده  چهارم 
ارایه  به  توجه  با  همچنین  اعضاست.  خواست  استان 
نشدن گزارش  هیات  مدیره خانه مطبوعات استان از سال 

۱۳۹۷ تاکنون و با استناد به بند چهار ماده ۱۷ اساسنامه 
درخواست می شود هیات مدیره فعلی و بازرسان نسبت به 
ارائه گزارش ها و تراز مالی به اعضای خانه به صورت حضوری 
در مجمع عادی اقدام کنند. در بخش دیگری از این نامه 
آمده است: اعضا خواستار برگزاری انتخابات هیات مدیره 
خانه مطبوعات به صورت حضوری و پالایش خبرنگاران 

طبق اساسنامه هستند.

علیرضا حسن زاده شاه آباد مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ناحیه یک زنجان

علیرضا حسن زاده شاه آباد مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ناحیه یک زنجان

علیرضا حسن زاده شاه آباد مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ناحیه یک زنجان
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خبر معرفی کتاب

کتاب قهوه ی سرد آقای نویسنده

کتاب قهوه ی سرد آقای نویسنده یک رمان ایرانی با موضوع 
عاشقانه است که تمِ معمایی – هیجانی دارد و در مدت زمان 
تقریبا یک ماهه به چاپ بیستم رسیده و می توان گفت به 
نحوی شگفتی ساز است. این رمان تا به امروز بیشتر از پنجاه 
بار تجدید چاپ شده است. پشت جلد کتاب قهوه ی سرد آقای 

نویسنده قسمتی از متن کتاب آمده است:
»من  گفت:  »نه.«  گفتم  رفتی؟«  شکار  حالا  »تا  گفت:  بهم 
قبلا می رفتم، ولی دیگه نمی رم، آخرین باری که شکار رفتم، 
شکار گوزن بود، خیلی گشتم تا یه گوزن پیدا کردم. من بهش 
شلیک کردم، درست زدم به پاش، وقتی رسیدم بالای سرش 
التماس  با چشم هاش  و  می کشید  نفس  داشت،  هنوز جون 
می کرد، زیباییش مسخم کرده بود، حس کردم که می تونه 
دوست خوبی واسه م باشه، می تونستم نزدیک خونه یه جای 
دنج واسه ش درست کنم. اما خوب که فکر کردم فهمیدم که 
این جوری اون گوزن واسه همیشه لنگ می زنه و هروقت من 
رو ببینه یاد بلایی می افته که سرش آوردم، از نگاهش فهمیدم 
بزرگ ترین لطفی که می تونم در حقش بکنم اینه که یه گلوله 
هیچ وقت  »تو  گفت:  بعدش  کنم.«  شلیک  قلبش  تو  صاف 

نمی تونی با کسی که بدجور زخمیش کردی دوست باشی.«
داستان کتاب قهوه ی سرد آقای نویسنده

این رمان داستان یک نویسنده به نام آرمان روزبه و یک دختر 
روزنامه نگار است. کتاب با یک خاطره از دروان کودکی آرمان 
بعدی  اتفاقات  اساس  ادامه  در  که  شروع می شود. خاطره ای 
کتاب است. ماجرا از این قرار است که آرمان در کودکی عاشق 
دختری می شود که 1۵ سال از خودش بزرگتر است و برای 
تمرین پیانو به خانه پیرزن همسایه می آید. آرمان عاشق رفت 
و آمد این دختر برای یادگیری پیانو است. اما پیرزنی که به 
این دختر پیانو آموزش می دهد یک آهنگ بیشتر نمی داند 
و بنابراین آرمان تصمیم می گیرد نت های موسیقی آن ها را 
دست کاری کند تا آموزش پیانو مدت زمان بیشتری طول 

بکشد.
جملات ابتدایی کتاب کتاب قهوه ی سرد آقای نویسنده چنین 

است:
می خوام یه اعتراف بکنم!

من چند سال پیش دیوانه وار عاشق شدم، وقتی که فقط ده 
سال داشتم، عاشق یه دختر لاغر و قدبلند شدم که عینک 
ته استکانی می زد و پونزده سال از خودم بزرگ تر بود، اون هر 

روز به خونه ی پیرزن همسایه می اومد تا ازش پیانو یاد بگیره.
ازقضا زنگ خونه ی پیرزن خراب بود و معشوقه ی دوران کودکی 
من مجبور بود زنگ خونه ی ما رو بزنه، منم هر روز با یه دست 
لباس اتوکشیده می رفتم پایین و در رو واسه ش باز می کردم، 
اونم می گفت: »ممنون عزیزم!« لعنتی چقدر تودل رو می گفت 

عزیزم!
2۰ سال بعد آرمان به یک کنسرت می رود. کنسرت عشق 
دوران کودکی اش. اتفاقا در همان کنسرت دختر آهنگی را که 
آرمان در کودکی دستکاری کرده را می نوازد و اسم آن را هم 
»وقتی پسربچه عاشق می شود« گذاشته است. آرمان از این 
اتفاق بسیار لذت می برد و می خواهد خودش را معرفی کند، 
می خواهد اعتراف کند که این آهنگ نتیجه شیطنت خودش 

بوده اما ماجرا به این سادگی نیست و…
از متن کتاب:

و  می کردن  تشویقش  داشتن  هنوز  حضار  اومدم،  خودم  به 
فهمیدم داستان این آهنگ به قدری معروف شده که همه ازش 
خبر دارن، دلم می خواست از جام بلند شم و فریاد بزنم که 
اون پسربچه منم، من بودم که این آهنگ رو نوشتم، اما از این 

ترسیدم که دیوونه خطابم کنن.
درباره کتاب قهوه ی سرد آقای نویسنده

قبل از اینکه سراغ کتاب برم، هیاهو و تب و تاب عموم مردم 
درباره این رمان نظرم را جلب کرده بود. با خودم می گفتم این 
کتاب چی می تونه باشه که اینقد مورد پسند همه هستش، 

یعنی یک رمان ایرانی می تونه تا این اندازه خوب باشه؟
حقیقتش دید خوبی نسبت به رمان های ایرانی ندارم. اما با 
آقای  قهوه ی سرد  کتاب  که سراغ  گرفتم  تصمیم  این حال 
نویسنده برم و متوجه شدم که بله، این کتاب واقعا یک رمان 
خوب و متفاوت است. البته یک رمان خوب و متفاوت برای 
افرادی که زیاد کتاب خوان نیستند. این رمان بیشتر مورد پسند 
جوانان است. شاید اگر پایان کتاب مثل بقیه قسمت های کتاب 
خوب بود می توانستم از کلماتی مثل خیلی خوب و عالی برای 
توصیف این کتاب استفاده کنم. به نظر من اساس معروف بودن 
این کتاب بر پایه متن های کوتاه و خواندنی آن در سراسر کتاب 
است. وقتی کتاب را تمام کردم با خودم گفتم، نویسنده حتما 
حتما یک عالمه نوشته ی کوتاه خوب و فلسفی داشته و یا مثلا 
سال ها مشغول نوشتن و جمع آوری این نوشته های کوتاه بوده 
و تصمیم گرفته این متن ها را در قالب یک داستان منتشر کند. 
کتاب مملو از تکست هایی بود که میشه در آن ها غرق شد و 

بارها و بارها خواند.

ایسنا/ دبیر جامعه اسلامی دانشگاه خواجه 
همراهی  ضرورت  بر  طوسی  نصیرالدین 
مسئولان برای رهایی از کنش گری منفعلانه 
تشکل های دانشجویی تاکید کرد و گفت: 
دانشجویی  تشکل های  ما  اینکه  بر  علاوه 
نیازمند نقش مشاوره ای مسئولان هستیم، 
باید  منفعلانه  کنش گرایی  از  رهایی  برای 
کنار  تشکیلاتی  منیت های  و  خودخواهی 
گذاشته شود و اجماع داخلی و هم افزایی 

بین آنها اتفاق بیفتد.
پویا محمودی، دبیر جامعه اسلامی دانشگاه 
در  حضور   با  طوسی،  نصیرالدین  خواجه 
میزگرد "مطالبه دانشجوی امروز" به تشریح 
اشاره کرد و  آذر  ماهیت شکل گیری 16 
همه  برای  دانشجو  ماهیت  چه  اگر  گفت: 
دانشگاهیان روشن است؛ اما ابتدا لازم می 
دانم اشاره به این موضوع کنم که جریان روز 
دانشجو از کجا شکل گرفته است. همچنان 
که شهید بهشتی در خصوص نقش موثر 
دانشجویان در جامعه می فرمایند: دانشجو 
موذن جامعه است و اگر خواب بماند نماز 
فضای  اساس  این  بر  می شود"  قضا  امت 
با  آن روز جامعه در راستای مقابله جدی 
استکبار جهانی به ویژه آمریکا شکل بود. 
دانشجویی  معتقد هستم جنبش  اگر چه 
امروز هم فضای پویا و سرزنده ای را دنبال 
می کنند، بر خلاف عقیده برخی که تلاش 
دارند جنبش دانشجویی را تضعیف کنند و 
می گویند این جنبش بعضا بجای فضای 
کنشگرانه وارد فضای واکنشی شده است، 
این در حالی است که معتقدم ما همچنان 
هستیم.  شاهد  فضا  این  در  را  کنشگری 
جنبش های  کنشگری  نقش  از  جدا  اما 
این  به  شود  می  که  نقدی  دانشجویی، 
جنبش ها وارد نمود، این است که آیا این 
کنشگری همانند همان زمانی که در روز 
دانشجو اتفاق افتاد، تناسب کامل با وضعیت 

جامعه دارد یا نه.
وی همچنین به نقش دولت قبل در سیاست 
گفت:  و  کرد  اشاره  دانشگاه ها  از  زدایی 
فضای  در  رخوت  و  زدایی  سیاست  بحث 
دانشجویی امری است که امروزه به دغدغه 
فعالین دانشجویی و دانشجویان تبدیل شده 
است. به طوری که ما وقتی روند فعالیت 
تشکل ها و جنبش دانشجویی را طی ۵۰ 
دهه اخیر می بینیم شاهد تغییر نقش این 
تشکل های دانشجویی هستیم. به عنوان 
 ۵۰ دهه  در  دانشجویی  تشکل های  مثال 
نقش فعال تری داشتند و در دهه 6۰ نیز 
مجدد شاهد این هستیم که احزاب و تشکل 
های دانشجویی نقش آفرینی فعال تری را 
داشتند و به نوعی در این دهه دانشگاه ها 
مهد تغییر وتحولات و گفت وگوها محسوب 
اوایل  از  یا  از دهه 6۰  اما هر چه  می شد. 
تغییر  یک  شاهد  شدیم  دورتر   7۰ دهه 
تشکل های  نقش  و  فعالیت ها  در  رویکرد 
دانشجویی بودیم و به نوعی دچار یک نوع 

این تشکل ها  فعالیت  سیاست زدگی در 
ادامه  اواخر دهه 8۰   تا  روند  این  شدیم، 
که  اتفاقاتی  نتیجه  در  آن  از  پس  یافت، 
پیش از دهه ۹۰ اتفاق افتاد، فعالیت های 
از  اقبال  کاهش  با  دانشجویی  تشکل های 

سوی دانشجویان مواجه شد.
برای  اقبال  عدم  به  کرد:  خاطرنشان  وی 
نوعی  دانشجویی  تشکل های  در  فعالیت 
واقع  در  می گوییم.  منفعلانه  کنشگری 
اگر ما تبیینی در این زمینه داشته باشیم 
ممکن است با دو نظر متفاوت مواجه شویم. 
من فکر می کنم اگر ما فضای مطلقی برای 
می  بگیریم،  نظر  در  ها  تشکل  فعالیت 
توانیم شاهد تلاش و فعالیت جنبش های 
دانشجویی باشیم که دانشجویان با اخلاص 
از منظر  اگر  اما  فعالیت می کنند،  خاصی 
شاهد  کنیم  نگاه  موضوع  این  به  نسبی 
انفعال، ضعف و سیاست زدایی در این نوع 

فعالیت ها هستیم.
این دانشجوی دانشگاه خواجه نصیرالدین 
طوسی ادامه داد: وقتی کلمه نسبی را برای 
تبیین فعالیت جنش های دانشجویی مطرح 
می کنیم؛ یعنی نسبت بین دو چیز ارزیابی 
می شود که یک طرف آن به فعالیت هایی 
که ما انجام می دهیم، بر می گردد و بحث 
این فعالیت ها و خروجی  نیز تناسب  دوم 
آن با نیازهای مخاطب در وهله اول و در 
جنبش  نیازهای  با  آن  تناسب  دوم  وهله 
دانشجویی است. من احساس می کنم در 
این زمینه ما با ضعف مواجه هستیم نه به 
این معنی که فعالیتی در این زمینه انجام 
شاید  که  منظور  این  به  بلکه  نمی شود، 
اعم  به دلایل مختلف  جنبش دانشجویی 
از اینکه مجموعه ای از افراد و گروه ها که 
طی سالیان مختلف در این زمینه مسئول 
بودند، آنچنان باید نقش خود را ایفا نکردند، 
موضوع  این  به  فکری  باید  اساس  این  بر 
داشته باشیم. به گفته محمودی، در واقع 
نتایج  و  فعالیت ها  خروجی  بین  تناسبی 
آن با نیازهای ما که با دهه 7۰، ۵۰ و 6۰ 
داشتیم، وجود ندارد و این شرایط نیازمند 
سوی  از  محتوا  ارائه  قالب  که  است  این 
جنبش ها و فعالین دانشجویی باید با یک 

سری تحولات بنیادی مواجه شود.ضضریی
 ضرورت نیازسنجی و امکان سنجی 

فعالیت تشکل های دانشجویی
نمی  اینکه  بیان  با  دانشجویی  فعال  این 
توانیم بگوییم امروزه به طور کلی در تشکل 
انجام نمی  های دانشجویی هیچ فعالیتی 
شود، افزود: اینکه چرا این فعالیت ها کم 
فعالیت  آن  خروجی  به  است  شده  رنگ 
ها برمی گردد. من فکر می کنم ارتباطی 
بین دانشجویان و تشکل های دانشجویی 
شکل نمی گیرد. با توجه به اینکه تشکل 
فضای  بین  واسطی  دانشجویی  های 
نخبگانی حاکمیت و عام مردم هستند. ما 
در جامعه اسلامی وظیفه داریم ارتباط بین 
این دو بخش را فراهم کنیم. برای اینکار 
بهتر است ابتدا فرایند نیازسنجی که بین 
درستی  به  را  است،  متفاوت  ها  دانشگاه 
سنجی  امکان  به  آن  از  پس  بسنجیم. 
اینکه آیا امکانات لازم برای براورده کردن 
اگر  برسیم.  داریم،  اختیار  در  نیازها  این 
آرمان  بحث  توان  نمی  کلی  طور  به  چه 
از فعالیت  دانشجویی جدا کرد  گرایی را 
اما می تواند این وضعیت را به شرایط تعادل 
رساند. وی یادآور شد: یکی از آسیب های 
عمومی تشکل های دانشجویی این است 
که متاسفانه بیش از اندازه به بخش اجرا 
توجه می شود اگر چه این نگاه بعضا در 
بین مسئولان نیز مشاهده می شود. این در 
حالی است باید به نتیجه برنامه توجه بیشتر 
کرد و نباید توجه صرف عمل گرایی بین 

تشکل های دانشجویی بیشتر باشد. 
برخی  برگزاری  برای  رغبت  عدم   
اندیشی  مصلحت  دلیل  به  ها  برنامه 

مسئولان
در  نصیر  خواجه  دانشگاه  دانشجوی  این 
پاسخ به این سئوال که چرا نیازسنجی از 
فعالیت های تشکل های دانشجویی صورت 
نمی گیرد، گفت: باید بگویم متاسفانه در 
این زمینه مسئولان با ما همراه نیستند که 
و به دلیل برخی مصلحت اندیشی ها رغبتی 
برای برگزاری بعضی برنامه از طرف دانشگاه 
کمتر است. اما آنچه که بیشتر به ما آسیب 
که  است  فعلی  ترک  بحث  کند  می  وارد 

خواسته یا ناخواسته اتفاق می افتد. در واقع 
فضای دانشجویی فضایی گذراست مسئولی 
دهند  می  انجام  کلانی  سیاستگذاری  که 
باید با دانشجویان همراهی داشته باشد. اگر 
چه نباید استقلال تشکل های دانشجویی 
زیر سئوال برود اما مسئولان آن دانشگاه 
اگر دلسوزانه به این تشکل ها مشاوره بدهد 

موفق تر خواهیم شد.
  تفکر آسیب زای درون تشکیلاتی 

تشکل های دانشجویی
برخی  وجود  به  اشاره  با  محمودی 
تشکیلاتی  بینی  خودکم  و  خودخواهی 
بین تشکل های دانشجویی، تصریح کرد: 
متاسفانه بعضا دیده می شود برخی جنبش 
خودخواهی  دلیل  به  دانشجویی  های 
هایی که دارند می گویند ما فقط باید این 
دیگر  طرف  از  دهیم،  انجام  را  خاص  کار 
برخی تشکل ها نیز به دلیل خودکم بینی 
عنوان می کنند، مگر ما می توانیم این کار 
درون  تفکر  این  ببریم.  پیش  را  مشخص 

تشکل های دانشجویی آسیب زا است. 
 شکاف بین مجموعه های هم سوی 

تشکل های دانشجویی
بین  شکاف  بروز  از  دانشجویی  فعال  این 
های  تشکل  سوی  هم  های  مجموعه 
دانشجویی از نظر سیاسی خبر داد و اظهار 
کرد: به طور مثل اگر تشکل خاصی در یک 
نزدیک  کند،  برگزار  انتخابات  دانشگاهی 
تشکل  آن  اینکه  دلیل  به  تشکل  ترین 
انتخابات  آن  در  داند،  می  خود  رغیب  را 
شرکت نمی کند و تصور می کند پیروزی 
آن تشکل موجب نادیده گرفتن خودشان 

می شود.
 راهکار رونق گرفتن فعالیت تشکل 

های دانشجویی
ترین  مهم  به  بحث  بندی  جمع  در  وی 
های  تشکل  فعالیت  گرفتن  رونق  راهکار 
دانشجویی اشاره و تاکید کرد: همچنان که 
رهبری همواره می فرمایند اگر درد را می 
دانید درمان هم بدانید. بر این اساس وقتی 
ها دچار کنش  این تشکل  ما می گوییم 
بخش  هنوز  یعنی  شدند  منفعلانه  گری 
کنش گری وجود دارد و این خود امتیاز 
تلقی می شود. بر این اساس ما ظرفیتی 
داریم که اگر به آن جهت بدهیم می تواند 

بسیاری از مشکلات را حل کند.
واقع  در  دانشجویی،  فعال  این  گفته  به 
بودن  منفعلانه  بخش  در  ما  مشکل 
معنی  این  به  است  ها  تشکل  کنشگری 
اگر کنشی اتفاق می افتد آیا می تواند بدنه 
جامعه را با ما همراه کند یا نه. در آسیب 
شناسی این موضوع به فرایند امکان سنجی 
و نیازسنجی رسیدیم که متاسفانه برنامه 
ریزی و اجرا به درستی انجام نمی شود. بر 
این اساس اگر این موضوع حل شود می 
توان کنش گری منفعلانه را به کنش گری 

فعالانه تبدیل کرد. 

 دبیر جامعه اسلامی دانشگاه خواجه نصیرالدین طوسی :

خودخواهی تشکیلاتی کنار گذاشته شود

مدیران مدارس موظف به شناسایی دانش آموزان 
بازمانده از تحصیل شده اند

نمایندهولیفقیهدراستانزنجان:

دانشجویان و دانش آموزان مناطق محروم 
سرشار از استعداد و توانایی هستند 

ایلنا/ مدیرکل دفتر آموزش دوره دوم متوسطه نظری گفت: ماده 47 در آیین نامه اجرایی مدرسه 
مشخص کرده که هر مدیر نسبت به شناسایی دانش آموزان بازمانده از تحصیل اقدام کنند ضمن 

اینکه لازم است علل و عوامل بازماندگی از تحصیل نیز در سامانه سیدا مشخص شود.
»عباس سلطانیان« مدیرکل دفتر آموزش دوره دوم متوسطه نظری در مورد معضل بازماندگی از 
تحصیل در بین دانش آموزان توضیح داد: در بحث بازماندگی از تحصیل سال گذشته طرحی را 
آغاز کردیم که یکی از مسائل سنوات قبل را حل کرد و آن دسترسی مدیر مدرسه به اطلاعات 

مرتبط با دانش آموزان است. 
سلطانیان افزود: پیش از این مدیر مدرسه نمی دانست که در محدوده خودش دانش آموزانی که از 

مدرسه خارج شده اند آیا در مدرسه دیگری ثبت نام کرده اند یا خیر؟ 
او اظهار کرد: سال قبل در سامانه سیدا امکاناتی برای مدیر مدرسه فراهم شد و مدیر می تواند 
بررسی کند چه تعداد از دانش آموزانی که در مدرسه او تحصیل می کنند یا در آن منطقه زندگی 

می کنند، بازمانده از تحصیل هستند. 
مدیرکل دفتر آموزش دوره دوم متوسطه نظری اضافه کرد: برای این موارد، مدیر مدرسه، پیگیری 
کننده تعیین می کند و در سامانه نیز مشخص می کند که چه شخصی پیگیری کننده وضعیت 
دانش آموز است، چرا که ماده 47 در آیین نامه اجرایی مدرسه مشخص کرده که هر مدیر نسبت 
به شناسایی دانش آموزان بازمانده از تحصیل اقدام کنند  ضمن اینکه لازم است علل و عوامل 

بازماندگی از تحصیل نیز در سامانه سیدا مشخص شود. 
سلطانیان تاکید کرد: یک زمانی ممکن است مدیر مدرسه دست به شناسایی بازماندگان بزند و 
بررسی کند که آیا ورود به مسئله یک بازمانده از تحصیل در حیطه اختیارات او هست؟ مثلا دانش 
آموزی یکی دو سال قبل ترک تحصیل کرده و مدیر از این موضوع با خبر شده و می خواهد او را 

به کلاس درس برگرداند. 
مدیرکل دفتر آموزش دوره دوم متوسطه نظری بیان کرد: در چنین شرایطی مدیر می تواند برای 
دانش آموز کلاس های فوق برنامه برگزار کند و سطح او را به سایر دانش آموزان برساند.البته گاهی 
علت بازماندگی از تحصیل یک دانش آموز موارد دیگری است؛ دانش آموز در سن 16 سالگی 

است، ولی آخرین مدرک تحصیلی وی مربوط به کلاس ششم ابتدایی می شود! 
او اظهار کرد: مدیر دبیرستان در خصوص این فرد نمی تواند کاری کند و فقط می تواند دانش آموز 
بازمانده از تحصیل را به اداره آموزش و پرورش منطقه معرفی کند و اداره نیز بر اساس آخرین 
مدرک تحصیلی چنین فردی، او را به مدارس شبانه، نهضت سوادآموزی و مراکزی که می توانند 

به چنین فردی خدمات آموزشی بدهند، معرفی می کند. 
سلطانیان بیان کرد: در واقع مدیران نقش بسیار مهمی در زمینه دانش آموزان بازمانده از تحصیل 
برعهده دارند و حتی در سامانه نیز علت بازماندگی افراد از تحصیل را مشخص می کنند، فرض 
کنید در یک منطقه علت بازماندگی از تحصیل کودکان و نوجوانان شاغل بودن، معلولیت، ازدواج 
زودهنگام، دسترسی سخت به مدرسه و... است که در چنین مواردی راهکارهایی وجود دارد و 

مثلا می توان از آموزش های غیرحضوری استفاده کرد.

 صدای زنجان/ حجت الاسلام علی خاتمی نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه شهر زنجان  
در دیدار با دانشجویان نخبه کمیته امداد استان با بیان اینکه دانشجویان آینده سازان کشور 
هستند؛ افزود: تولید علم به نسل جوان و نیروی انسانی کارآمد نیاز دارد و دانشجویان در این راه 

باید همواره پویا و متحرک باشند. 
وی با بیان اینکه دانشجویان و نخبگان علمی موجب اقتدار و عزت امروز ایران اسلامی هستند، 
تصریح کرد: توجه کمیته امداد به تحصیل جوانان تحت پوشش این نهاد مقدس موجب توسعه 

علمی این خانواده بزرگ شده است. 
نماینده ولی فقیه در استان زنجان گفت: خوشبختانه با همین اقدامات حمایتی افرادی که در 
سالهای گذشته مستمری بگیر این نهاد بودند کارآفرین شده و جزو افراد موفق جامعه محسوب 

می شوند. 
نماینده ولی فقیه در استان زنجان آینده را متعلق به دانشجویان دانست و گفت: دانشجویان با 

شکستن غول کنکور قدم در مسیر موفقیت گذاشته اند. 
وی همچنین با تأکید بر مهارت آموزی دانشجویان و دانش آموزان تحت حمایت کمیته امداد، 
افزود: نمونه این موارد رشته های فنی و حرفه ای است که امیدواریم کمیته امداد بیش از پیش به 

این موضوع توجه کند و زمینه حضور علاقه مندان را در این رشته ها فراهم سازد. 
 افزایش ۱۰۶ درصدی قبولی در کنکور توسط دانش آموزان مددجوی زنجانی 

مدیرکل کمیته امداد استان زنجان نیز در این دیدار، گفت: کمیته امداد ارائه خدمات فرهنگی را 
در کنار مباحث معیشتی در اولویت خود قرار داده است. 

صالحی با بیان اینکه در میان دانش آموزان ما در استان افراد مستعد و سرآمد زیادی در حوزه های 
مختلف وجود دارند که در تلاش هستیم آنها را توانمند سازیم، گفت: امسال در بعضی از رشته ها 
ما رتبه های خوبی کسب کردیم که این مساله نشان می دهد دانش آموزان ما اگر همت و تلاش 
کنند می توانند در کشور سرآمد بوده و الگویی برای سایر دانش آموزان باشند.  مدیرکل کمیته 
امداد استان زنجان با بیان اینکه سرمایه گذاری در بحث تحصیل دانشجویان و دانش آموزان نخبه 
با عنایت و مشارکت خیران رخ داده است، اضافه کرد: همین حضور خیرین موجب شد که امسال 
هیچ دانش آموز عزیز تحت حمایتی بدون بسته تحصیلی نباشد.  صالحی در ادامه گزارشی از 
بخش دانشجویی و حمایت های انجام شده در این بخش ارائه کرد و گفت: امسال 1۰8 نفر از 
دانش آموزان عزیز تحت حمایت این نهاد در رشته های برتر کنکور قبول شدند.  مدیرکل کمیته 
مداد استان زنجان با اشاره به افزایش 1۰6 درصدی قبولی در کنکور توسط دانش آموزان تحت 
حمایت این نهاد، گفت: چهار نفر از این افراد در رشته های پزشکی قبول شده اند. وی ادامه داد: 
رویکرد اصلی کمیته امداد توانمندسازی نیازمندان است و این نهاد تلاش می کند تا با ایجاد روحیه 
امید و خودباوری، زمینه خودکفایی آنان را در بخش های مختلف فراهم آورد.  این مسئول با بیان 
اینکه در زمینه های علمی، پژوهشی، ورزشی و فرهنگی نسبت به شناسایی مددجویان نخبه اقدام 
شد، افزود: تعامل و هم افزایی با سایر نهادها و سازمان ها و احصا و اولویت بندی مشکلات نخبگان 

در حوزه دانش آموزی و دانشجویی در دستور کار امداد استان قرار دارد.

مدیریت  مرکز  رئیس  زنجان/  صدای 
طرح های کلان و پیشران معاونت علمی، 
فناوری و اقتصاد دانش بنیان رئیس جمهور 
گفت: جامعه فناوری کشورمان آن طور که 
باید و شاید نتوانسته دستاوردهای خود را 
به خوبی برای جامعه تشریح کند که یکی 
از نمونه های بارز آن کنکور سراسری است 
آن  در  تجربی  که شرکت کنندگان رشته 
بیشتر از سایر رشته ها است.میثم فرج الهی 
دستاوردهای  نمایشگاه  پایانی  مراسم  در 
اینکه  بیان  با  زنجان  استان  پژوهشی 

آموزش محور،  دانشگاه های  شکل گیری 
پژوهش محور، فناورمحور و کارآفرین محور 
اتفاق  یا  کشورمان  مانند  دنیا  همه  در 
است،  افتادن  اتفاق  حال  در  یا  و  افتاده 
عنوان کرد: زمانی دانشگاه ها آموزش محور 
بودند که انصافا در آموزش نیروی انسانی 
عملکرد بسیار خوبی داشتیم تا جایی که 
دانشجویان ما در خارج از کشور عموما در 
دانشگاه  بهترین های  جزو  آموزش  حوزه 

خود هستند.
نیز  پژوهش  حوزه  در  اینکه  بیان  با  وی 

بالایی  رده های  در  همواره  ما  کشور 
به  حاضر  حال  در  کرد:  اضافه  دارد،  قرار 
مرحله ای رسیده ایم که بتوانیم در فناوری 
آموزش وپژوهش  مانند  نیز  کارآفرینی  و 
را  روند موفقیت آمیز  عمل کرده و همان 
دنبال کنیم. این مسئول با تاکید بر اینکه 
اگر بگوییم فناوری همان ابزاری است که 
به طلا تبدیل می کند،  را  کیمیای خاک 
نجات  راه  داد:  توضیح  نگفته ایم،  بیراهه 
اقتصاد کشور و زمینه های دیگر، جز علم 
و فناوری و اقتصاد دانش بنیان نیست و اگر 

باشیم،  داشته  موضوع  این  به  ویژه  توجه 
با  فرج الهی  شویم.  موفق  می توانیم  قطعا 
بیان اینکه هر چند کارهای مختلفی در این 
حوزه انجام گرفته است اما نیازمند اهتمام 
بیشتری در این حوزه هستیم، بیان کرد: 
باید  جامعه فناوری کشورمان آن طور که 
و شاید نتوانسته دستاوردهای خود را به 
خوبی برای جامعه تشریح کند که یکی از 
نمونه های بارز آن کنکور سراسری است که 
شرکت کنندگان رشته تجربی در آن بیشتر 

از سایر رشته ها است.

رئیسمرکزمدیریتطرحهایکلانوپیشرانمعاونتعلمی؛

جامعه فناوری کشورمان نتوانسته دستاوردهای خود را به خوبی تشریح کند

سند مالکیت کاداستری ششدانگ یک قطعه زمین به شماره پلاک ثبتی ۱۵۳2۹ فرعی از 
4۱ اصلی بخش ۷ زنجان به شماره چاپی ۶۷۵4۳۶ سری الف سال ۹۵ به آدرس:زنجان-

کوی شهریار-خیابان 24 متری-قطعه 4۰۱۹ به نام خانم لطیفه سلامی نور صادر و تسلیم 
گردیده است.سپس مالک با ارائه دو برگ استشهادیه مصدق،مدعی مفقود شدن سند مالکیت 
گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی را نموده است که مراتب به استناد تبصره ۱ 
ماده ۱2۰ اصلاحی آئین نامه قانون ثبت آگهی میگردد تا هرکس به نحوی از انحاء ادعایی 
نسبت به ملک مذکور دارند یا معاملاتی به نفع آنها انجام شده است از تاریخ انتشار این آگهی 
به مدت ده روز ضمن مراجعه به این اداره اعتراض خود را با ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله تسلیم نماید در غیر این صورت سند مالکیت المثنی به متقاضی تسلیم خواهد شد.

سند مالکیت کاداستری ششدانگ یک قطعه زمین به شماره پلاک ثبتی ۱۵۳۰۷ فرعی از 
4۱ اصلی بخش ۷ زنجان به شماره چاپی ۶۷۵۵2۹ سری الف سال ۹۵ به آدرس:زنجان-
کوی شهریار-بهار۷ قطعه 4۰۱۷ به نام خانم لطیفه سلامی نور صادر و تسلیم گردیده است.
سپس مالک با ارائه دو برگ استشهادیه مصدق،مدعی مفقود شدن سند مالکیت گردیده و 
تقاضای صدور سند مالکیت المثنی را نموده است که مراتب به استناد تبصره ۱ ماده ۱2۰ 
اصلاحی آئین نامه قانون ثبت آگهی میگردد تا هرکس به نحوی از انحاء ادعایی نسبت 
به ملک مذکور دارند یا معاملاتی به نفع آنها انجام شده است از تاریخ انتشار این آگهی به 
مدت ده روز ضمن مراجعه به این اداره اعتراض خود را با ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله تسلیم نماید در غیر این صورت سند مالکیت المثنی به متقاضی تسلیم خواهد شد.

آگهی فقدان سند مالکیت آگهی فقدان سند مالکیت

علیرضا حسن زاده شاه آباد مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ناحیه یک زنجانعلیرضا حسن زاده شاه آباد مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک ناحیه یک زنجان
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ایسکانیوز/ با توجه به آکادمی اطفال آمریکا، تخمین زده 
می شود که ۳4 میلیون کودک آمریکایی )یا 4۶ درصد از 
کودکان( ۱۸ ساله یا کمتر، حداقل یک بار در زندگی خود 

تروما را تجربه کرده اند.
ترومای دوران کودکی یک رویداد آزاردهنده است که توسط 
کننده  تهدید  عامل  عنوان  به  و  شود  می  تجربه  کودک 

زندگی، خشونت آمیز و یا خطرناک تلقی می شود.
یا  جسمی  روانی،  توجه  قابل  آسیب  و  ترس  باعث  تروما 
عاطفی می شود. رویداد آسیب زا می تواند یک بار اتفاق 
از عزیزان،  یکی  رانندگی، مرگ  مانند یک تصادف  بیفتد 
یا یک بلای طبیعی مانند زلزله یا طوفان. تجربه آسیب زا 
همچنین می تواند مداوم باشد مانند قربانی آزار جسمی یا 
جنسی، غفلت، نژادپرستی، یا قلدری یا زندگی در یک محله 

ناپایدار شدن.
سلامت  بر  مخربی  تأثیرات  تواند  می  کودکان  در  تروما 
جسمی، روانی، اجتماعی و عاطفی آنها داشته باشد؛ ترومای 
درمان نشده یا حل نشده در کودکان می تواند تا بزرگسالی 
نیز منتقل شود. نشان داده شده است که با افزایش خطر 
افسردگی، آسیب رساندن به خود و رفتارهای پرخطر مانند 

رابطه جنسی ناایمن و رانندگی خطرناک مرتبط است.
و  هفته ها  در  کودکان  در  تروما  علائم  تشخیص  بنابراین، 
تا مداخله  از یک رویداد آسیب زا مهم است  ماه های پس 
زودهنگام بتواند به به حداقل رساندن ویا پیشگیری از عواقب 

طولانی مدت کمک کند.
 علائم عاطفی تروما

کودک مبتلا به تروما معمولاً در شناسایی، بیان و مدیریت 
احساسات خود مشکل دارد. گاهی اوقات احساسات خود را 
درونی می کنند و در حالت عاطفی قدرت بیان محدودی 
دارند.هنگامی که به استرس واکنش نشان می دهند، ممکن 
است به شدت و غیرقابل پیش بینی پاسخ دهند و در کاهش 

تشدید احساسات خود دچار مشکل شوند.
به  نسبت  عاطفی  نظر  از  است  ممکن  کودکان  از  برخی 
باعث  می تواند  که  شوند،  بی حس  خطرناک  موقعیت های 

آسیب پذیری آنها در برابر آسیب های روحی مجدد شود.
اگر ماهیت آسیب آنها شامل روابط بین فردی باشد، ممکن 
است هنگام تعامل با دیگران به عنوان راهی برای محافظت 
از خود، بسیار هوشیار و تدافعی عمل کنند. اگر کودک روابط 
معنادار و قابل اعتمادی نداشته باشد، ممکن است یاد نگیرد 
که چگونه احساسات خود را به درستی مدیریت کند. در 
نتیجه، ممکن است به محض اینکه احساس ناامیدی کنند، 

به سرعت از انجام وظایف خود دست بکشند.
برخی از علائم عاطفی تروما در کودکان شامل موارد زیر 

است:
احساس غمگینی یا بی ارزشی-نشان دادن طغیان شدید 
خشم و پرخاشگری-به راحتی می ترسند-احساس گناه یا 

شرمندگی
احساس افسردگی یا تنهایی-نشان دادن ترس هنگام جدا 

شدن از والدین
 علائم رفتاری تروما

تروما در کودکان خردسال می تواند اثرات مضری بر رشد 
مغز داشته باشد. زمانی که مغز تشخیص و پاسخ به تهدیدات 
را در اولویت قرار می دهد، بر کسب مهارت تاثیر می گذارد و 
رشد را به تاخیر می اندازد. بخش هایی از مغز که تحت تاثیر 
قرار می گیرند شامل سیستم لیمبیک، هیپوکامپ و قشر 
جلوی مغز است. قشر جلوی مغز مسئول تنظیم هیجان، 

توجه، شناخت، عملکرد اجرایی و کنترل تکانه است.
 برخی از علائم رفتاری تروما در کودکان عبارتند از:

جدایی،  علائم  دادن  پایین-نشان  ناامیدی  تحمل  داشتن 
کناره گیری، منزوی شدن، حضور نداشتن یا سکوت-داشتن 
مشکل در تمرکز بر روی کار مدرسه، پروژه ها، وظایف و 

یا گفتگو
رفتار قهقرایی که در آن به مرحله اولیه رشد بازمی گردند، 
مانند خیس کردن تخت و یا مکیدن انگشت شست-امتناع از 
رفتن به مدرسه-گریه مکرر-داشتن مشکل در خواب-افزایش 
یا کاهش وزن ناگهانی-تغییر عادات غذایی یا نشان دادن 
علائم اختلال در خوردن-نشان دادن رفتارهای بی پروا و 

پرخطر مانند سوء مصرف مواد و فعالیت جنسی نامناسب-
نشان دادن علائم خودآزاری مانند بریدن یا خودکشی-ابراز 
رویداد  مجدد  آنها-نمایش  ایمنی  مورد  در  شدید  نگرانی 

آسیب زا، به ویژه در کودکان کوچکتر
 علائم فیزیکی تروما

هنگامی که کودکان تروما را تجربه می کنند، می تواند بر 
عملکرد سیستم ایمنی آنها تأثیر منفی بگذارد. به طور خاص، 
قرار گرفتن در معرض تروما باعث می شود سیستم ایمنی 
بدن پاسخ های التهابی را برای مدت طولانی فعال کند. این 
می تواند باعث شود که کودکان بیشتر مستعد ابتلا به بیماری 

هایی مانند سندرم متابولیک، آسم و عفونت باشند.
تحریک مداوم سیستم ایمنی می تواند باعث "سندرم بیمار"
شود. برخی از علائم شامل بی حالی، سردرد و معده درد 

است.
های  ضربه  کودک  که  فیزیکی  های  نشانه  از  دیگر  یکی 
پیچیده ای را تجربه کرده است، اختلال در تنظیم بدن است. 
بی نظمی بدن زمانی است که بدن به محرک های حسی 
بیش از حد یا کمتر پاسخ می دهد. به عنوان مثال، کودک 
ممکن است به صدا، لمس، نور یا بو حساس باشد. آنها ممکن 

است از درد در قسمت هایی از بدن خود شکایت کنند که 
هیچ دلیل فیزیکی وجود ندارد.

خود  فیزیکی  احساسات  به  نسبت  است  ممکن  یا 
حساسیت زدایی کنند، زیرا از زمانی که بدنشان درد یا لمس 
را تجربه می کند، آگاه نیستند. در نتیجه، ممکن است بدون 

اینکه بدانند به خود آسیب جسمی وارد کنند.
 غربالگری

ارزیابی  برای  معتبر  غربالگری  ابزارهای  از  پزشک کودکان 
رشد، سلامت روان و رفتار کودک استفاده می کنند. آنها 
می توانند به تشخیص اینکه آیا علائم کودک، مانند تأخیر 
در رشد، اضطراب و مسائل عاطفی-اجتماعی ناشی از ضربه 

است یا خیر، کمک کنند.
 برخی از غربالگرهای رایج مورد استفاده عبارتند از:
کودکان- علائم  لیست  مراحل-چک  و  سنین  پرسشنامه 
پرسشنامه نقاط قوت و دشواری ها-پرسشنامه سلامت بیمار

کودکانی که ترومای شناخته شده را تجربه کرده اند را می 
توان با استفاده از فرم مختصر شاخص واکنش PTSD و 
ابزار ارزیابی روانی اجتماعی برای ترومای پزشکی ارزیابی 

کرد.

سرپرستبهزیستیاستانزنجان:

بهزیستی زنجان و تلاش برای کاهش آسیب های اجتماعی
ایرنا/ بهزیستی استان زنجان با توجه به وظایف متعدد و متنوع 
می کوشد علاوه بر خدمات دهی مناسب به گروه های هدف در 

راستای کاهش آسیب ها گام بردارد.
سازمان بهزیستی یکی از سازمان های دولتی حمایتی در جامعه 
به شمار می رود و به افراد معلول و محروم جامعه کمک می 

کند.
همچنین از وظایف این سازمان به موجب قانون، حمایت از 
کودکان و نوجوانان بی سرپرست و بد سرپرست و رسیدگی 
به امور مربوط به سرپرستی کودکان و نوجوانان بی سرپرست 

است.
ذهنی،  معلولین جسمی،  به  مربوط  عرضه خدمات  و  تامین 
از  توانبخشی  قابل  غیر  و  توانبخشی  قابل  اجتماعی  و  روانی 
طریق نگهداری و مراقبت از آنان در واحدهای مناسب در سطح 
دستگاه های مرکزی و استانی از دیگر وظایف آن به شمار می 

رود.
در ادامه گفتگو با روح الله خدابنده لو سرپرست بهزیستی استان 

می خوانید:
 در خصوص فعالیت های پیشگیرانه بهزیستی توضیح 

دهید.
اقدامات پیشگیرانه، سطح بندی های مختلفی دارد که سطح 
اول آن به فعالیت های قبل از آسیب های اجتماعی باز می 
گردد که اقدامات به موقع به موفقیت آنها منتهی می شود، 
اقدامات سطح 2 وقتی است که فرد دچار آسیب شده و در 

مرحله سوم برای بازتوانی فرد اقدام می شود.
در حوزه پیشگیری، تعدادی مراکز مشاوره وجود دارد که در 

حوزه های مختلف خدمات رسانی می کنند.
در این راستا صدای مشاور بهزیستی یا خط ۱4۸۰ از ساعت 
هشت صبح تا 24 شب فعال است و تیم تخصصی صدای مشاور 
تاکنون توانسته با ارائه خدمات مشاوره ای در زمینه مشکلات 
راهنمایی، مشاوره  ارائه  زناشویی،  تعارضات  فردی، تحصیلی، 
و  تربیتی  نوجوان، مشاوره  و  ازدواج، مشاوره کودک  از  پیش 

ارجاع به مراکز تخصصی، موفق عمل کند.
مخدر  مواد  با  مبارزه  ستاد  و  بهزیستی  سازمان  همچنین 
با مشارکت یکدیگر از سال ۷۸ خط ملی اعتیاد را با شماره 
۰۹۶2۸ راه اندازی کرده که این اقدام مهم، با هدف مشاوره 
در زمینه پیشگیری درمان و کاهش آسیب های ناشی از اعتیاد 

انجام گرفته است.

طبق آمارهای کشوری بیشترین تماس های مربوط به اعتیاد 
انجام شده که این  یا اعضای خانواده توسط مادران  فرزندان 

موضوع از اهمیت آن حکایت دارد.
آموزش های متعددی هم برای گروه های مختلف سنی از ۱۳ 
تا 4۰ سال انجام می گیرد که این مهم در حوزه دانش آموزی 

و دانشجویی نمود بیشتری دارد.
موضوع  با  اعتیاد  از  پیشگیری  رسانه ای  کارزار  نیز  تازگی  به 
کلی "والد آگاه، فرزند ایمن " و موضوع اختصاصی "آیا دوست 
فرزندت را می شناسی؟" در سطح استان اجرایی شد و امسال 
نیز تلاش کردیم تا نسبت به غیبت های طولانی و ساعات نبود 

فرزندان در منزل حساس سازی ایجاد کنیم.
از راهبردهای  حساس سازی، آگاهی بخشی و اطلاع رسانی 
مهم کارزار رسانه ای والد آگاه، فرزند ایمن است و در اجرای این 
طرح اعضای تیم های اجتماع محور پیشگیری از اعتیاد، مراکز 
تحت نظارت و اداره های بهزیستی شهرستان های تابعه استان 
همکاری دارند تا اطلاع رسانی به گروه های مخاطب گسترش 
یابد و سطح دانش و مهارت والدین پیرامون پیشگیری از اعتیاد 

بالا برود.
  هم اکنون چه تعداد مراکز کمپ اعتیاد در استان فعال 

است؟
هم اکنون 2۰ مرکز ترک اعتیاد سرپایی و اقامتی در سطح 
استان فعال است که در ۶ ماهه امسال چهار هزار و 4۷۳ نفر از 
افراد دارای سوء مصرف مواد مخدر خدمات ترک اعتیاد دریافت 

کرده اند.
کمپ های ماده ۱۵ )ترک اعتیاد( نیز تحت نظر بهزیستی در 
قالب استانداردهای تعریف شده فعالیت می کنند که همواره 

مورد ارزیابی، نظارت و کنترل قرار می گیرند.
با توجه به حوادث و آتش سوزی اخیر در یکی از کمپ ها این 
موضوع بیش از گذشته مورد توجه قرار گرفته است به طوری 
که موارد منطبق بر چک لیست ها با دقت مورد نظارت قرار 

می گیرد.
این مراکز به عنوان خود معرف فعالیت می کند و افراد دارای 
اعتیاد خود را به آنها معرفی می کنند و به جرات می توان گفت 

زنجان جزو استان های برتر در این حوزه قرار دارد.
ایجاد کمپ ماده ۱۶ )محل نگهداری معتادان متجاهر( نیز با 
مشارکت سازمان های متولی امر مورد توجه قرار گرفته و 2.۵ 
هکتار زمین به مرکز نگهداری و بازپروری این افراد اختصاص 

یافته است.

طبق برنامه ریزی ها زنان معتاد متجاهر به محلی که با همکاری 
شهرداری طراحی شده انتقال می یابند و این کار در سریعترین 

زمان انجام می شود.
مرکز کاهش آسیب های اجتماعی استان زنجان" شلتر" هم 
معتادان کارتن خواب و بی خانمان را با ارائه خدمات پزشکی، 
غذای گرم، استحمام، برنامه های آموزشی، انجام آزمایش ایدز و 

خواب شبانه تحت پوشش قرار می دهد.
گرمایشی  سیستم  به  مجهز  بهزیستی  نگهداری  مراکز  تمام 
مطلوب هستند و مددجویان مقیم در آنها شرایط مناسبی دارند.

در  نیز  کارتن خواب  و  بی خانمان  معتادین  پذیرش  ساعات 
مرکز سرپناه )شلتر( واقع در خیابان خیام جنوبی، جنب پل 

سیدالشهدا از ساعت چهار بعد از ظهر است.
توضیح  اجتماعی  اورژانس  فعالیتهای  خصوص  در   

دهید.
هم اکنون مرکز اورژانس اجتماعی در شهرستان های زنجان، 

ابهر، خرمدره، خدابنده و طارم فعالیت می کند.
در نیمه اول سال بیش از 2 هزار و ۵۰۰ تماس موفق مرتبط با 
خط تلفن ۱2۳ ثبت شده که از این تعداد در ۹۰۰ مورد تیم 
خدمات سیار مداخله کرده و بیش از ۶۰۰ مورد نیز به مرکز 

مداخله در بحران ارجاع داده شده است.
از مراکز مداخله در بحران  تلفیقی  اورژانس اجتماعی  برنامه 
های فردی، خانوادگی و اجتماعی، خط تلفن اورژانس اجتماعی 
خدمات  پایگاه  و  اجتماعی  اورژانس  سیار  خدمات   ،۱2۳

اجتماعی است.
و  فرهنگی  حقوقی،  تربیتی،  روانشناسی،  مددکاری،  خدمات 
آموزشی از جمله خدمات اورژانس اجتماعی بوده که ساماندهی 
و زمینه سازی جهت بازگشت به بستر خانواده سالم از مهمترین 
اهداف آن است و در صورت امکان نداشتن بازگشت فرد به 
خانواده، او به مراکز زیر مجموعه امور آسیب دیدگان اجتماعی 

یا سایر مراکز بهزیستی ارجاع خواهد شد.
همچنین پذیرش در این مراکز به 2 صورت سرپایی یا نگهداری 
موقت است که به صورت خود معرف یا ارجاع از طریق مراجع 

قضایی و انتظامی صورت می گیرد.
آزاری،  کودک  مشاهده  صورت  در  توانند  می  شهروندان 
به  افراد  اقدام  آزاری،  سالمند  آزاری،  معلول  همسرآزاری، 
خودکشی یا داشتن افکار خودکشی و اختلافات حاد خانوادگی 

با شماره ۱2۳ بهزیستی به صورت 24 ساعته تماس بگیرند.

 تسنیم/ دکتر زهرا میرزائی، پژوهشگر زنان و خانواده:در جامعه امروزی و افزایش نقش زنان در 
اقتصاد و مدیریت های کلان در جوامع همراه کردن منافع اقتصادی بنگاه های سرمایه داری با 
اصول خانواده و ارزش  های والدگری کار مشکلی است، پس در عوض تصمیم گرفته شد تا خانواده، 
فرزندآوری و رابطه والدین و فرزندان در تربیت فرزند به نوعی صنعت تبدیل شده و کودکان چون 
در این میان منفعل محسوب می  شوند نتوانستند از حق خود دفاع کنند. همان طور که جنین 

 های سقط شده نمی  توانند از حق حیات خود دفاع کنند.
طبق الگوی نظام سرمایه  داری پرورش کودک تغییر یافته و خود به نوعی اقتصاد تبدیل شد. 
وظیفه حمایت و رشد فرزندان که تا پیش از این به عهده  والدین بود و فرزند را در محفل عشق 
و همبستگی رشد می داد به یکی از خدمات اقتصادی مدرن تبدیل شد. امروزه همان طور که نان 
را از بیرون می  خریم و دیگران برایمان خانه می  سازند؛ تربیت فرزندان نیز باید از خارج خانواده 
تامین کنیم. حتی مجبوریم برای خرید خدمات تربیتی کودکان شاغل باشیم تا طبق الگوی 
توسعه، خدمات مدرن و بهتری تهیه و فرزندان خوبی تربیت کنیم. گویا این روزها تربیت کودکان 
نیز به نوعی از سیستم تفاخر و تجمل تبدیل شده است که باید برای حفظ شأن خانواده تهیه شود.
اما آیا هدایت پرورش کودک به خارج از آغوش پدر و مادر درست است؟ آیا کودکان از آسیب 
رشد در محیط کسب و کار که منفعت تعیین کننده  ارائه خدمات هستند در امانند؟ خیر پاسخ 
روانشناسان به این سوال منفی است. هرقدر که خدمات ارائه شده نوین و کامل و رنگارنگ باشد 
هیچ گاه جایگزین تعامل عاطفی پدر و مادر و طفل نخواهد شد. لازم نیست برای آشکار شدن 
این نتایج صبر کنیم. سال هاست که روانشناسان کودک و متخصصین تربیت از خطرات ناشی 
از دوری طولانی مدت کودکان از والدین هشدار می  دهند. آماری که از این افراد خبره به دست 
می رسد کاملًا مغایر با آن چیزی است که توسط رسانه و منافع صنعت مهدکودک و مدارس 

مدرن ارائه می  شود.
دکتر بورتن وایت سرپرست پروژه پیش دبستانی هاروراد پس از سال ها تجربه چنین بیان می  کند 
که با تجربه سی سال تحقیق درمورد رشد کودکان هیچ جایگزینی برای مراقبت از نوزاد و نوپا 
توسط پدر و مادر وجود ندارد. مخصوصاً وقتی که قرار باشد فرزندان مان به جای رشد در محیط 
خانه و تعامل با دیگر اعضای خانواده، ساعت  های طولانی در موسسات و مراکز نگهداری به سر 
برند. البته شاید کمتر کسی باشد که با نگاه عاقلانه این موارد را رد کند که هیچ خدماتی توسط 
موسسات و پرستار و مربی نمی تواند جایگزین تعامل مستقیم بین پدر و مادر و طفل شود. امروزه 
نگاه اقتصادی به فرزندآوری موجب شده است تا والدین جوان صلاحیت خود را صرفاً در انتخاب 

لباس و اسباب بازی و برنامه های پرورش کودک ببینند. 

سرمایه داری و صنعت خانواده

 تروماهای کودکی را جدی بگیرید
کودکانیکهترومایشناختهشدهراتجربهکردهاندرامیتوانبااستفادهازفرممختصرشاخصواکنشPTSDوابزارارزیابیروانیاجتماعیبرایترومایپزشکیارزیابیکرد

خبر آنلاین / »سرنوشت« و »اراده ی آزاد« دو مفهوم مهم در فلسفه و روان شناسی هستند که به 
طور گسترده مورد بحث قرار می گیرند. این دو مفهوم در بسیاری از موارد به عنوان متضادهای 
یکدیگر در نظر گرفته می شوند، به گونه ای که وجود یکی ، فقدان دیگری را به ذهن متبادر می 
کند. در اینجا، ما به بررسی این دو مفهوم و رابطه آنها با یکدیگر خواهیم پرداخت و سعی خواهیم 
کرد تا به سوال اصلی پاسخ دهیم که آیا دو مفهوم »سرنوشت« و »اراده ی آزاد« می توانند هم زمان 

و توامان وجود داشته باشند؟
عده ای بر این باورند که »سرنوشت« به طور کلی به ضرورت وقوع یک رویداد خاص یا سناریوی 
مشخص در زندگی فرد اشاره دارد از این دیدگاه ما نقشی فعّال در تعیین آینده ی خود نداریم و 
همه چیز برای ما تعیین شده است. در تعریفی دیگر »سرنوشت« بیانگر وضعیت و است که یک 
فرد در اینده خواهد داشت که نتیجه ی شرایط تاریخی، اجتماعی ، فرهنگی و یا ژنتیکی می 
باشد در این رویکرد، سرنوشت به عنوان یک نتیجه از عوامل بیرونی و درونی که از کنترل فرد 
خارج است تعریف می شود در واقع فرد در برابر آن ناچار است. بطور مثال، ما در انتخاب پدر و 
مادر، طبقه اجتماعی، درون گرا یا برون گرا بودن مان و یا حتی کشوری که در ان بدنیا امده ایم 

نقشی نداشته ایم.
در مقابل این نظریه، عده ای از اندیشمندان تاکید بر» اراده ی آزاد« دارند یعنی هر فرد بر اساس 
تشخیص و خواسته های خود قدرت تصمیم گیری دارد. طبق این دیدگاه، انسان می تواند در مسیر 
زندگی تصمیم  ها یی را بگیرد که باعث تأثیر و تغییر در آینده شخصی او می شود. بنابراین، این 
دیدگاه بر این اعتقاد استوار است که انسان قدرت انتخاب دارد و می تواند با تصمیم گیری های خود 

راهی مشخص را برای خود تعیین کند.
در روان شناسی، سرنوشت به عنوان نتیجه ای از تصمیمات و رفتارهای گذشته فرد تعریف می شود 
و به طور معمول، به صورت یک الگوی تکرار شونده در زندگی فرد در نظر گرفته می شود. این 
دیدگاه بیان می کند که شما در برداشتن اولین قدم در هر مسیری آزاد هستید، اما به محض اینکه 
آن قدم را بردارید، قدم های بعدی شما اجتناب ناپذیر و قابل پیش بینی می شود. بطور مثال شما 
در دوران دبیرستان این انتخاب را دارید که از بین رشته های متنوع یکی را انتخاب کنید اما همین 
که یک رشته را انتخاب کردید،درجه آزادی عمل شما در انتخاب رشته های دانشگاهی محدود 
می شود و در مسیر مشخصی سوق داده می شوید در واقع مسیرهای بعدی و فرصت هایی که بر 
اساس انتخاب اولیه با ان روبرو می شوید از منظر روانشناسی سرنوشت شماست »سرنوشت« و 
»اراده ی آزاد «به عنوان دو مفهوم متضاد و مانعه الجمع در نظر گرفته می شوند. به عبارت دیگر، 
وجود »سرنوشت« به نوعی باعث ناچاری و نبود» اراده ی آزاد« در برخی از تصمیمات و رفتارها 

می شود. اما با این حال، این دو مفهوم توامان در زندگی انسان وجود دارند.
حال اگر بیاییم نگاهی التقاطی داشته باشیم و محدودیت» سرنوشت« را با تعریفی که از» اراده 
ازاد« داده ایم ترکیب کنیم به مفهوم متقاعد کننده تری دست پیدا خواهیم در معنای اخیر ،» 
اراده ی آزاد« به فرد اجازه می دهد که با توجه به شرایط و محدودیت های موجود، تصمیمات خود 
را بگیرد و رفتار خود را انتخاب کند.نکته در خور در این تعریف این است که محدودیت های 
موجود همان سرنوشت انسان است که از کنترل او خارج است، به عنوان مثال، فرض کنید که 
یک فرد تصمیم گرفته است که برای تحصیل در خارج از کشور برود و در یک رشته خاص درس 
بخواند.شاید در نگاه اول این تصمیم به عنوان یک انتخاب آزادانه شناخته می شود، اما نباید از نظر 
دور داشت که ورود به این دانشگاه و رشته با توجه به شرایط و محدودیت های ورود به دانشگاه 
های دیگر به او تحمیل شده است. در این صورت، تصمیم فرد به نوعی با توجه به شرایط و عوامل 
خارجی تعیین می شود و به همین دلیل، می توان گفت که علیرغم انتخاب فردی اما» سرنوشت« 
نیز در این تصمیم نقش داشته است. »سرنوشت« در تمامی کنش های انسانی نقش تعیین کننده 
ای دارد ولی این واقعیت بمعنای نادیده گرفتن » اراده ی آزاد« و قدرت انتخاب فرد نخواهد بود. 
بعبارتی »سرنوشت« کلیات زندگی انسان را متاثر می کند اما اهداف جزئی تر به انتخاب و اراده 
انسان بر می گردد این بدین معناست که ازادی اراده و سرنوشت بعنوان دو مفهوم پارادوکسیکال 

، توامان در زندگی انسان نقش اساسی دارد.
رابطه ی بین »سرنوشت« و» اراده ی آزاد« به عنوان یک رابطه پیچیده، به شرایط و عوامل 
مختلفی، وابسته است. در برخی موارد، »سرنوشت« به عنوان یک عامل محدود کننده برای» 
اراده ی آزاد «فرد شناخته می شود، در حالی که در دیگر موارد، به عنوان یک عامل تعیین کننده 
ی مثبت و همسو با اراده ی فرد عمل می کند.بطور مثال دو نفر را تصور کنید که یکی در خانواده 
متمول و فرهنگی و دومی در خانواده ای با پایگاه اجتماعی بسیار فرو دست بدنیا امده یعنی در 
شرایط کاملا متفاوت اجتماعی شده اند با فرض یاد شده »سرنوشت« اولی بعنوان متغیری است 
که همسو با رشد و توسعه فردی همراه است اما »سرنوشت« شخص دوم بعنوان عاملی بسیار 
محدود کننده در زندگی عمل می کند، همانگونه که بدان اشاره شد »سرنوشت« تا حدودی 
تعیین کننده ی زندگی است اما نمی تواند از وجود »اراده ی آزاد« و قدرت انتخاب فرد کاسته شود 
زیرا علیرغم محدودیت هایی که» سرنوشت« تحمیل می کند ، اما انسان ها همچنان بیشترین 

قدرت را برای تغییر و تصمیم گیری دارند.

»سرنوشت« یا »اراده آزاد«
توامان در زندگی انسان وجود دارد؟
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شرکت ملي پخش فرآورده هاي نفتي منطقه زنجانمحل اجراي مناقصه

46.813.966.442 ریالمبلغ برآورد حدودأ

2.340.698.322 ریال بصورت ضمانت نامه بانکي یا واریز نقدیبهحساب2172588016002بنام عامل ذیحساب شرکت ملي پخشنوع تضمین و مبلغ شرکت در مناقصه
فرآورده هاي نفتي منطقه زنجان نزد بانك ملي

از ساعت10روزدوشنبه مورخه1402/09/13لغایت ساعت10روزیکشنبه تاریخ1402/09/19مهلت زماني دریافت اسناد مناقصه از سایت

ساعت10روزسه شنبه تاریخ1402/09/28تاریخ تشکیل جلسه توضیح اسناد

ساعت12روزیکشنبه تاریخ1402/10/03مهلت زماني ارسال پیشنهاد

ساعت11روزدوشنبه شنبه تاریخ1402/10/04زمان بازگشایي پاکت ها

 

شرایط متقاضیان شرکت در مناقصه
شرکت ها ورستوران داران

مدارك لازم براي شرکت ها: 
۱-احرازامتیارقابل قبول براساس معیارهاي ارزیابي توانمندي بهداشتي ،ایمني و زیست محیطي HSE *۲-احراز امتیاز قابل قبول در ارزیابي کیفي

۳-مستندات ارائه شده باید اصل و یا برابر اصل باشند.                *۴-ارائه کداقتصادي–کد ثبت در پایگاه اطالع رساني مناقصات کشورالزامیست .
5-گواهینامه صالحیت ایمني پیمانکارانو صالحیت پیمانکاریاز اداره کار استان                                                      *۶-داشتن ظرفیت کاري.

مدارك الزم برایرستورانها:
۱-ارائه صالحیت از اداره بهداشت شهرستان زنجان *۲-احرازامتیارقابل قبول براساس معیارهاي ارزیابي سادهتوانمندي بهداشتي ،ایمني و زیست محیطي 

HSE )مطابق دستورالعمل پیوست( *۳-داشتن حداقل سه مورد سابقه کار مرتبط با موضوع و حسن سابقه کار در کارهاي قبلي

تجديدمناقصه عمومي )فشرده( يك مرحله اي به شماره تجديدمناقصه عمومي )فشرده( يك مرحله اي به شماره 16139361613936

روابط عمومي شرکت ملي پخش فرآورده هاي نفتي ايران منطقه زنجان
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ایسنا/  انتخابات فدراسیون ژیمناستیک اواخر اسفند سال 
این  رئیس  عنوان  به  عابد حقدادی  و  برگزار شد  گذشته 
روند  به  توجه  با  انتخابات  این  اما  انتخاب شد  فدراسیون 
و  درگاهی  اینچه  صلاحیت  نشدن  اعلام  یعنی  انتخابات 
خروج طرفدارانش مورد تایید فدراسیون جهانی قرار نگرفت 
و هنوز هم فدراسیون جهانی حقدادی را به عنوان رئیس 
المپیک  این روکمیته ملی  از  ندارد.  قبول  این فدراسیون 
برای به وجود نیامدن مشکل، اینچه درگاهی را برای حضور 
در مجمع کمیته ملی المپیک دعوت کرد و او هم در این 

نشست حضور پیدا کرد.
 روسای فدراسیون های عضو مجمع، اعضای هیات 
در  مربیان  و  داوران  ورزشکاران  نماینده  و  اجرایی 

مجمع حاضر هستند. 
محمود خسروی وفا، رییس کمیته ملی المپیک در آغاز این 
جلسه بیان کرد: اولین مجمع بعد از انتخابات کمیته ملی 
المپیک است و خوش آمدید. کیومرث هاشمی جلسه فوری 
برایش پیش آمده است و ماموریت دارد آنجا برود اگر بتواند 
آخر مجمع خودش را می رساند. از کسانی که در گذشته در 
کمیته ملی المپیک زحمت کشیدند تشکر می کنم. در این 
یک سال که کار را شروع کردیم، با انگیزه کار کردیم و هیات 
اجرایی هم دنبال کار هستند.  او ادامه داد: با این تیم هیات 
اجرایی کار را شروع کردیم که باعث شد با انرژی کار کنم و 
کار برایم سخت تر شده است. امیدوارم رو سفید بیرون بیاییم 

و کارنامه قابل قبولی ارائه دهیم.
 وضعیت بودجه کمیته ملی المپیک از شش ماه اول 

تا دوم ۱۴۰۱
در  المپیک  ملی  کمیته  دبیرکل  هاشمی،  مناف  ادامه  در 
مجمع بیان کرد: شش دستور جلسه رسمی داریم و چند 
موضوع هم در انتها در مورد آن بحث می کنیم. کمیته ملی 
المپیک در حالی با ریاست و هیات اجرایی جدید کار خود را 
آغاز کرد که شرایط از لحاظ ساختاری و بودجه ای مشخص 
بود. ما 2۳۹ میلیارد تومان بودجه اعتباری در سال ۱4۰۱ 
داشتیم و دوستان در شش ماه اول سال آن را توزیع کردند. 
در شش ماه دوم بودجه ما به سقف ۸2۰ میلیارد تومان 
در  فدراسیون ها  بودجه   و شاخص های  کرد  پیدا  افزایش 

۱۰ جلسه بررسی شد. ما 2۰۰ میلیارد تومان در مرحله 
تومان  پرداختی داشتیم. 2۰ میلیارد  به فدراسیون ها  اول 
برای مربیان و خرید تجهیزات پرداخت شد و ۳۰ میلیارد 
تا  بود  المپیک  ملی  کمیته  رییس  اختیار  در  هم  تومان 
براساس ضرورت و اولویت توزیع کند. ما بودجه هایی هم 
از دستگاه های دیگر گرفتیم؛ برای نمونه 2۳ میلیارد تومان 

شهرداری تهران داد.
او ادامه داد: شرکت اقتصادی کمیته ملی المپیک توسط 
مجمع قبل منحل شده بود که الان احیا شده و برای سال 
بعد فعالیت خود را آغاز می کند. گزارش حسابرس مهم ترین 

بحث است و در هیات اجرایی نیز به تصویب رسیده است .
 آخرین وضعیت تصرف زمین کمیته ملی المپیک در 

اشرفی اصفهانی
اشرفی  در  المپیک  ملی  کمیته   زمین  مورد  در  هاشمی 
اصفهانی بیان کرد: این زمین  معارض داشته است و تیم 
حقوقی کار را دنبال کردند و معارض را محکوم کردیم. از 
طرفی برای این که ارزش افزوده بیش تری در کمیسیون 
ماده ۵ داشته باشیم دنبال پروانه ساخت هستیم و پروانه 
ساخت بگیریم. ارزش ملک از ۶۰۰ میلیارد به هزار میلیارد 

افزایش پیدا می کند. از آن جا  که معارض مجد پیگیر بود 
با هماهنگی شهردار منطقه 2، در حال دیوار کشی هستیم 

تا زمین در اختیار قطعی  کمیته ملی المپیک قرار بگیرد.
 احیای شرکت اقتصادی کمیته ملی المپیک

وی در مورد انحلال و احیای شرکت اقتصادی کمیته ملی 
کمیته  مجمع،  آخرین  مصوبه  اساس  بر  گفت:  المپیک 
اقتصادی در شهریور ۱4۰۱ منحل شده بود اما با پیگیری 
رییس کمیته ملی المپیک و پس از برگزاری جلسات زیاد 
با دستگاه های نظارتی اجازه دادند این شرکت در راستای 
اهداف کمیته، کارهای اقتصادی را انجام دهد و حکم سال 
۱4۰2 بر احیای آن بوده است. الان حکم قطعی ابلاغ شده و 
اعضای هیات مدیره و مدیر عامل بعد از مجمع امروز و کسب 

اجازه از اعضای مجمع، معرفی می شود.
 لباس کاروان در هانگژو حاشیه نداشت

هاشمی در مورد عملکرد کاروان ایران در بازی های آسیایی 
تصریح کرد: بازی های آسیایی هانگژو در شرایطی برگزار 
شد که به خاطر کرونا کشور تحت شعاع قرار گرفته بود و 
بازی ها هم یک سال به تعویق افتاد. پرچمداران کاروان آقای 
فروغی و خانم کیانی بودند. برای اولین بار در حوزه لباس و 

مباحث کاروان حاشیه ای نداشتیم یا حاشیه ها کم بود. بیش 
از ۳۰ جلسه با کادر مربیگری رشته ها و ۳4 جلسه با روسای 
فدراسیون ها داشتیم. پنج جلسه ستاد عالی بازی ها با حضور 
وزیر وقت برگزار شد و یک جلسه هم با حضور کیومرث 
هاشمی داشتیم. تعدادی از فدراسیون ها سرپرست داشتند 
و کار هماهنگی سخت بود. پیش بینی اولیه در کمیسیون 
فرهنگی مجلس ۵4 مدال بود؛ ۱4 طلا، ۱۵ نقره  و 2۵ برنز 
که تغییر چندانی نداشتیم. ما باید تلاش کنیم در دوره های 
آتی جایگاه ایران رو به بالا رفتن باشد. ما رشته ای که عالی 

بود را در هانگژو نداشتیم.
 هیچ رشته ای در هانگژو عالی نبود!

به گفته دبیرکل کمیته ملی المپیک عملکرد رشته ها در 
بازی های آسیایی هانگژو در چهار گروه تقسیم بندی شد و 
چون هیچ رشته ای در گروه عالی قرار نگرفت بنابراین از 
خیلی خوب تقسیم بندی انجام شد. خیلی خوب: کشتی، 
والیبال، صخره نوردی، شطرنج، ووشو، کوراش و ژیمناستیک

و  میز  روی  تنیس  اسکیت،  کاراته،  دوومیدانی،  خوب: 
دوچرخه سواری

متوسط: تکواندو، وزنه برداری، کبدی، شمشیربازی و قایقرانی
انتظار نتیجه بهتر: در گروه چهار دو تحلیل وجود داشت 
برخی معتقد بودند که آن ها ضعیف هستند اما با جمع بندی 
نتیجه  این  به  داشتیم  المپیک  ملی  کمیته  رئیس  با  که 
به عنوان رشته های  را  به آینده آن ها  نگاه  با  رسیدیم که 
تیروکمان،  شامل  رشته ها  این  کنیم.  یاد  انتظار  از  دور 
بوکس، سوارکاری، تیراندازی، بسکتبال، بدمینتون، جودو، 

جوجیستو، فوتبال، تنیس، شنا و شیرجه، هندبال بودند.
 اسامی دیگر اعضای مجمع غیر از روسای فدراسیون ها به 

شرح زیر است: 
کارشناسان خبره: نصرالله سجادی، محمد پولادگر، مهدی 

علی نژاد، فریبا محمدیان و مریم کاظمی پور
نماینده داوران و مربیان: سیمین رضایی از تنیس روی میز و 

محسن نصراصفهانی از تیراندازی
نماینده باشگاه ها: مجموعه ورزشی نفت و دانشگاه آزاد

باقری معتمد، احسان حدادی،  نماینده ورزشکاران: محمد 
محمد بیداریان، زهرا نعمتی، ثریا آقایی و ذبیح الله پورشیب.

آغاز مجمع کمیته ملی المپیک بدون حضور وزیر
مجمععمومیوسالانهکمیتهملیالمپیکباحضوررییسکمیتهملیالمپیکآغازشد

همشهری آنلاین /  بهروز یاری درباره کنار رفتن پژمان درستکار 
از هدایت تیم ملی کشتی آزاد و انتخاب محسن کاوه به عنوان 
سرمربی جدید تیم ملی کشتی آزاد، اظهار کرد: به اعتقاد من 
توقع و انتظار مردم از کشتی بالاتر رفته است. ۱۰ یا ۱۵ سال 
نفرات ما در مسابقات جهانی مدال می  اگر یک سوم  پیش 
گرفتند اگر قبولی هم نبود حداقل از نظر مردم مردودی هم 
حساب نمی شد اما در 2 یا ۳ سال گذشته صرف نظر از غیبت 
روس ها هر چند ما موفق به کسب ۶ یا ۷ مدال شدیم اما باز هم 
انتظار مردم از کشتی تامین نشده است. شرایط به شکلی است 
که حسن یزدانی که در ۱۰ سال گذشته همیشه فینالیست 
بوده با شکست مقابل دیوید تیلور گویی که بزرگترین جرم دنیا 
را مرتکب شده و تیمی هم که 4 یا ۵ مدال گرفته را شکست 
خورده می دانیم. البته شاید هم مردم درست می گویند و این 

یک شکست بوده است.
دارنده یک مدال برنز جهان، 2 طلای بازی های آسیایی و ۳ 
طلای قهرمانی آسیا، با اشاره به کنار رفتن پژمان درستکار از 
هدایت تیم ملی، خاطرنشان کرد: این شکست از نگاه مردم یک 
گردن گیر می خواست و چه کسی بهتر از پژمان درستکار که 
این جرم را گردن بگیرد. در چنین شرایطی برای آرام و اقناع 
کردن افکار عمومی این تغییر کلید خورد. البته دبیر هم گفته 
بود که کادر فنی باید پاسخگوی این نتایج باشد. خود دبیر هم 
به عنوان رییس حال حاضر فدراسیون کشتی باید درباره ۸۰ 

سال عملکرد این فدراسیون پاسخگو باشد!
وی ادامه داد: دبیر در چند فاکتور عملکرد خوبی داشته اما 
در برخی ابعاد نیز ضعیف بوده است. دبیر همیشه می گوید 
تیم نهم و یازدهم دنیا را تحویل گرفتم اما باید گفت شما 4 
سال است که رییس فدراسیون هستید. این بحث که روسای 
فدراسیون های ما مثل خادم و یزدانی خرم نیز همانند دبیر در 
سال های ابتدایی نتایج خوبی گرفتند اما در ادامه افت کردند 
باید به طور دقیق مورد بررسی قرار گیرد و دلایل آن موشکافی 
شود. یاری درباره استعفای ناگهانی پژمان درستکار، گفت: من 
دو ساعت مانده به اعلام این خبر، با درستکار صحبت کرده بودم 

و او در صحبت هایش هیچ اشاره ای به استعفا نکرد. درستکار 
حتی دو پایش را با هم جراحی کرد تا طول درمانش کمتر شود. 
بعد از استعفا هم هر چه با او تماس گرفتم پاسخ من را نداد. 
نمی دانم چه اتفاقاتی رخ داد که به کناره گیری او منجر شد. 
حتی در یک جمع مربیان سازنده هم به علیرضا دبیر گفتم آیا 
او را مجبور به استعفا کردید که آن را رد کرد و گفت "اصلا. او 

خودش استعفا داد".
چندان  مربی  تغییر  اینکه  بیان  با  ایران،  کشتی  پیشکسوت 
نقشی در عملکرد کشتی گیران تیم ملی نخواهد داشت، گفت: 
حتی اگر آقا تختی را بیاورند، سایتی اف هم بیاید، تمام مربیان 
سال های قبل تیم ملی مثل مرحوم بلور، زندی و دیگران هم 
بیایند، منصورخان برزگر هم اضافه شود و همه در کنار هم 
تیم ملی کشتی آزاد را در دست بگیرند، باز هم اتفاق خاصی 

نمی افتد و هیچ تاثیری نخواهد داشت!
وی درباره چرایی این اعتقاد خود، خاطرنشان کرد: بخاطر اینکه 

ما دانشی نداریم. همه کارهای ما بر اساس آزمون و خطاست. 
مربی تیم ملی ما باید در نهایت فوت در سوت کند. تاکتیک 
یک کشتی گیر در همان مراحل ابتدایی ساخته می شود. یک 
سازنده 4 یا ۵ سال کار می کند تا یک ساختمان را بسازد و آن را 
به بنگاهی بدهد تا آن را بفروشد، اگر آن املاکی توانست بگوید 
در این یک سالی که ساختمان دست من است من توانستم به 
استحکام آن اضافه کنم، سرمربی تیم ملی هم می تواند ادعا 
کند روی بچه ها تاثیر گذار بوده است. مربی تیم ملی می تواند 
نهایتا ۱۰ درصد درست کند اما در مقابل می تواند ۹۰ درصد 
تخریب کند. علیرضا حیدری می گفت ما اگر یک مینی بوس 
به  و  را سوار کنیم  بگذاریم و مردم عادی  آزادی  دور میدان 
مسابقات جهانی ببریم باز هم 4 مدال می گیریم چون کشتی 
در خون ایرانی هاست! یاری تصریح کرد: من در انستیتو کشتی 
فعالیت دارم، متاسفانه ما هنوز ابزارهای سنجش سطح آمادگی 
جسمانی را نداریم. رنگرز می گفت ما هنوز یک ضرب دو ضرب 

می زنیم. تمام مکمل هایی که در فدراسیون استفاده می شود 
اساس  بر  و  نداریم  برنامه  جزییات  است.  گذشته  تاریخشان 

آزمون و خطا و تجربیات شخصی جلو می رویم.
آزادکار سابق تیم ملی، درباره انتخاب محسن کاوه، گفت: هر 
کسی در المپیک ببازد جرمش به مراتب سنگین تر از مسابقات 
جهانی خواهد بود. محسن کاوه در این ماجرا نیز گردن گیر دوم 
خواهد بود. قطعا منصور برزگر و محسن کاوه به لحاظ تجربه 
متمایز با دیگر مربیان در ایران هستند. فدراسیون راهی جز 

انتخاب او نداشته است.
وی ادامه داد: آن ها که مدعی اند ما می توانیم، بیایند و برنامه 
خود را ارائه کنند. اگر کسی توانست یک برنامه 2 صفحه ای 
بنویسد. کاوه و درستکار سال ها با هم تعامل داشتند. سال ها 
در لیگ تیمداری کردند. نکته مثبت پژمان درستکار این بود 
که زبان کشتی گیران را می فهمید. حسن یزدانی یکبار می گفت 
من برای همه مربیان تیم ملی احترام قائلم اما پژمان درستکار 
را دوست دارم. به نظر من در این شرایط محسن کاوه بهترین 
گزینه برای هدایت تیم ملی بود. یاری در پاسخ به این سوال که 
بهتر است چه کسانی به کادر فنی اضافه شوند، گفت: کسانی 
باید بیایند که بتوانند بار از روی دوش کشتی بردارند. برخی 
می گویند قهرمان جهان و المپیک بیاید، مگر قرار است آن ها 
بروند روی تشک کشتی بگیرند؟ مربیانی باید بیایند که در 
این چند ماه شبانه روزی در اردو بمانند. قاطبه مربیان ما اردو 
اردوی تیم ملی  گریزند و حتی حاضر نیستند یک شب در 
بمانند. دارنده مدال برنز جهان در پایان در پاسخ به این سوال 
که آیا کشتی آزاد ایران شانس کسب مدال طلا در المپیک 
پاریس را دارد یا خیر، گفت: احساس من این است که در این 
المپیک فشار روانی روی تیم زیاد باشد. اگر قرعه های خوب 
مثل برخی چهره ها که قهرمان المپیک شدند، نصیب ما شود 
قطعا تاثیرگذار است. از سوی دیگر اگر ابر و باد و مه و خورشید 
و فلک یاری کنند، کشتی گیر سنگین وزن آمریکایی نیاید و 
امیرحسین زارع به مدال طلای  از خدا مدد بخواهیم، شاید 

المپیک برسد.

خود آقا تختی هم به تیم ملی کشتی بیاید فایده ندارد 

صدای زنجان / علی سپهری رییس هیات تکواندو استان زنجان در آئین اختتامیه نمایشگاه و 
جشنواره عزت و پیشرفت، با تاکید بر اینکه تکواندو زنجان همواره برای قرار گرفتن در مسیر 
پیشرفت، برنامه ریزی کرده است، گفت: معتقدیم در ورزش امروز که کاملًا به صورت حرفه ای 

دنبال می شود، باید با برنامه حرکت کرد.
وی با اشاره به اینکه تکواندو یکی از رشته های موفق استان زنجان بوده و توانسته است با بیش از 
4۳ سال قدمت، افتخارات متعددی را برای ورزش استان به ارمغان بیاورد، افزود: آنچه که امروز 
تکواندو زنجان به دنبال دست یابی به آن است، مدال المپیک بوده و برای آن برنامه ریزی کرده 
است؛ چرا که معتقدیم کسب مدال المپیک می تواند تکمیل کننده افتخارات این رشته در استان 

باشد.
این فعال ورزشی با اشاره به اینکه تکواندو زنجان از دیرباز تا به امروز توانسته است در میادین 
بین المللی، جهانی و آسیایی به افتخارات ارزشمندی توسط ورزشکاران، مربیان و داوران دست 
یابد، تصریح کرد: بدون شک همه این افتخارات به واسطه انجام کار تیمی بوده که در قالب هیأت 
تعریف می شود، به همین خاطر معتقدیم با تداوم این کار تیمی می توان به مدال بزرگ ترین 

آوردگاه ورزشی دنیا یعنی المپیک دست یافت.
رئیس هیأت تکواندو استان زنجان با یادآوری اینکه در حال حاضر 2۳ هزار ورزشکار در استان 
زنجان در رشته تکواندو مشغول به فعالیت بوده و این تعداد ورزشکار در ۵4 باشگاه ورزشی 
تمرینات خود را زیر نظر مربیان مجرب انجام می دهند، خاطرنشان کرد: با توجه به اهمیت توسعه 
زیرساخت های ورزشی، افزایش این زیرساخت در قالب 2۶۰ مترمربع زیربنا در دستور کار قرار 

گرفت.
سپهری با بیان اینکه احداث خانه تکواندو استان متشکل از پایگاه قهرمانی ویژه قهرمانان و 
تیم های استان، یکی از اقدامات ارزشمند هیأت تکواندو استان در راستای ایجاد زیرساخت و بستر 
مناسب برای توسعه کمی و کیفی این رشته در استان زنجان بود، افزود: برای تحقق این موضوع 
۱۵ میلیارد ریال اعتبار هزینه شد، به همین خاطر تکواندو زنجان در سال جاری یکی از سال های 

پرفروغ خود را در حوزه هزینه کرد پشت سر گذاشت.

رییسهیئتتکواندواستانزنجان:

مدال المپیک افتخارات تکواندو زنجان را تکمیل می کند

برنا/ بوکسور تاریخساز ایران گفت: بوکس کوبا در دنیا حرف برای گفتن دارد و نگاهم به حضور 
"فونتس" در ایران مثبت است.

اظهار کرد:  بوکس  تیم ملی  برای هدایت  دانیال شه بخش درخصوص حضور مربی خارجی 
فدراسیون قدم خوبی برداشت که مربی کوبایی به خدمت گرفت. انتظار خانواده بوکس این است 
که تیم ملی برنامه مناسبی داشته باشد. بوکسورها همه امیدشان تیم ملی است اما این درحالی 
است که ما بعد از بازیهای آسیایی خانه نشین هستیم و فکر می کنم حضور مربی کوبایی در این 

شرایط ما را امیدوار کند.
وی افزود: کوبا در بوکس حرفی برای گفتن دارد و دنیا همیشه روی بوکس این کشور حساب ویژه 
باز می کند همه تلاش ما این است که بتوانیم در کنار این مربی رشد کنیم. البته شروع کار هم 
مهم است که به چه شکل باشد چون اردو به تنهایی کار ساز نیست و باید در کنار اردوها برنامه 
های خارجی را هم دنبال کنیم. البته یکی از درخواست های این مربی کوبایی هم همین شرکت 

در تورنمنت های خارجی است.
عضو تیم ملی بوکس در ادامه گفت: اواخر اسفندماه مسابقات کسب سهمیه المپیک را داریم و 
کار سختی پیش روی ما است. خودم مقداری از بوکس فاصله گرفتم که همین کار را برایم سخت 
میکند. دو مبارزه در مسابقات حرفه ای داشتم اما از حالا باید خودم را آماده رقابت های کسب 
سهمیه المپیک کنم. هدف من المپیک است و دوست دارم کلکسیون مدال های بوکس ایران را 

با کسب مدال در این بازیها کامل کنم.
بوکسور تاریخساز ایران افزود: انشاالله فدراسیون نگاهی امیدوار کننده داشته باشد تا بوکسورها با 
روحیه بهتری تمرین کنند. البته انتظار می رود فدراسیون نگاهی هم به استانها داشته باشد چون 

همین استانها کلی پوئن دارند که می توان به درستی از آنها استفاده کرد.
شه بخش در واکنش به اینکه گفته می شود مربی کوبایی رزومه خوبی ندارد، گفت: کوبا اسمش 
کوبا است و هر چقدر که بد باشد مطمئنا دانش لازم را دارد اما قابل ذکر است که ما خودمان 
هم مربی های خوبی داریم  که از حضورآنها می شود استفاده کرد. منتظرم که با این مربی تمرین 
داشته باشم و انشاالله بتوانیم بهره ای هم از او و دانشش ببریم. بهتر است امیدوار کننده به او نگاه 

کنیم.

بوکسورتاریخسازایرانگفت:

می خواهم کلکسیون مدال های بوکس ایران را کامل کنم

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده 

توفیقی  آقای جواد  مالکانه  تصرفات  قانون صدرالعشاره  هیات  رای  برابر 
به مساحت  مزروعی  زمین  قطعه  به ششدانگ یک  نسبت  فرزند خلیل 
روستای  در  واقع  اصلی  از ۱۰  فرعی  پلاک ۱۲۱۹  مترمربع    ۴۹۶۰/۳
دیزج بالا بخش ۷ زنجان خریداری از آقایان بالاعلی اسکندری و مهدی 
صفری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱5 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
انتشار  تاریخ  از  می توانند  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
دادخواست  اعتراض  تسلیم  تاریخ  از  ماه  اخذ رسید ظرف مدت یک  از 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول 
شد. خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  مقرر  مهلت  در  اعتراض 

تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۲/۰۹/۱5
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۰/۰۲

برابر رای هیات قانون صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای اصغر رستمی  فرزند 
به مساحت ۱۰۱۸/۴   به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی  شعبان نسبت 
مترمربع پلاک ۱۳۹۱ فرعی از ۱۰ اصلی واقع در روستای دیزج بالا بخش 
به  لذا  اله محمدی محرز گردیده است.  آقای قدرت  از  ۷ زنجان خریداری 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۲/۰۹/۱5
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۰/۰۲

برابر آرا هیات قانون صدرالعشاره تصرفات مالکانه آقای حسین خطیبی 
فرزند محمد نسبت به ششدانگ ۲ قطعه زمین مزروعی بالسویه در پلاک 
محمد  آقای  از  خریداری  زنجان  بخش ۷  بالا  دیزج  روستای  اصلی   ۱۰
خطیبی به شرح ذیل محرز گردید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.بدیهی است در صورت عدم وصول 
شد. خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  مقرر  مهلت  در  اعتراض 
مترمربع   5۹۰5/۴۲ مساحت  به  فرعی   ۱۲۹۲ ۱-پلاک 
مترمربع   ۱۳۴۷/۱۴ مساحت  به  فرعی   ۱۳۱۱ ۲-پلاک 

تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۲/۰۹/۱5
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۰/۰۲

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی                                                                                                  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی                                                                                                  

رئیس ثبت اسناد منطقه یک زنجان – علیرضا حسن زاده  سعید بهرامی رئیس ثبت اسناد و املاک

ایرنا/ رئیس هیات ورزش های زورخانه ای و کشتی پهلوانی استان زنجان گفت: توسعه این ورزش 
در استان با اجرای طرح شهید طوقانی در مدارس ابتدایی در حال پیگیری و اجراست.

محمود میرزایی افزود: طرح شهید طوقانی به منظور آموزش ورزش زورخانه ای و هنر مرشدی در 
تمامی مناطق، نواحی و مدارس ابتدایی مرکز استان اجرا شده است.

وی اضافه کرد: طرح استعدادیابی ورزش زورخانه ای در مدارس یکی از برنامه های ویژه این هیات 
از سال های گذشته تاکنون بوده است.

این مسوول ورزشی ادامه داد: خوشبختانه با اجرای طرح شهید طوقانی، آموزش این رشته ورزشی 
در مدارس به صورت تشکیلاتی، قانونمند و مدون با همکاری همه جانبه آموزش و پرورش 

پیگیری می شود.
به گفته این مسوول، با اجرای این طرح، آینده خوبی را می توان برای ورزش زورخانه ای استان 

پیش بینی کرد.
میرزایی افزود: بیش از ۹۰ درصد ورزشکاران زورخانه ای و کشتی پهلوانی استان که صاحب مقام 

و رتبه های اول تا سوم کشوری هستند از مدارس جذب شده اند.
وی خاطر نشان کرد: جذب ورزشکار در این رشته باید مستمر باشد در غیر این صورت چرخه 
آموزش و قهرمان پروری در آن مختل می شود که تحقق این امر نیازمند همکاری و مشارکت 

دستگاه های اجرایی از جمله آموزش و پرورش است.
استان زنجان ۱۱ زورخانه فعال دارد.

ورزش زورخانه ای زنجان با طرح شهید طوقانی توسعه می یابد
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ایسنا/ رئیس جمهور گفت: تلاش ما این است که از کسانی که 
درآمد هنگفت دارند و مالیات نمی دهند گرفته شود و در بودجه 
هیچ پایه مالیاتی جدیدی وجود ندارد و آنچه هست جلوگیری 
از فرار مالیاتی و گرفتن حقوق دولت که در واقع همان حقوق 
مردم است خواهد بود و مردم در این زمینه نگرانی نداشته 

باشند.
ابراهیم رئیسی برای دفاع از لایحه بودجه ۱4۰۳، روز  سید 
گذشته )سه شنبه ۱4 آذر ۱4۰2( در صحن مجلس شورای 
بخش های  با  دولت  همکاری  سال  یک  کرد:  اظهار  اسلامی 
مختلف به ویژه مجلس در اجرای لایحه بودجه ۱4۰2 باعث 
و  بیانجامد  تورم  مهار  و  تولید  رشد  اقتصادی،  رشد  به  شد 
بسیاری از چیز هایی که دشمنان تصور می کردند و توطئه و 

فتنه دشمنان علیه ملت بزرگ ایران را ناکام گذاشت.
این مدت دستگاه ها موفق شدند گام دیگری  افزود: در  وی 
در جهت رشد اقتصادی و تعالی کشور و نزدیک تر شدن به 

قله بردارند.
وی با بیان این که »در بودجه ۱4۰۳ تلاش شده هم درآمد ها و 
هم هزینه ها واقعی دیده شود.« ادامه داد: تلاش دولت معطوف 
به اجرای قانون بودجه ۱4۰2 بوده است. بودجه ۱4۰۳ مبتنی 
بر برنامه هفتم توسعه است و تلاش شده واقعیت مسائل دیده 

شود.
رئیس قوه مجریه همچنین با یادآوری اتفاقات این روز ها در 
غزه بیان کرد: شهادت ۶۵۰۰ کودک و به خاک و خون کشیده 
شدن زنان و مردان مجاهد فلسطینی مایه تاسف همه ما و امت 
اسلامی و جامعه بشری شده، اما آن چه بیشتر از این نسل کشی 
مایه تاسف است، این است آن هایی که مدعی حقوق انسان 

هستند یعنی آمریکا و غربی ها حامی این نسل کشی هستند.
وی با بیان این که »ملت ها امروز بخاطر فلسطین بپا خواسته اند 
و عدالت را فریاد میزنند« ادامه داد: باور داریم شهادت کودکان 
و زنان فلسطینی به حکومت رژیم صهیونیستی پایان خواهد 

داد.
و  سازمان ها  که  است  این  تاسف بارتر  کرد:  تصریح  رئیسی 
نهاد های بین المللی که در این زمینه وظیفه دارند کارآمدی و 
کارآیی خود را در مقابل نظام سلطه و آمریکا از دست داده اند، 
اما ما ناامید نیستیم و معتقدیم ملت ها امروز به پا خواسته اند 
را فریاد  بر جهان  نوین  و حقوق بشر، اجرای عدالت و نظم 
می زنند و همانطور که خداوند امت موسی را پس از کشتن 
کودکان توسط فرعون شکل داد و دست انتقام الهی بیرون آمد 
باور داریم شهادت کودکان و زنان فلسطینی به حکومت جعلی 
صهیونیستی پایان خواهد داد و شاهد پیروزی فلسطینی ها و 

نابودی رژیم جعلی صهیونیستی خواهیم بود.
رئیس جمهور در بخش دیگری از صحبت های خود با اشاره به 
شهید مدرس و اقداماتی که در مجلس انجام داده بود، خاطر 
نشان کرد: آن چیزی که از زندگی شهید مدرس سراغ داریم 
خداباوری، مردم باوری، اجرای عدالت و سخن حق است و او 
یک نماینده در تراز حکومت اسلامی و الگوی همه نمایندگان 

و مسئولان است.
وی همچنین با بیان این که تمام تلاش دولت و همکاران آن 
قانون  اجرای  به  مصروف  گذشته  سال  در  کشور  سراسر  در 
بودجه سال ۱4۰2 بوده، اظهار کرد: در این مدت تلاش شده 
که بودجه ذیل برنامه های ششم و هفتم توسعه اجرا شود. در 
لایحه بودجه سال ۱4۰۳ هم تلاش شده واقعیت دیده شود 
و واقع نگری از محور های قابل توجه این بودجه است و تلاش 
کردیم هم هزینه ها، هم درآمد ها واقعی دیده شود و هم برنامه 

واقعی ارائه شود.
رئیسی اضافه کرد: از همه شما برای تلاش تان در جهت اجرای 
انقلاب  فرزانه  رهبری  ابلاغی  سیاست های  اجرای  و  قانون 
اسلامی و تصویب برنامه هفتم تشکر می کنم و خسته نباشید 
می گویم. انشاالله در مسیر فرآیند تصویب قانون که شورای 
محترم نگهبان اظهارنظر خواهد کرد و اصلاحات احتمالی که 
انجام می شود برنامه هفتم توسعه ابلاغ شود و بتواند به عنوان 
برنامه کشور در جهت توسعه همه جانبه کشور تاثیرگذار باشد 
و ما بتوانیم برخلاف برنامه های پیشین که اعلام شد بیش از 

۳۰ تا ۳۵ درصد اجرایی نشده اعلام کنیم که برنامه اجرایی 
شده است و اینگونه نباشد که برنامه ای که با این زحمت تهیه 
و تصویب می شود حاصل اش این باشد که مانند برنامه های 

گذشته آن چنان که مورد نظر بوده اجرا نشود.
رئیس جمهور با تاکید بر این که »بودجه سال ۱4۰۳ مبتنی 
بر برنامه هفتم توسعه است«، اظهار کرد: این بودجه با نگاه به 
برنامه هفتم توسعه تهیه شده است. تلاش شده در این بودجه 
بسیاری از ناترازی هایی که امروز موجب رنج همگان است تراز 
شود آن هم با یک حرکت جهادی نه یک حرکت معمولی. 
این مدت صورت  در  که  درباره تلاش هایی  به دوستان  باید 
گرفته توضیحاتی را ارائه کنم. در جهت مهار تورم تلاش شده 
تورم عللی دارد یکی کسری بودجه و دیگری رشد نقدینگی و 

موضوع بعدی ناترازی بانک ها و برداشت هایی از بانک مرکزی
این بوده است که ما  بر  رئیسی اعلام کرد: در دولت تلاش 
کسری بودجه نداشته باشیم. در شش ماهه سال ۱4۰۰ که 
دولت آغاز به کار کرد ما با یک کسری بودجه بالایی یعنی 4۸۰ 
هزار میلیارد مواجه بودیم، اما با کسب درآمد و نه با استقراض و 
یا چاپ پول تلاش شد که در شش ماهه دوم این کسری از بین 
برود و اتفاق افتاد. درباره رشد اقتصادی که باید پیش از این 
به آن گفت دهه تعطیل که یک زمان ۰.4 درصد و یک زمان 
۰.۷ درصد و زمانی یک درصد بوده که در کل بخواهیم حساب 
کنیم در آن دهه رشد اقتصادی نداشته ایم و به صورت متوسط 
آنچنان که مورد انتظار بود نبوده است، اما در اولین سال شروع 
دولت سیزدهم ما رشد اقتصادی بیش از چهار درصد داشتیم. 
در سال ۱4۰۱ رشد اقتصادی بیش از چهار درصد بوده است 
بودجه  کسری  اسلامی  شورای  مجلس  و  دولت  تلاش  با  و 
نداشتیم. تلاش ما در سال ۱4۰2 هم همین است. رئیس دولت 
سیزدهم با اشاره به نگرانی همه از رشد نقدینگی و تورم بیان 
کرد: ما امروز شاهد هستیم که رشد نقدینگی به 2۶ درصد 
رسیده و هدف گذاری شده که تا آخر سال به 2۵ درصد برسد 
و مشخص می شود که دولت موفق شده رشد نقدینگی را مهار 
کند. رشد نقدینگی موجب کسری بودجه و تورم است. درباره 
ناترازی بانک ها و ضرورت انضباط مالی در کشور هم در قانونی 
که اخیرا تصویب شد و مراحل نهایی شدن خود را طی کرد 
به دولت آمد و ما هم آن را ابلاغ کردیم که ان شاالله اجرایی 
شود. برنامه بانک مرکزی در مساله بانک ها و موسسات مالی که 
مشکل ایجاد می کردند این بوده که بتواند وضعیت این بانک ها 
را روشن کند و مستحضرید که یکی پس از دیگری در حال 
تعیین تکلیف شدن است به مردم هم بار ها گفته شده که هیچ 
ناراحت نباشید چرا که تلاش دولت برای انضباط بخشی است 
و هیچ سهامدار و سپرده گذاری دچار مشکل نخواهد شد فقط 
بدانید تلاش برای انضباط مالی است و این وضعیت ناترازی باید 

حل شود که این کار از اول امسال آغاز شده است.
است  تورم  موجب  که  موضوعاتی  این  وقتی  داد:  ادامه  وی 
کنترل شود طبیعتا ما شاهد کاهش تورم خواهیم بود. تورم 

سالانه و نقطه به نقطه کاهشی شده و تورم ماهانه 2.2 درصد 
است. اگر انضباط مالی و توجه به هزینه ها و درآمد کامل انجام 
شود ما حتما شاهد کاهش تورم خواهیم بود که این امر رهبری 
فرزانه انقلاب است و خاص مجلس شورای اسلامی، دولت و 

همه مردم عزیزمان خواهد بود.
رئیس جمهور با بیان این که »تلاش شده نقدینگی را به طرف 
تولید هدایت کنیم« تصریح کرد: باید قابل سنجش باشد که 
چه میزان از نقدینگی به طرف تولید رفته است و این نقدینگی 
چگونه موجب رشد تولید شده است و چگونه موجب این شده 
که بیش از ۶۰۰۰ واحد صنعتی تعطیل و نیمه تعطیل وارد 
و  اول  مساله  مقاومتی  اقتصاد  در  تولید  تولید شود.  گردونه 
محوری است. تولید شعار سال و محور کار در دولت و مجلس 
شورای اسلامی است و تمام تلاش این است که تولید کننده 
دچار مانع و مشکل نشود. ما قوانین رفع موانع تولید، اقتصاد 
مقاومتی و سیاست های اصل 44 را داریم که قوانینی از این 

دست باید اجرایی شود.
وی با یادآوری این که »در اجرای سیاست های اصل 44 قانون 
اساسی مشکل وجود داشته است«، خاطر نشان کرد: بعد از 
واگذاری به بخش خصوصی باید توانمند سازی انجام شود چرا 
که واگذاری آغاز کار است نه پایان کار به همین دلیل بنای 
دولت اجرای درست اصل 44 قانون اساسی است. در همه شش 
برنامه توسعه تاکید بر مولد سازی بوده، اما چرا اجرا نشده است 
تا کی قرار است مجلس قانون بگذارد و دولت ها اجرا نکنند. 
بنای ما اجرای درست قانونی است که مجلس شورای اسلامی 
گذاشته است و وقتی به آمار نگاه می کنید می بینید مولد سازی 
در استان ها و مرکز در حال فعال شدن است. از طرفی مبارزه 
با فقر مطلق و فاصله طبقاتی دنبال می شود و حتما برنامه های 

دولت منجر به کاهش فاصله طبقاتی خواهد شد.
وی اظهار کرد: شما در شهر ها و حوزه انتخاباتی خود شاهد 
هستید که کشور به کارگاه های فعال در حوزه های آب، برق، 
گاز، کشاورزی، صنعت و معدن تبدیل شده ما در بعضی شهر ها 
دیده ایم که مثلا برای حل مشکل آب و فاضلاب چهار جبهه 
کاری بوده، اما امروز تبدیل به ۱۵۰ جبهه کاری شده است. 
وزیر نیرو در جلسه رای اعتماد گفت تلاش می کنیم ناترازی 
برق را حل کنیم و از ۱۰ هزار مگاوات امروز هشت مگاوات 
تامین شده است. رئیسی با بیان این که »ما گفتیم که برق 
صنایع باید از برق خانگی جدا شود« یادآور شد: امروز می بینید 
که در فولاد مبارکه این کار انجام شده و با ایجاد نیروگاه خرج 
خودشان را از نیروگاه برق خانگی جدا کرده اند در بقیه جا ها 
از  اتفاق رخ دهد.  این  تا  نیروگاه هستند  ایجاد  هم در حال 
طرفی ۱۰ هزار روستا تنش آبی داشتند که تاکنون در ۳۵۰۰ 
روستا رفع تنش آبی صورت گرفته است. ضمن این که توجه 
به دهک های پایین با کالابرگ که در مجلس شورای اسلامی 
تصویب شد، اما زیرساخت های آن وجود نداشت الان صورت 
گرفته و از دی به صورت آزمایشی آغاز شده و الان در حال 

توسعه پیدا کردن است.
یک  کشور  »پیشرفت  این که  بر  تاکید  با  مجریه  قوه  رئیس 
انتخاب نیست بلکه یک ضرورت اجتناب ناپذیر است«، تصریح 
کرد: ظرفیت در کشور بسیار بالاست و باید تلاش کرد از قوه 
به فعل برسد و مردم از آن بهره مند شوند و گره از زندگی 
مردم گشوده شود. انتظار مردم از مسئولان این است که به 
متن بپردازند و از حاشیه ها پرهیز کنند. متن همان گره گشایی 
از کار مردم، خدمت به مردم، تسهیل زندگی مردم و ایجاد 

اشتغال است.
وی با اشاره به این که نرخ بیکاری ۷.۹ درصد شده و کاهش 
پیدا کرده است، یادآور شد: در شش ماهه گذشته ۸۵۰ هزار 
شغل ایجاد شده و در بعضی استان ها کار هست، اما کارگر 
نیست. البته کار برای افراد تحصیلکرده یک مساله است که 

با آن مواجه هستیم.
رئیس دولت سیزدهم با یادآوری اظهارات رهبر انقلاب درباره 
افزایش شرکت های دانش بنیان عنوان کرد: امروز شرکت های 
و  رسیده  فعال  شرکت  هزار   ۱۰ به   ۵۰۰۰ از  بنیان  دانش 
صادرات کالا های دانش بنیان ما به دو میلیارد دلار رسیده که 
این سابقه نداشته است. ما به هر کشوری که سفر می کنیم در 
کنارش یک نمایشگاه دانش بنیان هم برگزار می کنیم. سهم 
جمهوری اسلامی ایران در تجارت منطقه متفاوت شده است 
با توجه به این که باید درباره بودجه سال ۱4۰۳ صحبت کنم 
از گزارش پیشرفت در آموزش، فرهنگ، گردشگری، مسکن، 

شهرسازی، مسیر های جاده ای و ریلی می گذرم.
از صحبت های خود درباره  رئیس جمهور در بخش دیگری 
بودجه سال ۱4۰۳ تاکید کرد: در این بودجه تلاش شده علاوه 
بر نگاه واقعی و انطباق با برنامه هفتم توسعه گام هایی برای 
رفع ناترازی صندوق های بازنشستگی، بانک ها، اصلاح ساختار 
بودجه، انضباط مالی و تشکیل حساب واحد خزانه برداشته 
شود. مدیریت و انضباط مالی همچنان در دستور کار است 
ضمن این که با تکیه بر رشد هشت درصدی که در سیاست های 
ابلاغی رهبر انقلاب بود تلاش شده این موضوع اتفاق بیفتد. ما 
در سال ۱4۰۰ و ۱4۰۱ رشد چهار درصدی داشتیم و در سه 
ماهه سال ۱4۰2 این رشد به هفت درصد رسیده و نشانه هایی 
نشان  می بینیم  معادن  و  صنایع  کشاورزی،  نفت،  تولید  که 
می دهد که رشد اقتصادی با سال گذشته متفاوت خواهد بود. 
البته اگر در افزایش سرمایه گذاری و بهره وری کنترل صورت 
نگیرد ممکن است شاهد تداوم آن نباشیم، اما هدف گذاری 
ما رشد اقتصادی هشت درصدی است. وی ادامه داد: توجه 
به عدالت در پرداخت ها که استانی و ملی در برنامه هفتم و 
بودجه سال ۱4۰۳ و توجه به نقش مردم در اقتصاد و فعال 
درباره  اساسی  قانون  در  که  آن چنان  مردمی  اقتصاد  کردن 
اقتصاد خصوصی و تعاونی ها گفته شده در بودجه دیده شده 
است تا از تصدی دولت کاسته و بر نظارت افزوده شود و بخش 
خصوصی و تعاونی ها با هدایت، حمایت و نظارت دولت فعال 
شود. رئیس قوه مجریه با اشاره به موضوع مالیات در بودجه که 
در برخی رسانه ها به آن پرداخته شده است، گفت: تصور شد 
که افزایش مالیات برای حقوق بگیران خواهد بود، اما این در 
حالی است که در بودجه سال ۱4۰۳ به کسانی که فرار مالیاتی 
دارند پرداخته شده است. زمانی مودیان جدید دو میلیون نفر 
بودند و الان بیش از پنج میلیون نفر هستند. تلاش ما این 
است که از کسانی که درآمد هنگفت دارند و مالیات نمی دهند 
گرفته شود و در بودجه هیچ پایه مالیاتی جدیدی وجود ندارد 
و آنچه هست جلوگیری از فرار مالیاتی و گرفتن حقوق دولت 
که در واقع همان حقوق مردم است خواهد بود و مردم در این 
زمینه نگرانی نداشته باشند. وی با بیان این که »متناسب سازی 
حقوق شاغلان و بازنشستگان در دستور کار بوده و هست«، 
تاکید کرد: ما در بودجه تلاش کردیم وابستگی به نفت را کمتر 
کنیم و در این بودجه ۰.۹ درصد کاهش وابستگی داریم کسری 
تراز عملیاتی هم مورد توجه قرار گرفته است. دوستان ما در 
سازمان برنامه در بودجه سال ۱4۰۳ تلاش کردند احکام دائمی 
نیاوریم چرا که جای آن در بودجه سنواتی نیست و آنچه شأن 

بودجه ای دارد در بودجه سال ۱4۰۳ آمده است.

رئیسیدردفاعازلایحهبودجه:

هیچ پایه مالیاتی جدیدی در بودجه 1۴03 پیش بینی نشده است
یکسالهمکاریدولتبابخشهایمختلفبهویژهمجلسدراجرایلایحهبودجه۱۴۰۲،توطئهوفتنهدشمنانراناکامگذاشت
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پایگاه اطلاع رسانی دفتر مقام معظم رهبری / رهبر انقلاب در دیدار با رئیس جمهور کوبا با اشاره 
به ظرفیت های فراوان سیاسی و اقتصادی دو کشور تاکید کردند: باید از این ظرفیت ها برای 
تشکیل یک اتحاد و ائتلاف میان کشورهایی که در قبال زورگویی های آمریکا و غربی ها دارای 

موضع یکسان هستند، استفاده شود.
حضرت آیت الله خامنه ای رهبر انقلاب اسلامی در دیدار آقای »میگل دیاز کانل« رئیس جمهور 
کوبا و هیئت همراه با اشاره به ظرفیت های فراوان سیاسی و اقتصادی دو کشور تاکید کردند: باید 
از این ظرفیت ها برای تشکیل یک اتحاد و ائتلاف میان کشورهایی که در قبال زورگویی های آمریکا 

و غربی ها دارای موضع یکسان هستند، استفاده شود.
ایشان افزودند: این ائتلاف با تمرکز بر همکاری های اقتصادی، می تواند در مورد مسائل مهم جهانی 

هم چون موضوع فلسطین موضع گیری مشترک و تاثیرگذار داشته باشد.
رهبر انقلاب اسلامی در خصوص مسائل فلسطین خاطرنشان کردند: موضوع فلسطین فقط مربوط 
به قضایای اخیر غزه و بمباران ها نیست زیرا مردم فلسطین درطول ۷۵ سال گذشته همواره تحت 
انواع شکنجه ها و رنج ها و کشتارها بوده اند اما اکنون فاجعه در غزه آنقدر بزرگ است که واقعیت 

برای افکار عمومی جهان برملا شده و امکان پنهان کردن آن وجود ندارد.
حضرت آیت الله خامنه ای مواضع رئیس جمهور کوبا درباره مسائل جهانی به خصوص موضوع 
فلسطین را همسو با مواضع جمهوری اسلامی خواندند و با اشاره به همکاری های دو کشور در 
مجامع بین المللی افزودند: باید روابط دو کشور در زمینه های مختلف ازجمله همکاری علمی، بیش 
از پیش تقویت شود و امیدواریم با توجه به اینکه دولت جناب آقای رئیسی، دولت »کار و فعالیت« 

است، تفاهم ها و توافق ها به پیش روند و به مرحله اجرا و اقدام برسند.
ایشان همچنین با اشاره به دیدار 22 سال پیش خود با آقای »فیدل کاسترو« رهبر فقید کوبا 
گفتند: انقلاب کوبا و شخصیت آقای کاسترو از پیش از پیروزی انقلاب اسلامی همواره برای 

انقلابیون ایران جذابیت خاص داشت و دلیل آن هم صداقت در مواضع انقلابی وی بود.
رهبر انقلاب اسلامی تاکید کردند: »صداقت انقلابی«، »ایستادگی انقلابی« و »جدیت انقلابی«، 

وجه مشترک انقلاب کوبا و انقلاب اسلامی ایران است.
در این دیدار که حجت الاسلام والمسلمین رئیسی رئیس جمهور نیز حضور داشت، آقای »میگل 
دیاز کانل« رئیس جمهور کوبا ضمن ابراز خرسندی از دیدار با رهبر انقلاب اسلامی، سخنان و 
مواضع ایشان را هم جهت با دغدغه ها و مواضع دولت کوبا دانست و گفت: روابط ایران و کوبا، بعد از 
پیروزی انقلاب اسلامی در مسیر صحیحی قرار داشته و در گفتگوهای خود در تهران تمام تلاش ها 

را برای تعمیق این روابط به ویژه در حوزه اقتصادی و تجاری متمرکز کردیم.
رئیس جمهور کوبا با تاکید بر اینکه دو کشور می توانند در زمینه های مختلف به خصوص در مقابله 
با اقدامات مداخله  جویانه و تحریم های آمریکا و متحدانش مکمل یکدیگر باشند، افزود: ایران و 
کوبا هم چنین می توانند در همکاری های بین المللی، ارتباطات خود را بیش از پیش افزایش دهند 

و در مسائل مهم جهانی هم چون فلسطین تاثیرگذار باشند.
آقای میگل دیاز کانل در مورد قضایای فلسطین و غزه گفت: آنچه که امروز در غزه اتفاق می افتد 
یک نسل کشی غیر قابل قبول است و سازمان های بین المللی چشمان خود را در برابر کشتار ده ها 
هزار نفر از مردم غزه که دو سوم آنها کودکان و زنان هستند، بسته اند و تعجب آور این است، 
کسانی که از جنگ اوکراین و روسیه و کشتار غیر نظامیان دائماً شکایت می کردند اکنون در 

برابر کشتار ده ها هزار نفر در غزه سکوت کرده اند و این نشان دهنده وضع بسیار بد جهان است.

رویداد 24/ سخنگوی قوه قضائیه با اشاره به پرونده واردات چای گفت: در این پرونده برخی از 
مدیران و افراد ذی ربط با قرار های صادره تامینی در بازداشت هستند و برخی نیز با صدور قرار 
قبولی تامین های مناسب فعلا آزاد و روند تحقیقات ادامه خواهد یافت. واکنش سخنگوی قوه 
قضاییه به فساد ۳.۵ میلیارد دلاری واردات چای: ماجرا از قبل تحت رصد بود. وی افزود: جا 
دارد به روز یا هفته گرامی داشت دانشجو هم بپردازیم. روز دانشجو یادآور خاطرات، جانفشانی ها 
و بیداری های جنبش دانشجویی در برابر استکبار بوده است. جنبش دانشجویی حرکت تعالی 
بخشی است که در متن، هیچ گونه وابستگی به بیگانگان نداشته است. دانشجویان همراه با جنبش 
علمی، آینده فکری جامعه را تضمین و مستحکم می کنند. با گرامی داشت روز دانشجو و تبریک 
به دانشجویان خانواده بزرگ قوه قضاییه اعلام می کنم که پیشنهادات و انتقادات این نهاد علمی 
برای حل مسائل اساسی کشور مورد بهره برداری قرار می گیرد. ستایشی در مقدمه با اشاره به 
پزرونده واردات چای گفت: منشا این فساد بزرگ، گرچه توسط یک شرکت خصوصی غیردولتی 
شکل گرفته، اما مشخص شد، همکاری های مختلفی با این شرکت در بخش های ذی مدخل 
صورت گرفته است و مقدار قابل توجهی ارز و منابع ملی به این موضوع تخصیص یافته است. 
این ارز ها نه تنها در محل خود خرج نشده بلکه موجبات فساد در بخش های دیگر را فراهم کرده 
است. همه مردم باید بدانند، قوه قضاییه با پیگیری های مجدانه و همه جانبه ضدفساد خود و 
همکاری چندوجهی با دستگاه های دولتی و ضابطان قضایی به محض کشف سرنخ های این 
فساد بدون مسامحه وارد شده است و مصمم است این روند را تا انتها و بدون هرگونه تسامح 
نسبت به استیفای حقوق ملت و وفق موازین قانونی اقدام کرده و از هیچ کوششی فروگذار نکند. 
سخنگوی قوه قضاییه با بیان اینکه اراده دستگاه قضایی این است که همزمان امر پیشگیری و 
مقابله با فساد را به صورت همزمان دنبال کرده و اجازه ندهیم این پرونده مهم و ملی پس از سیر 
مراحل تحقیقات مقدماتی و تحقیقات دچار اطاله رسیدگی شود، گفت: گرچه نقص پدیدار شدن 
این فساد در تخصیص ارز و منابع ملی امری نگران کننده است، اما اهتمام قوه قضاییه و سایر 
دستگاه های ذی مدخل نسبت به کشف و جلوگیری از ادامه یافتن آن و تعهد نسبت به ریشه کنی 
گلوگاه های دیگر، امری مطلوب پسندیده و نشانه از آن است که مقابله با فساد در کشور به صورت 

سیستمی و همه جانبه صورت خواهد پذیرفت.

دردیداربارئیسجمهورکوبا:

تاکید رهبر انقلاب بر تشکیل ائتلاف جهانی
 در برابر زورگویی های آمریکا و غربی ها

واکنشسخنگویقوهقضاییهبهفساد۳.۵میلیارددلاریوارداتچای:

ماجرا از قبل تحت رصد بود

لایحه حجاب مجددا
 به شورای نگهبان رفت 

اعتماد آنلاین / رئیس کمیسیون قضایی و حقوقی مجلس 
حجاب  و  عفاف  لایحه  ایرادات  گفت:  اسلامی  شورای 
ارسال کردیم.   نگهبان  به شورای  را  و گزارش خود  را رفع 
حجت الاسلام موسی غضنفرآبادی رئیس کمیسیون قضائی و 
حقوقی مجلس شورای اسلامی درباره آخرین وضعیت »لایحه 
عفاف و حجاب« در کمیسیون حقوقی و قضائی مجلس بعد از 
اعلام ایرادات از سوی شورای نگهبان، اظهار کرد: کمیسیون 
شورای  ایرادات  اسلامی،  شورای  مجلس  حقوقی  و  قضائی 

نگهبان به لایحه عفاف و حجاب را اصلاح و گزارش خود را 
جهت بررسی مجدد به شورای نگهبان ارسال کرد.

در ادامه  گفت و گوی غضنفرآبادی می خوانید:
چند روز است که گزارش کمیسیون قضائی و حقوقی مجلس 
درباره رفع ایرادات لایحه عفاف و حجاب به شورای نگهبان 
ارسال شده است و منتظریم شورای نگهبان این گزارش را 

بررسی و درباره آن اعلام نظر کند. 
رئیس کمیسیون قضائی و حقوقی مجلس افزود: همچنین 

هیأت عالی نظارت مجمع تشخیص مصلحت نظام، ایراداتی 
به مصوبات مجلس درباره لایحه عفاف و حجاب گرفته بود که 

ما به آن ها هم پاسخ دادیم.
گفتنی است؛ بر اساس تصمیم نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی لایحه حجاب و عفاف بر اساس اصل ۸۵ رسیدگی 
شد؛ یعنی در صحن مجلس بررسی نشد و کمیسیون قضائی 
ایرادات  به  توجه  با  و  داد  قرار  بررسی  مورد  را  آن  مجلس 

شورای نگهبان، آن را اصلاح کرد.


